
معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری اصفهان:

 نخستین ایستگاه تمام مکانیزه دو چرخه
 در اصفهان راه اندازی شد

لزوم حفظ  ذخایر گاز طبیعی در کشور؛

صرفه جویی در مصرف گاز طبیعی
 یک وظیفه ملی است
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بازگشت آسمان خاکستری به اصفهان

نفس کشیدن سخت شد
دکتر لاریجانی دریادواره شهدای موشکی: 

عامل ارتقا دهنده اقتدار ایران، تقویت 
تجهیزات استراتژیک  و موشکی است
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کفاشیان: 
کرانچار باید خود را
با کي روش وفق 
دهد

اجرای طرح 9 ماده ای 
 احیای زاینده رود 
به یک مطالبه عمومی 
تبدیل شده  است

آغاز هجمه ها علیه اصفهان؛
3زاینده رود چگونه جاری شد؟

دانـش

4

رییس مجلس شورای اسلامی گفت: عامل بالا برنده اقتدار ایران علاوه بر سایر 
مسائل تقویت تجهیزات استراتژیک و موشکی است. باید به این بخش توجهی 

ویژه کرد تا دغدغه شهید حسن تهرانی مقدم در این خصوص رفع شود. 

با فرا رسیدن فصل سرما و بارش باران و برف مصرف گاز طبیعی در عرض 
یک شب در بیشتراستان های کشور از جمله استان اصفهان چند برابر 
افزایش پیدا کرد.  طبیعی است که با  از راه رسیدن فصل سرما مصرف گاز 

و برق افزایش پیدا می کند؛ اما به گفته اغلب کارشناسان گاهی افزایش 
بیش از حد مصرف ناشی از رعایت نکردن مصرف بهینه و 

صرفه جویی است.

س: حمیدرضا نیکومرام / اصفهان زیبا [
]عک

 در گفت وگو با اعضای شورای اسلامی شهر اصفهان مطرح شد:

 محله محوری راهکاری برای ارایه حداکثر خدمات 
به حداکثر شهروندان

تاروز
7

س: حمیدرضا نیکومرام/ اصفهان زیبا [
]عک
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استاندارخواستار شد؛

تسریع در اجرای سامانه دوم آبرسانی شرب به اصفهان بزرگ

آلزایمر، سالمندان را   از ذهن مسوولان پاک کرد

سونامی سالمندی در اصفهان

دکتر سقائیان نژاد در حاشیه دیدار با اهالی منطقه سه:

خیابان آقا نورالله نجفی استاندارد های 
لازم را دارد

قشقاوی در جمع خبرنگاران:

بازگشایی سفارت انگلیس به 
معنای یکسان بودن مواضع 

سیاسی نیست

نماینده اصفهان و  رییس کمیسیون 
ویژه اصل ۴۴  در گفت و گو با

 اصفهان زیبا تاکید کرد:

برند سازی؛ در گرو ارتقای 
کیفیت کالاهای داخلی 

عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس:

آب اصفهان بذل و بخشش 
4شده است

هت تریک اصفهانی ها
در کسب مدال نقره؛

یک طلای دیگر اصفهان 
در بازی های آسیایی

11  از دست رفت

4

دبیر اجرایی جشنواره بین المللی فیلم کودک و نوجوان عنوان کرد:

 حضور هنرمندان اصفهانی با 50 فیلم 
در جشنواره امسال

مصیبت وارده را به جنابعالی تسلیت عرض نموده، از خداوند منان سلامتی و عمر با عزت 
برای شما و سایر بازماندگان و رحمت الهی برای آن فقید از دست رفته مسالت داریم.

بدینوسیله مصیبت وارده را خدمت جنابعالی تسلیت عرض می نماییم و از درگاه خداوند متعال رحمت و 
غفران الهی برای آن عزیز از دست رفته و صبر جمیل و اجر جزیل برای شما و خانواده محترم خواستاریم.

معاون محترم هماهنگی امور مناطق شهرداری اصفهان 

مدیر محترم اجرا و نظارت معاونت عمران شهری 

جناب آقای دکتر جمالی نژاد 

جناب آقای مظفر

روزنامه اصفهان زیبا

روزنامه اصفهان زیبا

مسلمانان با همدلی، حربه اختلاف افکنی را   از دست دشمن بگیرند

3
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3
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رییس جمه��ور اعلام کرد که این دول��ت از هیچ اقدامی که در راه مبارزه با فس��اد لازم 
باشد، دریغ نخواهد کرد و هر چه را که در راه توسعه مملکت نیاز باشد، تامین 

می کند و در این مسیر از هیچ قدرتی نخواهد ترسید. 

استاندار اصفهان به عنوان سخنران این مراس��م، از خدمات دادستان سابق 
استان تقدیر و صدور حکم پلمب بخش مازوت سوز نیروگاه اصفهان را ریسک 
بزرگ و حکمی قطعی قلمداد کرد.  زرگرپور ادامه داد: در این خصوص کمتر 
دادستانی حاضر به پذیرش چنین ریسک بزرگی بود. وی تصریح کرد: پس از 

صدور این حکم، مسوولان در تهران به من ایراد گرفتند که من نیز به عنوان 
رییس شورای تامین استان از حکم دادستان استان با قاطعیت دفاع کردم؛ چرا 

که دادستان اصفهان مشکل بزرگ زیست محیطی را با این حکم 
برطرف کرد. وی ضمن ابراز نگرانی از وضعیت زندان اصفهان...
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رییس جمهور در جمع نخبگان و برگزیدگان خراسان رضوی:

دولت از هیچ اقدامی در راه مبارزه با فساد 
دریغ نخواهد کرد

به مناسبت سالگرد شهادت سردارعباسعلی جانثاری

فرمانده آتشبار

در پی تصمیم دولت به تصفیه بدهی بانک مرکزی

دور زدن متغیرهای اقتصادی 
ممنوع!

در همایش »س��رطان پایان و آغاز من« که ب��ا همت جمعیت 
همیاران س��لامت روان اجتماعی و همکاری سازمان بهزیستی 
استان اصفهان در سالن اجتماعات بهزیستی برگزار شد، دکتر 
شیرین تبعه امامی روانش��ناس و عضو هیات علمی دانشگاه که 
بیمار در حال مبارزه با سرطان است و تا به حال موفق به درمان 
خود تا 80 درصد شده است، گفت: امروزه سرطان به عنوان یک 
بیماری سخت، جس��م و روح بس��یاری از افراد را درگیر کرده، 

ضمن اینکه تعداد مبتلایان هر روز رو به فزونی است.
 به گفته وی، بجاس��ت که با آگاهی از اینکه سرطان صرفا یک 
بیماری جسمی نیست و به صورت ش��دید متاثر از روح و روان 
فرد نیز است، بر آن باش��یم تا با افزایش توان روحی افراد مبتلا 
و افزایش انگیزه زندگی این بیماری هولناک را کنترل و بهبود 
بخش��یم. این بیمار موفق با اش��اره به این موضوع، برای درمان 
روحی اف��راد مبتلا توج��ه به ش��ش نکته کلی��دی را ضروری 
دانست. وی با اش��اره به اینکه بس��یاری از بیماران در پذیرش 
واقعیت بیماری خود مش��کل داش��ته و در انکار شدید روحی 
هستند، تصریح کرد: مسلما عدم پذیرش بیماری بر روند درمان 

تاثیرگذار است...

استاندار در  مراسم معارفه دادستان جدید اصفهان: 

وضعیت زندان اصفهان
 مناسب نیست

باز هم یک پروژه ضدایرانی دیگر

تکرار سناریوی  ایران ستیزی »آرگو«  این بار با نام گلاب

2

مهم ترین دلواپسی ام 
شرمندگی مقابل

 مردم است 

 معاون فرهنگی اجتماعی شهرداری اصفهان در نشست با خبر نگاران رسانه ها:

رهبر معظم انقلاب در دیدار کارگزاران حج:

تخت فولاد وگلستان شهدا یکی از مسیرهای 
گردشگری اصفهان است 

این روزها ش��اهد نمایش فیلم ضد ایرانی »گلاب« در بس��یاری از 
جشنواره های سینمایی غرب هس��تیم؛ فیلمی که علی رغم ضعف 
در ساختار و محتوا همواره به عنوان یکی از شانس های اسکار مطرح 

می ش��ود، به نظر می رس��د قصه فیلم ضد ایرانی »آرگ��و« در حال 
 تکرار است. دو س��ال پیش فیلم ضد ایرانی »آرگو« به کارگردانی 

بن افلک، بازیگر هالیوودی ساخته شد که از همان ابتدا ...

مرکز نجوم ادیب برگزار می کند؛

 ششمین گشت رصدی آسمان شب
12 7

9

با حضور معاون وزیر تعاون؛

امروز 96 طرح تعاونی در 
استان اصفهان افتتاح می شود

سرطان؛ پایان و آغاز من

سرطان نعمتی است که باعث 
بازنگری مان می شود



 ریی��س مجلس ش��ورای اس��امی گف��ت: عامل 
ب��الا برن��ده اقتدار ای��ران عاوه بر س��ایر مس��ائل 
تقویت تجهیزات اس��تراتژیک و موش��کی اس��ت. 
باید به ای��ن بخش توجه��ی ویژه کرد ت��ا دغدغه 
 ش��هید حس��ن تهرانی مقدم در این خصوص رفع 

شود. 
 به گزارش اصفه��ان زیبا به نق��ل ازخبرگزاری خان��ه ملت، دکتر 
علی لاریجانی دیروز  در یادواره ش��هدای  موش��کی وکنگره ملی 
اقتدار موش��کی س��پاه پاس��داران انقاب اس��امی گفت: جلسه 
امروز بس��یار مق��دس اس��ت، البته مق��ام ش��هید طهرانی مقدم 
اقتضای چنین جلس��ه باشکوهی را داش��ت، ما در سوگ شهیدی 
نشس��ته ایم که ویژگی های منحصربه ف��ردی مانن��د پاک بازی و 
نگاه دورنگرانه ای برای زندگی خود و امت اس��امی داشت. رییس 
مجلس ش��ورای اس��امی ادامه داد: ش��هید طهرانی مقدم از افراد 

دردانه در س��پاه بود ک��ه تاش خود را ب��رای اقتدار و س��رافرازی 
ملت ای��ران انجام م��ی داد. وی با بیان اینکه ش��هید طهرانی مقدم 
دارای دید اس��تراتژیکی بود، گف��ت: نقش ش��هید طهرانی مقدم 
در جمهوری اس��امی ایران برجس��ته است، البته ش��اید قبل از 
شهادت وی تعداد کمی او را می ش��ناختند که این اقتضای کارش 
 بود و بعد از شهادت این سردار عزیز بس��یاری از مردم جایگاه او را 

شناختند.
دکتر لاریجانی تصری��ح کرد: بعضی از انس��ان ها از عم��ر خود در 
رش��ته هایی مانند سیاس��ی، نظامی، اجتماعی و ... خوب استفاده 
می کنند و با عقانیتی که دارند اهداف بلندمدت و دورنگرانه ای را 
پیگیری می کنند. وی ادامه داد: به طور مثال شهید مطهری در 58 
سالی که زندگی کرد، آثار علمی بسیار زیادی به جامعه تحویل داد، 
اگر کسی از عقل دورنگر و اخاص برخوردار باشد، خداوند برکات 
بی حس��اب به او نازل می کند. رییس نهاد قانونگ��ذاری بیان کرد: 

شهید طهرانی مقدم از عمر خود درست استفاده کرد و اخاص را نیز 
با آن عجین کرد و خداوند نیز به او رزق عطا فرمود.وی گفت: والده 
مکرمه شهید طهرانی مقدم از این ش��هید نقل کرده است که نماز 
شب و زیارت عاش��ورای وی ترک نمی شد و همیشه تواضع داشت 
و نباید فراموش کرد با وجود اینکه این شهید کار منحصربه فردی 
را دنبال می کرد، اما انسانی خاکی بود.دکتر لاریجانی تصریح کرد: 
زمانی که مسوولیت امنیت ملی را برعهده داشتم از کارهای شهید 
طهرانی مقدم بازدید کردم و باید گفت کمتر کسی چنین افق بزرگی 
مانند شهید طهرانی مقدم را ترسیم می کرد. البته مشکاتی از جنس 
کمک های مالی که دوستان نیروهای مسلح از آن رنج می برند، نیز 
او را رنج می داد اما وی در کار محاسبات بسیار دقیق انجام می داد، 
اینگونه شخصیت ها در دامان انقاب و سپاه تربیت شده اند. رییس 
قوه مقننه با بیان اینکه سپاه پاسداران از بطن انقاب اسامی زاییده 
شده، افزود: اهداف انقاب اسامی با سپاه عجین است. وی با بیان 
اینکه تعریف سپاه صیانت از انقاب اسامی است، افزود: کل هویت 
انقاب اسامی در درون سپاه به عنوان یک هدف قرار دارد و صرفاً 
بحث نظامی نیس��ت.  هر جا مش��کلی برای انقاب پیش می آمد 
مانند وجود گروهک هایی که در اوایل انق��اب که در برخی نقاط  
کشور ندای تجزیه طلبی می دادند، سپاه به مقابله با این مشکات 

برمی خواست.
رییس نهاد قانونگذری کش��ورمان گفت: با وجودی ک��ه در اوایل 
جنگ تحمیلی سپاه تازه ش��کل گرفته بود، اما جنگ باعث شد که 
این نیروی انقابی در دوران جنگ تکوین پیدا کند. همین ساختار 
موشکی از درون جنگ شروع شد و کار از توپخانه به وضعیت کارهای 
استراتژیک موشکی ارتقا یافت. بعد از جنگ نیز سپاه پاسداران رصد 

می کرد که به چه نحوی از انقاب دفاع کند. 
دکتر لاریجانی با گرامیداشت یاد شهیدان طهرانی مقدم و کاظمی 
اف��زود: محیط پ��رورش این ش��هدای گرانقدر که ش��امل محیط 
خانوادگی و سپاه می شود، طیب، منزه و سالم بود و نباید فراموش 

کرد که شهید طهرانی مقدم نگاهی درازمدت داشتند. 

رییس مجلس شورای اسامی با بیان اینکه عقل دوراندیش انسان 
را به سعادت می رساند، افزود: حیات جاودان در آن دنیاست، عقل 
باید نگاه دوراندیشانه داشته باشد، اگر عقل دوراندیش باشد، دین 
و حیا نیز همراه آن است. عقل به معنای حکمت انسان را به دین و 
حیا می رساند و نباید فراموش کرد کمال انسانی به عقل دوراندیش 

بستگی دارد.
دکتر لاریجانی گفت: شهید طهرانی مقدم عقل دور اندیش را برگزید 
و کار بزرگی را سامان داد و مانند افراد معمولی نبود که کار روزمره 
انجام دهد، وی دردمند اقتدار کش��وربود. وی تصریح کرد: شهید 
طهرانی مقدم پروژه هایی را پیگیری  کرد که برای کش��ور امنیت و 
اقتدار به ارمغان آورد که حماسه بزرگ در پی داشت، اگر جمهوری 
اسامی ایران یکی از مهم ترین کشور های صاحب قدرت  موشکی در 

خاورمیانه است، به خاطر وجود این شهیدان باعزت است. 
رییس نهاد قانون گذاری افزود: چرا دشمنان با وجود سر و صدا علیه 
جمهوری اسامی جرأت جسارت به ایران را ندارند،  چون کشور از 
یک نیروی موشکی مقتدر بازدارنده برخوردار است. وی ادامه داد: 
ما از قدرت موشکی برتر در منطقه برخوردار هستیم البته به دنبال 
ماجراجویی نیس��تیم این اقتدار برای بازدارندگی، صیانت و ایجاد 

امنیت در منطقه است.
دکتر لاریجانی با بیان اینکه جمهوری اسامی به دنبال امنیت پایدار 
در منطقه اس��ت، افزود: هیچ زمانی ایران به دنب��ال جنگ نبوده و 
جنگ را دیگران به ما تحمیل کردند، البته برخی کشورها نیز نسبت 
به جمهوری اسامی لجاجت کردند، ولی بعد از جنگ نیز با وجود 
قدرت ما تافی نکردیم؛ زیرا ما به دنبال وحدت امت اسامی هستیم 
گذشت کردیم و با همه کشورها مراوده و بنای جدید نهادیم. اما باید 
تأسف خورد که برخی کشورهای بزرگ در منطقه مشکاتی ایجاد 
می کنند که نمونه آن در عراق و سوریه است. وی افزود: جمهوری 
 اس��امی ایران با هدایت و ولایت فقیه رهبر معظم انقاب اسامی 
یک استراتژی دقیق و سنجیده ای را دنبال کرد، و با وفای به عهد، 

قدرت و صابتی که دارد نشان داده که جایگاه ایران قابل اتکاست.

رییس جمهور کمتر از یک هفته 
برای معرفی وزیر علوم فرصت دارد 

دبیر کل جامعه اسامی مهندس��ان گفت: آقای دکتر روحانی برای اجرای 
دقیق قانون کمتر از یک هفته فرص��ت دارند تا وزیری را به مجلس معرفی 
نمایند که از رأی اعتماد ایشان مطمئن باشند. محمدرضا باهنر با بیان این 
مطلب افزود: طبق قانون فرصت سرپرس��تی برای وزارت علوم تا آخر آبان 
ماه به پایان خواهد رسید و با توجه به این که پس از معرفی وزیر مربوطه به 
مجلس، حداکثر هفت روز وقت برای بررس��ی سوابق وی در مجلس تا روز 
رأی اعتماد لازم است، لذا با در نظر گرفتن این موضوع آقای دکتر روحانی اگر 
بخواهد قانون را به طور صحیح اجرا کند کمتر از یک هفته برای معرفی وزیر 
پیشنهادی که از رأی اعتماد وی اطمینان داشته باشد، فرصت خواهد داشت. 

آمریکا چاره ای جز ترک خلیج فارس ندارد 
فرمانده نیروی دریایی س��پاه پاس��داران با بیان این ک��ه خلیج فارس به 
کشورهای همین منطقه تعلق دارد، اظهار کرد: آمریکایی ها چاره ای ندارند 
جز این که خلیج فارس را ترک کنند. سردار علی فدوی با بیان این که توان 
موشکی کشورمان موجب ایجاد اقتدار برای ایران شده است، اظهار کرد: 
آمریکا یک توان نظامی است و خلیج فارس نقطه اصلی دنیاست و آمریکا 
برای ادامه سلطه خود می خواهد در خلیج فارس مستقر باشد. وی در ادامه 
افزود: در حالی که منطقه خلیج فارس به کشورهای همین منطقه تعلق 
دارد و ایران نیز کشوری تأثیرگذار در خلیج فارس است و آمریکا چاره ای 

جز ترک منطقه را ندارد. 

محکومیت اقدامات ددمنشانه 
رژیم صهیونیستی    

مجلس خبرگان رهبری در بیانیه ای، اقدامات ددمنشانه رژیم غاصب 
صهیونیستی در یورش به مس��جد الاقصی و ارتکاب اعمال غیرانسانی 

علیه مردم فلسطین و قدس شریف را محکوم کرد.  

2

س��ه ش��نبه 20 آبان  1393 

شماره 2231 | 12  صفحه

ای������ران

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماع��ی صب��ح ای��ران 

اخبــار کوتــاه

رهبر معظم انقلاب اسلامی در دیدار معاون رییس جمهور عراق:

تلاش برای ایجاد وحدت میان نیروهای مختلف عراق باید ادامه یابد 
رهبر معظم انقاب اس��امی خطاب به ن��وری مالکی  فرمودند: 
رویه ش��ما برای کمک به دول��ت جدید آقای حی��در عبادی و 
تاش برای ایج��اد وحدت میان نیروهای مختل��ف عراق، اقدام 
بس��یار خوبی اس��ت که باید ادامه یابد. به گزارش اصفهان زیبا 
 به نقل از پایگاه اطاع رسانی دفتر مقام معظم رهبری، حضرت 
آیت الله خامن��ه ای رهبر معظم انقاب اس��امی صبح دیروز در 
دیدار آقای نوری مالکی معاون رییس جمهور عراق، ضمن تجلیل 
از شجاعت، اقتدار و مدیریت آقای مالکی در دوران تصدی نخست 

وزیری عراق و خدمات بزرگی که در جهت حفظ ثبات و استقال 
و پیشرفت عراق انجام داده است، خطاب به وی گفتند: جنابعالی 
در جریان انتقال قدرت درع��راق، کار بزرگی را برای جلوگیری 
از آش��فتگی و بی ثباتی عراق انجام دادید و این کار هیچ گاه در 
ساحه عراق فراموش نخواهد شد. رهبر انقاب اسامی با اشاره 
به شناخت خوب آقای نوری مالکی از مسائل و مشکات عراق، 
افزودند: رویه شما برای کمک به دولت جدید آقای حیدر عبادی 
و تاش برای ایجاد وحدت میان نیروه��ای مختلف عراق، اقدام 

بسیار خوبی است که باید ادامه یابد.

   مالکی: ایران همواره بیشترین مساعدت را به عراق 
برای مقابله با تروریست ها داشته است

در این دیدار، آقای نوری مالکی معاون رییس جمهور عراق ضمن 
ابراز خرس��ندی فراوان از دیدار با رهبر انقاب اس��امی گفت: 
جمهوری اسامی ایران همواره بیشترین مساعدت را به دولت و 
ملت عراق برای مقابله با تروریست ها و عوامل بیگانه داشته است.

دکتر لاریجانی دریادواره شهدای موشکی: 

عامل ارتقا دهنده اقتدار ایران، تقویت تجهیزات استراتژیک و موشکی است 

گروه 
ایران
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عضو شوراي اسلامي شهر اصفهان؛

حماسه 25 آبان رويداد مهمي در دوران 
دفاع مقدس بود

عضو شوراي اسلامي شهر اصفهان عنوان كرد: حماسه 25 آبان رويداد 
مهمي در دوران دفاع مقدس بود.سردار كريم نصر اصفهاني در جلسه 
علني شوراي اسلامي شهر اصفهان با اعلام اين مطلب گفت: حماسه 
25 آبان يكي از رويدادهاي مه��م در دوران دفاع مقدس بود كه بايد 

گرامي داشته شود.
وي اذعان داشت:  دستگاه هايي همچون بنياد شهيد، حفظ و نشر آثار 
و ارزش هاي دفاع مقدس، سپاه، صدا و سيما و شهرداري بايد اقدام 

ويژه اي در رابطه با اين رخداد مهم انجام دهند.
عضو شوراي اسلامي شهر اصفهان تصريح كرد: يك هفته فرصت باقي است 
و مي توان اقداماتي انجام داد به طوري كه ملاقات با رهبر معظم انقلاب 

در اين ايام پيگيري شود.
سردار نصر تاكيد كرد: اهميت عمليات محرم و نقش اصفهان بايد به 

بهترين نحو ارايه شود.

عضو شوراي اسلامي شهر اصفهان:

وضعيت سخت زندگي مردم را درك كنيم
عضو شوراي اسلامي ش��هر اصفهان با بيان اينكه هزينه هاي اجاره بهاي 
 منزل، هزين��ه آب، ب��رق، گاز، تلفن، ت��ورم در مواد غذايي و پوش��اك و 
 حمل و نقل سرس��ام آور شده اس��ت، اظهار داش��ت: ما وظيفه داريم به 
هر شكل ممكن وضعيت سخت زندگي مردم را به طور عمومي و كاركنان 
آسيب پذير را به طور خاص درك كنيم، حتي اگر خودمان آن را لمس 
نكنيم. عليرضا نصراصفهاني ضمن ابراز خرسندي از جاري شدن رودخانه 
زاينده رود گفت: با جاري ش��دن رودخانه زاين��ده رود، اصفهان حيات 
يافت و مردم نشاط گرفتند و كشاورزان اميدوار شدند. وي با بيان اينكه 
 شوراي شهر در جاري شدن آب رودخانه زاينده رود و كاهش آلاينده هاي 
 زيس��ت محيطي بس��يار پيگير بود، افزود: خوش��بختانه امروز ش��اهد

به ثمر نشستن خواسته هاي مردم و شورا هستيم. 
عضو شوراي اسلامي ش��هر اصفهان با تاكيد بر س��اماندهي ترافيكي 
ورودي باغ پرندگان از سمت ش��مال تصريح كرد: بارها از كميته عالي 
ناژوان خواسته ش��د كه براي ساماندهي ورودي ش��مال باغ پرندگان 

فكري اساسي شود. 
نصر اصفهاني خاطرنشان كرد: اگر قرار است عبور مردم از محلات باشد، 
بايد تدابيري انديشيده شود تا امنيت س��اكنان محدوده ناژوان تامين 
شود. وي در بخش ديگر سخنان خود از وزارت بهداشت و درمان و علوم 
پزشكي سپاسگزاري كرد و اظهار داشت: وزارت بهداشت علاوه بر ارايه 
س��بد خدمت به مردم از تاريخ ۱5 ارديبهشت عزم خود را براي مقابله 
با پديده نامطلوب زيرميزي جزم كرد و طي بخش��نامه ای، تكاليفي را 

براي مطب ها و بيمارستان ها مشخص نمود. 
عضو شوراي اسلامي ش��هر اصفهان از تيم هايي كه از طرف شهرداري 
در قالب اكيپ بهداش��ت و س��لامت به خدمت رس��اني و انجام معاينه 
 پرداختند، تش��كر ك��رد و ادام��ه داد: از پزش��كان متعه��دي كه در 
ايام محرم با حضور در مجالس سوگواري به آگاه سازي و اطلاع رساني 
به مردم و عزاداران در خصوص بهداشت و سلامت اقدام نمودند، تشكر 
مي كنم. نصر اصفهاني در بخش ديگر سخنان خود با اشاره به وضعيت 
كاركنان و كارگران شاغل در حوزه شهرداري گفت: وضعيت اقتصادي 
مطلوب نيس��ت و زندگي براي مردم به ويژه قشر حقوق بگير سخت 

شده است. 
وي اف��زود: ب��ر اس��اس برآوردهايي كه ص��ورت گرفته ام��روز يك 
خان��واده چهار نفره براي يك زندگي متوس��ط ماهيان��ه دو ميليون 
تومان هزينه دارند، در واقع ماهيانه هر نفر بايد نزديك به ۶۰۰ هزار 
تومان هزينه دارد. عضو شوراي اس��لامي شهر اصفهان تصريح كرد: 
يكي از محورهاي مهم در ايجاد انگيزه در كاركنان مس��ائل حقوقي 
و اقتصادي آنهاست كه چنانچه عمدا يا سهوا مورد غفلت قرار گيرد، 
خسارت زيانباري را به دنبال خواهد داش��ت. عضو شوراي اسلامي 
شهر اصفهان اظهار داشت: اصلاح اموري كه مرتبط با دولت و ديگر 
سازمانهاست، از سوي شورا امكان پذير نيست و ما غير از اينكه درد و 
دل مردم را بشنويم و خودمان را با آلام و دردهاي آنها همراه كنيم، 

چاره ديگري نداريم. 
نصراصفهاني ادام��ه داد: البته اين حداقل ماموريت��ي را كه در مورد 
مجموعه كاركنان شهرداري و سازمان هاي وابس��ته داريم، بايد به 

درستي انجام دهيم. 
وي با بيان اينكه هميش��ه از كاركنان ش��هرداري خواسته مي شود 
توجه ويژه اي به تكريم ارباب رجوع داشته باشند، گفت: فعاليت هاي 
كاركنان نياز به انگيزه و زمينه دارد كه بايد س��ازوكارهاي آن مورد 

عنايت قرار گيرد. 
عضو شوراي اسلامي شهر اصفهان با اشاره به اينكه تكريم كاركنان در 
تعاملات روزانه و در محيط كاري را بايد جدي بگيريم، افزود: بسته هايي 
در جهت رفاه نسبي آنها از طريق تقويت تعاوني هاي مصرف، مسكن و 

امتيازات ويژه در نظر گرفته شود. 
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عضو شوراي اسلامي شهر اصفهان بر ضرورت تدوين آيين نامه 
نصب دكل هاي مخابراتي در سطح شهر تاكيد كرد.

محمدرضا فلاح با اعلام اين مطلب اظهار داشت: يكي از عناصر 
ناموزون و نامرتبطي كه در س��طح ش��هر ديده مي شود، نصب 
دكل هاي مخابراتي بر فراز س��اختمان هاي مس��كوني ش��هر 
است كه از نظر بصري و نماي شهري به شهر آسيب جدي وارد 
 مي كند كه قطعا امواج آنها نيز س��لامت ش��هروندان را تهديد 

مي كند.
وي اذعان داشت: وجود دكل هاي مخابراتي آن هم بدون ضابطه 
نگراني هايي از سوي ش��هروندان را به همراه دارد كه اكثر اين 
دكل ها هم بدون مجوز نصب مي ش��وند و متاسفانه در صورتي 
كه شاكي هم داشته باشد به جهت موصبات منظور در شوراي 
اسلامي و مكاتباتي كه دادستان در خصوص حمايت از اين دكل ها 
داشته اند، كميسيون ماده ۱۰۰ در راستاي برچيدن اين دكل ها 

ورود پيدا نمي كنند.
عضو شوراي اس��لامي ش��هر اصفهان تاكيد كرد: از كميسيون 
بهداش��ت و سلامت ش��وراي ش��هر درخواس��ت داريم، جهت 
استانداردسازي نصب دكل ها در سطح شهر و رفع مشكلات و 
نگراني هاي شهروندان ورود پيدا كرده و آيين نامه نصب دكل هاي 
مخابراتي در شهر تدوين ش��ود تا بدون ضابطه و مقررات در هر 

بامي از منازل مسكوني اين دكل ها نصب نشود.

شاخصه هاي محله و كاركردهايي كه محله به 
عنوان يك عرصه عمومي در شهرهاي ايراني 
ايفا مي كند، در گرايش شهروندان به حضور 

در عرصه هاي عمومي، نقش موثری دارد. 
رويكرد محل��ه محوري و مديريت ش��هري 
 محل��ه اي چن��د س��الی اس��ت كه ب��ه عنوان 
 راه حلي ب��راي اراي��ه حداكثر خدمات ب��ه حداكثر ش��هروندان 

مورد توجه قرار گرفته است.
  اي��ن رويكرد می تواند بس��ياري از مش��كلات اداره ش��هرها را از 

پيش رو بردارد.  
 در شرايطی كه مس��ايل و مش��كلات ش��هر اصفهان هر روز ابعاد 
 تازه اي ب��ه خود م��ي گي��رد و افزايش جمعيت، توس��عه ش��هر، 
آلودگي هاي زيست محيطي، ترافيك زندگی شهری را تحت تاثير 
قرار داده است، چاره انديشی برای حل اين معضلات ضروری است.

بايد گفت برنامه ريزی در سطح محلی در شهر می تواند در حل 
بخشی از اين مشكلات راهگشا باشد. 

يكی از رويكردهای اصلی شورای شهر اصفهان توجه به هويت های 
محلی و مراكز محلی بوده و اكنون كه فصل تدوين بودجه س��ال 
آينده شهرداری اصفهان اس��ت، تلاش می شود با رصد اقدامات 
انجام شده در يك سال گذشته، ارتقای محلات به صورت پر رنگ 

در بودجه سال آينده موردتو جه قرار گيرد. 

    شهروندان بايد بتوانند نيازهای خود را در محلات 
شهر تامين كنند

 رييس ش��وراي اسلامي ش��هر اصفهان محله محوری و توزيع 
عادلان��ه خدمات رايك��ی از محورهای اصلی فعاليت ش��ورای 
چهارم دانست و عنوان  كرد: يكی از رويكردهای اصلی شورای 

شهر اصفهان توجه به هويت های محلی و مراكز محلی است.
مهندس رضا امينی گفت: امروزه هويت ه��ای محلی و مراكز 
محلی مورد توجه قرار گرفته اند، زيرا ش��هروندان بايد بتوانند 
نيازهای خود را در محلات شهر تامين كنند تا سفرهای شهری 

كاهش يابد.

به گفته وی محله محوری و توجه به محله های ش��هر يكی از 
اولويت های شورای شهر است و تلاش می شود كمبودهايی كه  

در محلات  اصفهان وجود دارد ،بر طرف شود.

    وابستگی محلی را در شهروندان تقويت كنيم  
عضو كميسيون اقتصاد و امور گردشگری شورای اسلامی شهر 
اصفهان گفت كه محلات در تقس��يمات كش��وری و شهری، 
جايگاه خاص خود را داش��ته اس��ت و ابتدا محله، بعد ناحيه، 
منطقه و شهر شكل می گيرد وهدف از رويكرد محله محوری 

اين نيست كه محلات وجود نداشته و می خواهند ايجاد شود.
سردار كريم نصر اصفهانی با تاكيد بر اينكه محله محوری بايد 
تقويت شود، گفت كه همه  دستگاه ها بايد در طرح محله محوری 

مشاركت كنند تا محلات  شهر به جايگاه واقعی خود برسند.
به گفته وی  ش��هر تنها در بعد كالبدی آن خلاصه نمی شود و 
علاوه بر كالبد شهر بايد ابعاد فرهنگی، اجتماعی، تفريحی شهر 
نيز مورد تو جه قرار گيرند و در توجه به ابعاد فرهنگی، اجتماعی 

شهر، محلات نقش ويژه ای دارند.
عضو كميس��يون اقتصاد و امور گردشگری ش��ورای اسلامی 
 ش��هر اصفهان گفت كه  مديريت ش��هری متولی اصلی طرح 
محله محوری اس��ت، اما ديگر دس��تگاه ها و نهادهايی كه در 
محلات حضور فعال دارند نيزبايد در تحقق آن مشاركت كنند.

 به گفته وی ارگان هايی نظير نيروی انتظامی، آموزش و پرورش، 
سازمان ورزش، نهاد امور مساجد، بسيج، اوقاف، ميراث فرهنگی 
كه مستقيم و يا غيرمستقيم در محلات حضور دارند و در كنار 
يكديگر عناصر محلات را ش��كل می دهند، بايد  با مش��اركت 

مديريت شهری محلات را احيا و زنده كنند.
عضو كميسيون اقتصاد و امور گردشگری شورای اسلامی شهر 
اصفهان گفت: اگ��ر بخواهيم محله محوری ب��ه معنای واقعی 
 تحقق يابد، بايد وابس��تگی محل��ی را در ش��هروندان تقويت 

كنيم. 
در گذشته ها ش��هروندان به محلات خود افتخار می كردند و 
وابستگی خاصی به محلات خود داشتند و در حفظ و نگهداری، 

نظافت آنها مشاركت می كردند. 
س��ردار نصر  تاكيد كرد كه محل��ه محوری خي��رات و بركات 
بس��ياری در حوزه های امني��ت، فرهنگ و اراي��ه خدمات  در 

محلات دارد.
 عضو كميسيون اقتصاد و امور گردشگری شورای اسلامی شهر 
اصفهان محلات را روح شهر دانس��ت و گفت كه ظرفيت های 
محلات اصفهان بسيار بالاست و اگر از اين ظرفيت ها استفاده 

شود، تاثير مهمی در آينده شهر خواهد داشت.

   برای عملياتی شدن  رويکرد محله محوری بيشتر 
تلاش كنيم

عضو كميسيون اقتصاد و امور گردشگری شورای اسلامی شهر 
اصفهان با بيان اينكه برای محله محوری كمتر راهكار اجرايی 
ارايه می ش��ود، عنوان كرد:  بايد برای عملياتی شدن  رويكرد 
محله محوری تلاش بيشتری بكنيم و ابتدا ساختار اجرايی آن 

را ايجاد كنيم.
داوودی با تاكيد بر اينكه بدون ايجاد س��اختار اوليه نمی توان 
طرح محل��ه محوری را محقق ك��رد، گفت: اول بايد س��اختار 
اجرايی اين طرح را در محلات ايجاد كنيم كه نيروهای معتمد 
و متدين درمحلات ش��هر  می توانند، هسته اوليه اين ساختار 

را تشكيل دهند.

    هر سال شرايط محلات و ارتقای آنها رصد شود
رييس كميسيون عمران، شهرسازی و معماری شورای اسلامی 
شهر اصفهان گفت كه  درحال حاضر روشی كه برای برنامه ريزی 
و بودجه در نظر گرفته می شود، منطقه ای است نه محله ای و 
در هر منطقه، مطالعاتی انجام می شود و براساس نياز سنجی 
پروژه هايی برای يك منطقه تعريف می شود و بودجه مورد نياز 

اختصاص داده می شود.
عبدالرسول جان نثاری  با تاكيد بر اينكه بايد پروژه ها به سمت 
محلات برود و مطالعات در محلات انجام شود،عنوان كرد: بايد 
درهر محله ای نيازها، كمبودها مشخص شود و بعد بودجه نيز 
به صورت محله ای پيش بينی شود و  هر سال شرايط محلات 

و ارتقای آنها رصد شود.
به گفته وی نيازهای محلات متفاوت است و ممكن است يك 
محله  به مراكز ورزشی نياز داشته باش��د و نياز محله ای ديگر 

احداث فرهنگسرا باشد. 
با  محله محوری نيازهای محلات بهتر رفع می شود.

 در گفت وگو با اعضای شورای اسلامی شهر اصفهان مطرح شد:

محله محوری راهکاری برای ارایه حداکثر خدمات به حداکثر شهروندان
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عضو شوراي اسلامي ش��هر اصفهان بر ضرورت تلاش مسوولان 
شهري و استاني در راستاي زنده نگه داش��تن حماسه 25 آبان 

تاكيد كرد.
عب��اس ح��اج رس��وليها ضم��ن قدردان��ي از مجموع��ه هاي 
خدماتي شهر كه پش��تيباني خوبي درايام س��وگواري اباعبدالله 
 الحسين)ع( داشتند،اظهار داشت:در آستانه 25 آبان مي باشيم 
به طوري كه در محرم س��ال ۱3۶۱، 7۰ ش��هيد گلگون كفن در 
اصفهان تشيع شدند كه امام خميني)ره( عنوان كرد، در كجاي 

دنيا در يك روز 37۰ شهيد تشيع شده اند.
وي اذعان داشت: چهار سال پيش ملاقاتي با رهبر معظم انقلاب 
در رابطه با واقعه 25 آبان شكل گرفت كه ايشان فرمودند؛ اصفهان 
در مقطعي مركز نورافشاني علمي در كشور و دنياي اسلام بوده 
است و علما، دانشمندان و هنرمندان اين خطه بايد دستيابي به 
اين جايگاه را افق فعاليت هاي خود قرار دهند كه خوش��بختانه 
هم مجموعه ش��هرداري و دستگاه هاي اس��تان برنامه هايي در 
اين جهت داشتند. عضو شوراي اس��لامي شهر اصفهان تصريح 
كرد: لازم است ش��هرداري اصفهان، مديريت اس��تان و شوراي 
هماهنگي، حماس��ه 25 آبان را زن��ده نگه دارن��د و همه ما بايد 
بدانيم كه زمينه هايي كه در حال حاضر در كش��ور فراهم شده 
است مرهون خون شهداي هشت س��ال دفاع مقدس مي باشد، 
لذا حماس��ه 25 آبان و ايثارگري اين عزيزان ه��م بايد در تاريخ 
اصفهان ثبت شود و همچون واقعه عاش��ورا اين واقعه هم براي 
 اصفهان زنده بماند. حاج رسوليها تاكيد كرد: اصفهاني ها در دوران 
دف��اع مقدس حضور پ��ر رنگي داش��تند و بايد اي��ن جايگاه در 
 كشور حفظ ش��ود. وي با اشاره به جاري ش��دن آب در رودخانه 
زاينده رود اذعان داش��ت: از زمان باز ش��دن آب رودخانه زاينده 
»تشكيل شوراي عالي آب يكي از اقدامات دولت جديد است كه 
يكي از مصوبات آن كنترل در مص��رف آب و عدم بارگذاري هاي 
جديد مي باشد كه اگر اين مهم مديريت شود،شاهد جاري شدن 
آب به صورت دايمي در رودخانه خواهيم بود«. رود شور و شعفي 
در روحيه مردم به وجود آورده كه به خوبي قابل مشاهده است و 

حضور گسترده مردم در  2۶ كيلومتر طول رودخانه يك پيام دارد 
كه آن هم جاري شدن دايمي آب در رودخانه است. 

عضو شوراي اسلامي شهر اصفهان بيان داشت: تشكيل شوراي 
عالي آب يكي از اقدامات دولت جديد است كه يكي از مصوبات آن 
كنترل در مصرف آب و عدم بارگذاري هاي جديد مي باشد كه اگر 
اين مهم مديريت شود شاهد جاري شدن آب به صورت دايمي 

در رودخانه خواهيم بود. 
حاج رسوليها با بيان اينكه آلودگي هوا از جمله مشكلات اصفهان 
است كه در فصل سرما بروز مي يابد، خاطرنشان ساخت: خشكي 
زاينده رود، ريزگردهايي كه از اطراف به ش��هر اصفهان مي آمد 
و بنزين نامناس��ب از جمل��ه عوامل آلوده كننده ه��وا بودند كه 
خوشبختانه با جاري ش��دن آب در رودخانه آلودگي ها كاهش 
خواهد يافت؛ به طوري كه با توزيع بنزين يورو4 نيز شاهد تلطيف 
هوا هستيم كه اگر همه از بنزين يورو 4 استفاده نمايند، مشكلات 
آلودگي هوا و  وارونگي هوا تا حد زيادي كاهش يابد. وي با بيان 
اينكه ش��هرداري اصفهان هم بايد اقداماتي در راستاي كاهش 
آلودگي هوا انجام دهد، تصريح كرد: براساس برنامه اصفهان در 
سال 94 بايد اصفهان دو هزار دستگاه اتوبوس داشته باشد، زيرا 
استفاده بيش از حد از خودروهاي شخصي باعث افزايش آلودگي 
هوا مي شود و لازم است ناوگان اتوبوسراني تقويت و برنامه هاي 
پيش بيني شده تحقق يابد.عضو شوراي اسلامي شهر اصفهان 
عنوان كرد: بر اساس برنامه پيش بيني شده تا سال 94 بايد 4۰ 
كيلومتر خط BRT در سطح ش��هر راه اندازي شود كه يكي از 

لازمه هايي است كه به كاهش آلودگي هوا كمك مي كند.
حاج رسوليها با تاكيد بر توجه ويژه به بحث معاينه فني خودروها 
 گفت: لازم اس��ت هم��ه خودروها حت��ي خودروه��اي دولتي،

 اتوبوس هاي ش��ركت واحد و اتوبوس هايي كه به كارخانه های 
اطراف س��رويس دهي مي كنند نيز به بحث معاينه فني توجه 

ويژه داشته باشند. 
وي بر ضرورت احياي پارك هاي ساعتي نيز تاكيد كرد و افزود: 
پارك هاي س��اعتي در كاهش ترافيك در خيابان ها بسيار موثر 
بوده و لازم است ش��وراي ترافيك اين مهم را پيگيري نموده تا 

دوباره احيا شود تا مشكلات ترافيكي شهر حل شود. 
عضو شوراي اس��لامي ش��هر اصفهان از راه اندازي فاز اول خط 
 يك متروي اصفهان س��خن گفت و بيان داشت: راه اندازي مترو 
مي تواند به كاهش آلودگي هواي شهر كمك كند، اين در حالي 
 اس��ت كه فاز اول خط يك متروي اصفهان آذرماه س��ال جاري

 راه اندازي مي شود و لازم است عمليات احداث خط دو و سه مترو 
كه از ضرورت هاي اصفهان هستند نيز شروع شوند. 

حاج رسوليها در ادامه عنوان كرد: قرار شد جهت كنترل مباحث 
 ترافيكي ش��هر به راه��ور كمك هايي ش��ود كه متاس��فانه اين

 توافق نامه عملي نش��د كه جا دارد اين مهم دنبال شود تا شاهد 
وضعيت مطلوب ترافيكي در سطح شهر باشيم.

عضو شوراي اسلامي شهر اصفهان تاكيد كرد:

ضرورت تدوين آيين نامه نصب دكل هاي مخابراتي در سطح شهر

عضو شوراي اسلامي شهر اصفهان ضمن تذكر به مردم و رانندگاني 
كه حقوق ش��هرداري و پليس را رعايت نمي كنند، اظهار داش��ت: 
رانندگي مسووليت سنگين، مهم و اثرگذار در زندگي است، بنابراين 
رانندگان در تمام ساعات شبانه روز نياز دارند، هوشيار و بادقت باشند 

و از همه قوانين به خصوص در محل هاي عابرپياده اطاعت كنند.
غلامرضا  شيران از زحمات شبانه روزي پليس راهور و شهرداري در 
تشخيص، برنامه ريزي، بودجه و اجرا و نگه داري امكانات ترافيكي 
سپاسگزاری نمود و گفت: پليس راهور تمام تلاش خود را مي كند 

كه نظم را در شهر برقرار و ترافيك رواني ايجاد شود. 

وي افزود: هدف پلي��س راهور براي فعاليت در هواي س��رد و آلوده 
شهر اصفهان اين است كه آسايش و ايمني شهروندان را فراهم كند. 
 ش��يران بيان داش��ت: رانندگان بايد به عابر پياده ب��ه خصوص در

مكان هاي مشخص عبورعابران احترام بگذارند.
او افزود كه رانندگی مس��ووليت مهم، سنگين و اثرگذاری است كه 

هوشياری، دقت و توجه بسيار می طلبد.
رانندگان همه وقت مس��تلزم آنن��د كه حقوق ش��هرداری، قوانين 

راهنمايی و رانندگی و بالاخص عابران پياده را رعايت كنند.
رانندگان با جان و زندگی مردم س��ر و كار دارن��د.وی تصريح كرد: 
س��رعت دادن به خودرو و عدم رعايت حق تق��دم و ناديده گرفتن 
تابلوها و خط كشي ها عادلانه، ايمن، انساني و اسلامي نيست. وي 
اظهار داشت: از شهرداري مي خواهيم  چراغ فلاشر بر روي محل هاي 
پياده قرار دهند تا شايد رانندگان چشمان باز شود و محل هاي عبور 
عابران پياده را مشاهده كنند. عضو شوراي اسلامي شهر اصفهان در 
بخش ديگر سخنان خود با اشاره به افتتاح آزمايشي فاز اول مترو در 
آذرماه ادامه داد: اگر قرار است در آذرماه فاز اول مترو راه اندازي شود، 
بايد شهرداري اتوبوسراني و حوزه حمل و نقل ابزار آمد و شد مردمي 
 را كه از مترو پياده مي شوند پيش بيني كنند تا گره ترافيكي ايجاد

 نشود. 

عضو شوراي اسلامي شهر اصفهان:

رانندگان به حقوق عابران پياده احترام گذارند

عضو شوراي اسلامي شهر اصفهان تاكيد كرد:

ضرورت تلاش در جهت زنده نگه داشتن حماسه 25 آبان 

عضو شوراي اسلامي شهر اصفهان با اشاره به اينكه جمع آوري 
متكديان از سطح شهر تنها به شهرداري مربوط نمي شود، اظهار 
داشت: ارگان هاي ديگر در رابطه با نگهداري متكديان وظايف 

خود را به درستي انجام نمي دهند.
 رس��ول جهانگيري گفت: جمع آوري متكدي��ان و گدايان در 
 سطح شهر حلقه و چرخه اي است كه تنها به شهرداري مربوط 
 نمي شود. وي با اشاره به اينكه شهرداري كار خود را در رابطه با 

جمع آوري متكديان به خوبي انجام داده است، افزود: مركزي 
 نيز به واس��طه ش��هرداري براي نگهداري متكديان آماده شده 

است. 
عضو شوراي اسلامي شهر اصفهان با بيان اينكه ارگان هاي ديگر 
 در رابطه با نگهداري متكديان وظايف خود را به درس��تي انجام 
نمي دهند، تصريح كرد: هر گدايي بيش از ده ها بار گرفته شده، 

اما زودتر از مامور شهرداري به شهر بازگشته است.

عضو شوراي اسلامي شهر اصفهان

ارگان هاي مربوط وظايف خود را  درمورد  نگهداري متکديان 
به درستي انجام نمي دهند

پیشنهادات و 
مشکلات خود را باما
  در میان بگذارید
3000483088



معاون استاندار اصفهان: 

 مرمت آثار تاریخی 
با زمان بندی مشخص انجام شود

 معاون هماهنگی امور عمرانی اس��تانداری اصفهان بر اج��رای طرح های 
مرمت آثار تاریخی در قالب زمان بندی مشخص تاکید کرد.

محمدعلی طرفه در کارگروه میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری 
استان با اشاره به لزوم ارایه برنامه زمان بندی برای مرمت آثار تاریخی 
استان افزود: اداره کل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری باید 
یک برنامه مدون شامل شروع تا اتمام مرمت آثار تاریخی استان ارایه کند 
و در قالب آن اقدامات لازم صورت پذیرد. وی با اشاره به لزوم همکاری 
همه دستگاه های اجرایی به ویژه شهرداری های استان در راستای حفظ 
و صیانت از آثار تاریخی ادامه داد: آثار تاریخی اصفهان متعلق به تمدن 
ایران اسلامی است و هر فرد و دستگاهی در حیطه اختیارات خود مکلف 

به تلاش برای نگهداری این آثار است. 
طرفه با اشاره به ضرورت انجام بررس��ی های کارشناسی در راستای 
تامین منابع مالی به منظور تسریع در انجام مرمت آثار تاریخی گفت: 
بسته پیش��نهادی به منظور راهکارهای اجرایی تامین منابع جدید از 
س��وی دبیرخانه تدوین و به حوزه معاونت عمرانی ارسال شد. در این 
جلس��ه، مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری استان 
اصفهان نیز با ارایه گزارشی به شرح روند مرمت آثار تاریخی اصفهان 
پرداخت و تصریح کرد: با توجه به بارش های احتمالی، نگرانی جدی از 

خسارت ناشی از بارش ها در مورد آثار تاریخی وجود ندارد. 
همچنین در این جلسه کسائیان رییس اتاق بازرگانی، صنایع و معادن 
و کشاورزی اس��تان از روند اقدامات انجام ش��ده برای برگزاری اولین 
همایش فرصت های س��رمایه گذاری در بخش گردشگری با حمایت 

استانداری گزارشی ارایه کرد. 
کلیات طرح منطقه نمونه گردشگری مشهد اردهال نیز در این جلسه 

به تصویب رسید. 

مدیر منطقه ۳ اصفهان:

خيابان ابن سينا تعریض مي شود
مدیر منطقه ۳ اصفهان از تعریض خیابان ابن س��ینا از سمت میدان 
شهدا خبر داد. منصور نجفي با بیان این مطلب گفت: تعریض خیابان 
ابن سینا از س��مت میدان شهدا در دس��تور کار شهرداري منطقه ۳ 
اصفهان قرار دارد. وي با اش��اره به اینکه از هفته آینده آزادس��ازي 
خیابان ابن سینا آغاز مي شود، افزود: با توجه به اینکه مرکز بهداشت 
و درمان در ابتداي خیابان ابن س��ینا قرار دارد براي آزادس��ازي این 

مجموعه با دانشگاه علوم پزشکي هماهنگي هاي لازم شده است. 
مدیر منطق��ه ۳ اصفهان تصریح ک��رد: با هماهنگي دانش��گاه علوم 
پزشکي ساماندهي بدنه ساختمان بیمارستان نور و علي اصغر)ع( نیز 

در دستور کار شهرداري منطقه ۳ قرار دارد. 
نجفي خاطرنشان کرد: در این راستا به منظور آرامش رواني بیماران 
و رفاه حال شهروندان، کوچه بیمارستان علي اصغر)ع( سنگ فرش 

مي شود.

مدیر منطقه ۸ اصفهان عنوان كرد:

پيشرفت ۴۰ درصدي دو فرهنگسراي 
بهرام آباد و كوجان در منطقه ۸

 مدیر منطقه ۸ اصفهان با اش��اره به اینکه در حال حاضر احداث دو 
فرهنگس��را در دست اجراس��ت، اظهار داش��ت: عملیات اجرایي دو 
فرهنگسراي بهرام آباد و کوجان تاکنون ۴۰ درصد پیشرفت فیزیکي 
داشته است. فرهاد جلیل فر با بیان این مطلب گفت: توسعه فضاهاي 

فرهنگي در محلات منطقه ۸ در دستور کار قرار دارد. 
وي با اش��اره به اینکه در حال حاضر احداث دو فرهنگس��را در دست 
اجراست، افزود: فرهنگسراي بهرام آباد با مساحت یک هزار و ۴۰۰ متر 

در محله بهرام آباد درحال انجام است. 
مدیر منطق��ه ۸ اصفهان هزین��ه اجرایي احداث این فرهنگس��را را 
یک میلیارد تومان عن��وان و تصریح کرد: عملی��ات اجرایي احداث 
فرهنگس��راي بهرام آباد تاکنون ۴۰ درصد پیشرفت فیزیکي داشته 

است. 
جلیل فر با اش��اره به احداث فرهنگس��راي کوجان خاطرنش��ان کرد: 
فرهنگسراي کوجان با مساحت دو هزار متر با هزینه یک میلیارد تومان 
در خیابان ش��هیدان کاظمي در دست اجراس��ت و تاکنون ۴۰ درصد 

پیشرفت فیزیکي داشته است.

مدیر منطقه ۱۵ اصفهان:

خيابان سازي كندروهاي بلوار ارغوانيه 
در دستور كار است

مدیر منطقه ۱۵ اصفهان اظهار داشت: خیابان سازي کندرو هاي بلوار 
ارغوانیه و خیابان ضلع شرقي بلوار آب در دستور کار است.

اصغر کش��اورز با بیان این مطلب گفت: خیابان س��ازي کندروهاي 
بلوار ارغوانیه و ضلع شرقي بلوارآب از جمله طرح هاي منطقه ۱۵ در 

سال جاري است. 
وي افزود: در حال حاضر مراحل طراحي خیابان سازي این دو پروژه 
در دست انجام است و بعد از ابلاغ مراحل انتخاب پیمانکار و اجراي 

پروژه ها انجام خواهد شد. 
مدیر منطق��ه ۱۵ اصفهان با اش��اره به دیگر طرح ه��اي این منطقه 
تصریح کرد: ساماندهي پارك بزرگ خوراس��گان و احداث آبنماي 

تصادفي در این بوستان در دست انجام است

باز شدن زاینده رود پس از۱7ماه، دستاورد  
یک ش��ب و یک روز نبود که ب��ا تدابیر انجام 
شده توسط وزارت نیرو و اس��تاندار اصفهان 
و با صرفه جویی اجباری در تابس��تان س��ال 
جاری با کاهش س��همیه آب شرب و صنعت 
در اصفهان، در تابستان سال جاری انجام شد.

هر چند که رییس سازمان محیط زیست با اعلام خبر بازگشایی 
زاینده رود در حاش��یه جلسه هیات دولت س��عی داشت تا این 
بازگش��ایی را فعالیتی زیس��ت محیطی جلوه دهد، اما در واقع 
اجرای بخش��ی از طرح معروف 9م��اده ای احی��ای زاینده رود 
توانس��ت زاین��ده رود را برای مدت��ی محدود ج��اری کند. این 
فرایند، باعث شد تا ذخیره پشت سد زاینده رود از ۱9۵ میلیون 
مترمکعب درشهریورماه س��ال 92 به ۴۱7 میلیون مترمکعب 
در ش��هریور س��ال جاری برس��د تا بتوان پس از مدت ها تنها 
۴۰درصدکش��تزارهای ش��رق اصفهان را به زیر کش��ت برد و 
وضعیت زندگی کشاورزان خاکستر نشین این ناحیه را اندکی 

رونق داد.
اما با جاری شدن آب زاینده رود جنگی سرد در فضای مجازی 
ب��ه راه افتاد. اکثر مردم اصفهان که د رش��بکه ه��ای اجتماعی 
عضویت داشتند با قرار دادن عکسی از لحظات  اولیه جاری شدن 

زاینده رود شادی خود را ابراز داشتند و این رویه توسط برخی از 
سایر استان ها نیز تکرار شد. نتیجه آن بسیار عجیب بود. اهالی 
خوزستان واهواز با جبهه گیری عجیب و با گذاشتن کامنت هایی 
که حتی نمی ت��وان راجع به محت��وای آن صحبت کرد، مدعی 

شدند که کارون در زاینده رود جاری شده است.
این س��خنان از ادع��ای عجیب حجت الاس��لام س��ید محمد 
س��ادات ابراهیمی، نماینده مردم شوش��تر و گتوند سرچشمه 
گرفت، وقتی در نامه ای سرگشاده به رییس جمهور با ادبیاتی 
 بس��یار توهین آمیز درب��اره جاری ش��دن زاین��ده رود گفت:

» آقای روحانی! آب خوزستان صدها کیلومتر مسیر را طی کرد و 
به زاینده رود رسید. خدا را شاکریم اما آیا مایه شرمساری نیست 
که آب بیش از هزار روس��تای خوزستان به وس��یله آب تانکر 
تامین می شود. آیا مردم ولایتمدار اصفهان که ده ها هزار فرزند 
برومند خود را برای دفاع از خاك تفتیده خوزستان فدا کرده اند 
می پذیرند آب کارون، درختان حاشیه زاینده رود را سیراب کند 
و چشم مردم روستاهای خوزس��تان در انتظار تانکرهای آلوده 

آب آشامیدنی به جاده های خاکی این مناطق خشک شود.«
هرچند که معاون عمرانی استاندارخوزس��تان درخصوص رها 
کردن آب در زاینده رود به سایت رهیاب، اعلام کرده که » رها 
 کردن آب در زاینده رود اصلا ربطی به کارون ندارد، برنامه ریزی

 متدوال این است که در س��دها آب را نگه می دارند و در بعضی 
از فصول آب را هدایت می کنند. احمد س��یاحی ادامه می دهد: 
زاینده رود هیچ ارتباطی به ما ندارد، س��د زاین��ده رود در خود 
اصفهان است و از سرچشمه های زاینده رود آبش تامین می شود 

مدیریت آب در اختیار وزارت نیرو است.«
اما به واقع نمی توان از دلیل واقعی اصفهان ستیزی استان های 

همجوار مطلع شد!
رییس انجمن صنفی کش��اورزان اصفهان در پاس��خ به ادعای 
واهی این نماینده که زمینه س��از بدبینی مردم خورستان شد 
اعلام می کند که تونل چشمه لنگان طرحی مربوط به 6۰ سال 
قبل و تونل دوم کوهرنگ نیز۳۰سال قبل به بهره برداری رسیده 
است. به گفته اسفندیار امینی درحال حاضر، مجموع آورد این 
دو تونل به حوضه زاینده رود کمتر از ۴۰۰میلیون متر مکعب 

است که سهم استان های یزد و چهارمحال و بختیاری است.
 او تاکید م��ی کند ک��ه از این می��زان آب حت��ی حقابه های 

کشاورزان شرق اصفهان نیز تامین نمی شود.

   تفاهم نامه و زاینده رود
پنج ش��نبه ۱۵ آبان واحد مرکزی خبر مصاحبه ای از کامران 
 نماینده اصفهان در مجلس ش��ورای اس��لامی مبن��ی برامضا 
تفاهم نامه جریان دایمی آب زاینده رود بین نمایندگان اصفهان 

و وزیر نیرو پخش کرد. 
اختصاص ۱۰۰ میلیارد ریال به منظ��ور حفر چاه های اضطراری 
در مواقع خشکس��الی، احیای بودجه تکمیل ش��بکه آبرس��انی 
رودش��ت جنوبی در منطقه بن رود در بودجه سال 9۴ و برخورد 
 قاطع با نصب پمپاژهای آب غیر مجاز از جمله مفاد این تفاهم نامه 

است.
همچنین تش��کیل پلیس آب در محور زاین��ده رود به منظور 
جلوگیری از برداش��ت های غیرقانونی، حذف ۳2 بند موجود 
در محور زاینده رود، درخواس��ت دایمی ش��دن آب، پرداخت 
خسارت به کش��اورزان زیان دیده، اصلاح شبکه های فرسوده 
آبرس��انی و اختصاص اعتبار ویژه در بودجه سال 9۴ به منظور 
ساخت سد تونل سوم کوهرنگ را از دیگر مفاد این تفاهم نامه 
بوده است. به گفته کامران، این تفاهم نامه پس از بازدید وزیر 
نیرو و حجت الاسلام ابوترابی فرد، نایب رییس مجلس شورای 
اسلامی از محور زاینده رود و مناطق ش��رق اصفهان در هفته 

گذشته به امضا رسید.

   تکذیب و تایيد
می ت��وان گفت مهم ترین بخ��ش این تفاهم نام��ه، اختصاص 
بودجه برای تکمیل تونل س��وم کوهرنگ و س��د مربوط به آن 
در بودجه9۴ اس��ت که نتیجه آن تایید و تکذیب مس��وولان و 

نمایندگان خوزستان و اهواز و هجمه دوباره آنها بوده است.

نخستین واکنش از آن آقاجری، نماینده مردم ماهشهر، امیدیه 
و هندیجان و عضو کمیس��یون انرژی مجلس شورای اسلامی 
بود که اعلام کرد: نمایندگان خوزس��تان مس��اله ساخت تونل 
س��وم کوهرنگ را در صحن علنی مجلس در روز آتی مطرح و 

پیگیری می کنند.
دومین جبه��ه گیری متعلق به حجت الاس��لام س��ید محمد 
س��ادات ابراهیمی، نماینده مردم شوش��تر و گتوند در مجلس 
شورای اسلامی  است که روز گذش��ته در گفت وگو با خبرنگار 
فارس در شوش��تر اظهار کرد: انعقاد تفاهم نام��ه با نمایندگان 
اس��تان اصفهان برای انتقال آب رود کارون به زاینده رود کذب 

محض است و وزارت نیرو این مساله را تکذیب کرده است.
همچنین معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری خوزستان با 
تکذیب خبر انعقاد تفاهم نامه بین نمایندگان استان اصفهان و 
وزارت نیرو برای انتقال آب از سرشاخه های کارون گفت: دولت 
به تعهدات و قول هایی که در خصوص طرح انتقال آب به مردم 

خوزستان داده عمل می کند.
نماینده مردم شاهین شهر درباره تکذیب خبر تفاهم نامه یاد شده 
با بی اهمیت خواندن اخباری مبن��ی بر تکذیب انعقاد تفاهم نامه 
بین نمایندگان اس��تان اصفه��ان و وزارت نی��رو پیرامون انتقال 
آب کارون ب��ه اصفهان می گوید: صحبت های اش��اره ش��ده در 
خبرگزاری ها منوط به کذب ب��ودن آب رودکارون به زاینده رود 

غیر واقع است.
به گفته حاجی دلیگانی، تعدای از نمایندگان به منظور پوشاندن 
ضعف های حاکم بر اس��تان خود این گونه صحبت می کنند تا 
ذهن مردم را به برخی اخبار غیر واقع مشغول کنند تا مشکلات 
منطقه خود را به درستی مش��اهده نکنند. همچنین برخی از 
نمایندگان به منظور آماده کردن برخی فضاها برای برخی بحث ها 

در آستانه انتخابات به این مسائل دامن می زنند. 
او تاکید می کند که  سخنان برخی نمایندگان برای جلب نظر 

مخالفان حوزه نماینده است و ارزش پاسخ دادن ندارد.
این عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس  به مظلومیت زاینده رود 
در مجلس اشاره می کند و می گوید: دریاچه ارومیه در مجلس 
بارها مطرح می شود، ولی راجع به آب زاینده رود که مشکلات 
زیادی در برداشته است باید در مجلس داد بزنیم که چرا کسی 

به دادمان نمی رسد.
این سخنان درحالی بیان می شود که تونل کوهرنگ سه هنوز به بهره 
برداری نرسیده است. وزیر نیرو ابتدای سال جاری از بهره برداری آن 
تا مهر ماه خبر داده بود و شهریورماه د ر اصفهان این موضوع را 

به پایان سال جاری موکول کرده بود.
گفتنی است؛ طراحی و ساخت سد و تونل سوم کوهرنگ به وسیله 
مهندس��ان مش��اور زایندآب و تهران برکلی در دهه 6۰ بررس��ی و 
گزارش این بررسی ها و نقش��ه های طرح مقدماتی سد، سازه های 

وابسته و تونل انتقال آب در سال 67 منتشر شد. 

استاندار اصفهان، برتشکیل سه کارگروه تخصصی جهت برنامه 
ریزی و ارایه راهکارهای مناسب کاهش آلودگی هوا و مصرف 

بهینه آب در بخش های مختلف تاکید کرد.
رسول زرگرپور در جلسه کمیته آب استان اصفهان که درپی 
بازگش��ایی وحیات مج��دد زاینده رود تش��کیل ش��د، گفت: 
اتاق بازرگانی، صنع��ت، معدن و تجارت اس��تان باید با ایجاد 
س��ه کارگروه درخصوص کاهش آلودگی هوا توسط صنعت، 
کاهش مصرف آب و اس��تفاده بهین��ه از مناب��ع آب و اصلاح 
 الگوی کشت، اقدامات فنی و اجرایی خود را به مدیریت استان

 ارایه دهند.
 اس��تاندار اصفه��ان با بی��ان اینک��ه ای��ن ات��اق بازرگانی در 
بخش کش��اورزی نیز کاره��ای تخصصی و پژوهش��ی خوبی 
 را انج��ام داده اس��ت، اظهارک��رد: اتاق بازرگان��ی کمک های

خوبی را در خصوص صنایع و معادن و همچنین کشاورزی به 
دولت ارایه داده است.  

رسول زرگرپور اضافه کرد: خوش��بختانه اتاق بازرگانی استان 

اصفه��ان بنا بر احس��اس وظیفه و رس��الت خ��ود کمیته آب 
 استان را برای رسیدگی به مش��کلات حوضه آبریز زاینده رود

 تش��کیل داد و با کمک متخصصین و کارشناس��ان این حوزه 
و برگزاری جلس��ات متعدد، راهکارهای��ی را در رابطه با نحوه 

برخورد با این مشکل ارایه داده است.
 زرگرپور هدف خود از حضور در جلس��ات این کمیته را  ارایه 
آخرین وضعیت پیگیری ها و اقدامات دولت در ارتباط با احیای 
حوضه آبریز زاینده رود عنوان کرد و افزود: پاس��خ به سوالات 
کارشناس��ان این حوزه برای بهتر و کامل تر ش��دن تحقیقات 
 آنان نیز از دیگر اه��داف برای حضور در جلس��ات این کمیته

 می باشد. 
وی، از اتاق بازرگانی اس��تان خواس��ت که با توجه به بضاعت 
علم��ی، تجربی، فنی و مهندس��ی و مالی اتاق بازرگانی؛ س��ه 
کارگروه را در ارتباط ب��ا کاهش آلودگی هوا توس��ط صنایع، 
کاهش مصرف آب و استفاده بهینه از منابع آب و اصلاح الگوی 
کشت تشکیل دهند و اقدامات فنی و اجرایی خود را به مدیریت 

استان ارایه دهند.
زرگرپور تصریح کرد: در ارتباط دو سویه دولت و اتاق بازرگانی، 
از یک طرف مدیریت اس��تان مجموع��ه ی اطلاعات، یافته ها 
و پیگیری های خود را ب��ه اطلاع اعضای کمیت��ه آب خواهد 
رساند و از طرف دیگر این کمیته نیز با ایجاد این سه کارگروه، 
مطالعات و پژوهش های خود را به مدیریت استان ارایه خواهد 

کرد.
اس��تاندار اصفهان افزود: در ماه های اخیر هنر مدیریت استان 
این بود که وزارت نیرو که مدیریت آب کشور را بر عهده دارد، 
مسوول پاسخگویی مش��کلات آبی استان باش��د. زرگرپور با 
اش��اره به حضور معاون اول محترم ریی��س جمهور و موافقت 
وی با ایجاد کارگروه ملی احیای حوضه آبریز زاینده رود، این 
مهم  را از دس��تاوردهای دولت عنوان کرد و افزود: با تشکیل 
این کارگروه ملی، در آینده شاهد اتفاقات خوبی در این زمینه 

خواهیم بود.
 وی افزود: امروز اجرای طرح 9 م��اده ای احیای حوضه آبریز 

زاینده رود به یک مطالبه عمومی تبدیل ش��ده و خوشبختانه 
مسوولان کشور نیز، معتقد به اجرای کامل بندهای این طرح 
9 ماده ای هستند. استاندار اصفهان تصریح کرد: تشکیل ستاد 
بهینه س��اماندهی مصرف آب در اصفهان و همچنین استفاده 
از دستگاه ها و سیستم های کاهنده آب شرب از اهمیت قابل 

توجهی برخوردار است.

آغاز هجمه ها عليه اصفهان؛

زاینده رود چگونه جاری شد؟

استاندار اصفهان:

اجرای طرح 9 ماده ای احيای زاینده رود به یک مطالبه عمومی تبدیل شده  است

معاون حمل و نقل و ترافيک شهرداری اصفهان:

نخستين ایستگاه تمام مکانيزه دو چرخه در اصفهان راه اندازی شد
معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری اصفهان گفت: نخستین 

ایستگاه تمام مکانیزه دو چرخه در اصفهان راه اندازی شد.
 علیرضا صلواتی با اش��اره به راه اندازی ایس��تگاه تمام مکانیزه 
 دو چرخه در اصفهان اظهار کرد: این ایستگاه برای نخستین بار

 در س��طح کش��ور در میدان امام )ره( اصفهان راه اندازی شده 
است.

 وی به تعداد ایستگاه های دو چرخه موجود در سطح شهر اشاره 

کرد و ادامه داد: در حال حاضر ۳9 ایستگاه دو چرخه در سطح 
 ش��هر اصفهان راه اندازی ش��ده اس��ت و تمام این ایستگاه ها 

به صورت نیمه مکانیزه هستند.
معاون حمل و نق��ل و ترافیک ش��هرداری اصفه��ان با تأکید 
بر اینکه قرار اس��ت که تعداد ایس��تگاه های دو چرخه موجود 
در سطح ش��هر تا پایان امسال به ۴۵ ایس��تگاه برسد، تصریح 
کرد: همچنین تا پایان س��ال آینده، ایس��تگاه های دو چرخه 

نیمه مکانیزه در سطح شهر به 6۰ ایستگاه می رسد.
وی به مزایای ایس��تگاه های تمام مکانیزه دو چرخه نسبت به 
ایستگاه های نیمه مکانیزه اشاره کرد و افزود: شهروندان در هر 
ساعتی از شبانه روز می توانند با استفاده از اصفهان کارت خود 

از این ایستگاه استفاده کنند.
صلواتی با بیان اینکه همچنین شهروندان می توانند یک مرتبه 
مدارك خود را به مسوول این ایس��تگاه ارایه بدهند و به دنبال 

این موضوع، یک اصفهان کارت به نام این افراد صادر می شود و 
آنها در زمان استفاده از دو چرخه در این ایستگاه تنها می توانند 

اصفهان کارت خود را ارایه بدهند.
وی در پای��ان ب��ا تأکید ب��ر اینکه هزین��ه احداث ه��ر یک از 
 ایس��تگاه های تمام مکانیزه ۱۰۰ میلیون ریال اس��ت، افزود: 
در حال حاضر مقرر شده است که تا پایان خرداد ماه سال آتی 

۱۰ پل تمام مکانیزه دو چرخه در اصفهان راه اندازی شود.

گروه 
خبر
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خبــــــر

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

اخبــار کوتــاه

حجت الاسلام والمسلمین هادی غفاری با حضور در غرفه اصفهان 
زیبا در بیستمین نمایشگاه مطبوعات و خبرگزاری های کشور با 
اشاره به اینکه زاینده رود همانگونه که از اسمش پیداست از دوران 
قدیم زایا بوده است و سرشاخه های رودخانه زاینده رود همیشه 
 آب داشته اس��ت، گفت: دلیل خش��کی زاینده رود را می توان در 

دو دلیل بیان کرد. 
یکی کاهش نزولات آسمانی که در اختیار ما نیست و دوم چاه های 
فراوانی که در سال های گذشته زده شد که خیلی ها هم دنبال منافع 
خود بودند و جایی نبود که م��ردم را هدایت کند تا آبیاری ها علمی 
شود بلکه آبیاری به صورت غرقابی بوده است و در نتیجه آب فراوانی 
 از زاینده رود مصرف ش��ده و س��طح آب چاه ها بس��یار پایین رفته 

است.
این مبارز انقلابی، ضمن تاکی��د بر این مهم که بس��یار ناراحت 
شدم وقتی زاینده رود را خشک دیدم، افزود: علت ناراحتی ام به 
این خاطر بود که وضعیت قبلی زاین��ده رود را دیده بودم و حتی 
در آن ش��نا کرده بودم، اما امروز می بینم که بچه ها در بستر آن 

 فوتبال بازی می کنند خیلی برایم دردناك بود و متاثر ش��دم که 
زاینده رودی که بیش��تر از قد من آب داش��ت حالا زمین فوتبال 

شده است.
حجت الاسلام والمس��لمین هادی غفاری ادامه داد: باید به سمت 
کشاورزی علمی، صنایع علمی و حتی کشت علمی برویم و به جای 
آنکه محصولاتی کش��ت کنیم که منافع چندانی ندارند به س��مت 

محصولات استراتژیک برویم.
مثلا امروز گندم برای کشور ما یک محصول استراتژیک است 

اما هندوانه اینگونه نیست.
وی تصریح کرد:  با توجه به اطلاعاتی که دارم می دانم که مسوولان 
در این اندیش��ه هس��تند که بروند به سمت کش��اورزی علمی و 

محصولات استراتژیک. 
وی خاطر نشان کرد: نمی ش��ود از یک طرف شعار مرگ بر آمریکا 
 بدهیم اما س��الی 6-7 تاهش��ت تن گندم وارد کنیم. این دو با هم 
نمی سازد. باید به این سمت برویم که کالای استراتژیک را خودمان 

تولید کنیم و دستمان به بیرون دراز نشود.

حجت الاسلام والمسلمين هادی غفاری با حضور در غرفه اصفهان زیبا :

بسيار ناراحت شدم وقتی زاینده رود را خشک دیدم



سال 2015 + 12 گجت شگفت انگیز 
مورد انتظارترین گجت های سال    2015را بشناسید

زمان احتمالی معرفی:
 آوریل 2015

زمان احتمالی معرفی: 
بهار سال 2015

زمان احتمالی معرفی: 
سپتامبر سال 2015

زمان احتمالی معرفی: 
اواخر فوریه 2015

زمان احتمالی معرفی: 
می 2015

زمان احتمالی معرفی: 
بهار 2015

زمان احتمالی معرفی: 
سپتامبر 2015

زمان احتمالی معرفی: 
اواخر سپتامبر 2015

زمان احتمالی معرفی: 
ماه می 2015

زمان احتمالی معرفی: 
جولای 2015

زمان احتمالی معرفی: 
اوایل مارس 2015

زمان احتمالی معرفی: 
اوایل مارس 2015

وان پلاس وان 1 در اوایل سال 2014 معرفی شد و نمایشی بود از یک اتفاق غیرممکن!   
نوع فروش این شرکت نشان  داد که این شرکت بیش از آنکه به دنبال خریداران بسیار 

باشد، در پی ایجاد یک شور و اشتیاق در مورد پرچمدار جدیدش است. 
فروش محدود این گوشی )معمولا با دعوت نامه( علاوه بر معرفی نوع خاصی از عرضه 

کالا در بازار، سبب ناراحتی تعدادی از مشتریان این شرکت نیز شد.  
وان پلاس می خواهد تا پایان سال 2014 به هدف یک میلیون فروش دست پیدا کند. 
اما حالا شایعاتی به گوش می رسد. وان پلاس نسل جدیدی از پرچمدارش را برای سال 

جدید با صفحه نمایشی کوچک تر )احتمالا 5.2 اینچی( تولید خواهد کرد.  

مایکروس��افت چند ماه پی��ش فرآیند خری��د نوکی��ا را تکمیل کرد و پ��س از مدت 
کوتاهی یکی از مش��هورترین برندهای دنیای تکنولوژی یعن��ی » نوکیا« را حذف و 
»مایکروسافت« را جانشین آن کرد. سیاس��ت های نوکیا را حالا مایکروسافت تعیین 
می کند.لومیا 2020 با تکنولوژی پیشرفته Pure View از جمله اسمارت فون هایی 

است که انتظار معرفی آن در سال 2015 می رود.
 شایعه شده که این اس��مارت فون مجهز به رزولوشنی 2K و آخرین چیپست اسنپ 
دراگون خواهد بود. مایکروسافت در عین حال آپدیت بسیار بزرگی برای ویندوز فون 
8.1 کنونی در دس��ت تولید دارد و چه بهتر که آن را ب��ر روی قدرتمند ترین گجت 

ویندوزفونی بازار قرار دهد.

موتو جی کار خود را در سال 2013 و با تکانی به بازار اسمارت فون های میان رده آغاز 
کرد. امسال نیز موتورولا تمرکز جدی اش را بر روی تناسب قابل قبول قیمت و امکانات 

در ادیشن 2014 موتو جی قرار داد. 
با این وجود ش��رایط در حال تغییر اس��ت و اس��نپ دراگون 400 ک��ه در مدل های 
2013 و 2014 به کار برده ش��ده بود، کم کم از رده خارج می ش��ود. به همین دلیل 
 امکان حضور ی��ک 64 بیت��ی اس��نپ دراگ��ون 410 در ادیش��ن 2015 موتو جی

 دور از انتظار نیست. 
مضاف بر اینکه عدم وجود صفحه نمایشی خوب با عمر باتری بالا و دوربینی بهینه تر 

نیز تعجب آور خواهد بود.

سیاس��ت »هر 6 ماه یک پرچمدار« کمپانی س��ونی در حال رنگ باختن است و اگر 
شایعات صحیح باشد، پرچمدار بعدی س��ونی پس از تولید تا یک سال در بازار باقی 

می ماند.
حضور یک ساله پرچمدار بعدی سونی مستلزم تعبیه و درنظرگرفتن بهترین قطعات 
بازار برای اکس��پریا Z4 است. شنیده شده که Z4 س��ونی دارای یک صفحه نمایش 
 5.5 اینچی با رزولوش��ن QHD و احتمالا پردازنده اس��نپ دراگون 64 بیتی 810

 خواهد بود. 
یکی از عمده دلایل محبوبیت اسمارت فون های سونی عمر باتری خارق العاده آنهاست 
که وجود یک رزولوشن QHD می تواند تاثیر بسیاری در کاهش عمر باتری داشته 

باشد. راه حل سونی برای رفع این مشکل شنیدنی خواهد بود.

ال جی جی 4 ممکن است نخس��تین پرچمدار مجهز به چیپ های تولیدی خود این 
شرکت موسوم به Nuclun باشد. ولی به گفته مسوولان این کمپانی کره ای، استفاده 
از چیپ های نوکلون تنها برای ایجاد انعطاف بیشتر است و چیپست های اسنپ دراگون 

اولویت کاری ال جی است.  
بر اساس بعضی شنیده ها، جی 4 دارای صفحه نمایش 5.5 اینچی QHD بهینه تری 

نسبت به جی 3 خواهد بود.
 ال جی همچنین به تازگی ماژول دوربینی را برای اس��مارت فون ها معرفی کرده که 
علاوه بر افزایش رزولوشن به 20.7 مگاپیکسل، قابلیت های فنی چون لرزش گیر تصویر 

لیزری را نیز تصحیح کرده. 

 گ��زارش ه��ای متوال��ی نش��ان از درنظرگرفت��ن ی��ک آیپ��د پ��رو 12.2 اینچ��ی
 توسط اپل دارد. 

 پیش تر گمان می رفت که این آیپد در اواخر س��ال 2014 معرفی ش��ود، ولی شرایط 
نه چندان مناسب شرکای اپل برای تامین قطعات مورد نیاز و همچنین تمرکز خود اپل 

بر روی آیپد ایر جدید، در نهایت معرفی آن را به سال 2015 موکول کرد. 
گفته ش��ده که هم زمان با معرفی این تبلت، آیپد مینی 7.9 اینچی به کار خود پایان 
خواهد داد. بعید نیست با توجه به بزرگی صفحه نمایش و بهره وری بالای این تبلت، 
اپل سیس��تم عامل iOS برای آیپد را با قابلیت هایی چون مولت��ی ویندوز - مولتی 

تسکینگ آپدیت کند.

موتو اکس
 )ادیشن 2015(

تولید موتو اکس توسط موتورولا در س��ال 2013 فصل جدیدی را برای این شرکت، 
تحت لوای کمپانی بزرگ گوگل رقم زد. موتو اکس اگرچ��ه از لحاظ تکنیکی دارای 
قابلیت های منحصر به ف��ردی نبود، ویژگی هایی چون انتخ��اب دلخواه رنگ و حتی 

جنس کاور پشتی اسمارت فون توجه قشری از بازار را به سمت خود جلب کرد.  
در س��ال 2014 دو اتفاق جدید برای این ش��رکت رخ داد. موتورولا و گوگل با توجه 
به تجربیات طراحی ورژن نخس��ت، قطعات س��خت افزاری ورژن 2014 را با حفظ 
قابلیت های جالب نرم افزاری، ارتقایی جدی دادند و از س��وی دیگر لنوو موتورولا را 
خرید! لنوو تا پیش از خرید موتورولا به رتبه چهارم فروش��ندگان اسمارت فون دنیا 

رسیده بود و در حال حاضر خود را به جایگاه سومی رساند.

خط تبلت های کیندل فایر آمازون توانس��ته با عملکردی بسیار خوب به رقیبی برای 
تبلت های اندرویدی سامسونگ مبتنی بر اندروید بدل شود. 

اما با ابهامی ک��ه هر روز ب��رای آینده تبلت ها در بازار احس��اس می ش��ود، س��خت 
 می توان پیش بینی دقیقی از سرنوش��ت نس��ل جدی��د تبلت های کین��دل فایر در 

سال 2015 داشت. 
شایعات نشان از تصمیم آمازون جهت به کارگیری یک صفحه نمایش بزرگ تر در نسل 
بعدی این تبلت دارد. بنابراین تعجب برانگی��ز نخواهد بود اگر با یک مدل 12 اینچی 
 در سال 2015 روبرو شویم. علاوه بر سخت افزار عالی، قیمت مناسب و البته سیستم 

نرم افزاری خوب نیز در مورد این تبلت مورد انتظار است.

نخستین سرفیس های مایکروسافت نتوانستند انتظار بسیاری را در بازار برآورده کنند، 
اما سرنوشت سرفیس پرو 3 متفاوت بود و مشخص شد که اگر مایکروسافت تا مدتی 
در بازار مقاومت کند، بخش تبلت های خود را از حالت ضرردهی به حالت س��وددهی 

تبدیل خواهد کرد.
 مایکروسافت در سرفیس پرو 3 نمایشی بس��یار خوب از استفاده از لوازم جانبی و در 
عین حال قدرت و انعطاف یک تبلت به اجرا گذاشت و چنین مسیری در سرفیس پرو 

4 نیز ادامه پیدا می کند.
 ولی مهم ترین انتظاری که بازار از مایکروسافت خواهد داشت، استفاده از چیپ های 20 

نانومتری براودول اینتل است تا عمر باتری و عملکرد آن را بهبود بخشد. 

غریب ترین حکایت این لیست ش��اید متعلق به همین ش��رکت چینی باشد. شیائومی 
 را ب��دون لحظ��ه ای درنگ می ت��وان س��تاره بازارهای اس��مارت فون در س��ال 2015 
معرفی کرد. این شرکت چهارساله چینی به چنان رشدی در میزان فروش اسمارت فون 
دست یافته که در همین زمان کوتاه به رتبه چهارم پرفروش ترین کمپانی های تولیدکننده 
اسمارت فون دست پیدا کرده است. )رتبه سوم تا پیش از ادغام لنوو و موتورولا در اختیار 
شیائومی بود.(. پرچمدار کنونی شیائومی Mi4 با قطعاتی بی نظیر با نصف قیمت دیگر 
پرچمداران بازار به فروش می رس��د. Mi5 نیز به نظر راه موفق Mi4 را ادامه خواهد داد. 
ساده انگارانه نیست که اگر پیش بینی کنیم، ش��یائومی با همین Mi4 کنونی نیز توان 

رقابت با پرچمداران سال 2015 را خواهد داشت!

اچ تی سی وان ام 8 را عده کثیری از اهالی بازار زیباترین اسمارت فون اندرویدی طراحی 
شده تاکنون می دانند و حتی کار به جایی رسیده که یکی از مدیران شیائومی طراحی 

اپل آیفون 6 را الهام گرفته از ام 8 اچ تی سی می داند.
  در کنار زیبایی ظاهری، چینش و انتخاب دوربین های عقب این اسمارت فون نتوانست 
توجهی را برانگیزد تا تحلیلگران آن را تنها یک ویژگی تبلیغاتی بنامند. اما شواهدی 
وجود دارد که اچ تی س��ی از این موضوع درس گرفته و در وان ام 9 ش��اهد دوربینی 
قدرتمندتر و واقعی تر خواهیم بود. ام 9 می تواند خیزش دوباره این شرکت تایوانی از 

حال نزار فعلی خود باشد.
 در این مسیر رابط کاربری محبوب Sense عصای دست اچ تی سی است.

سامسونگ که روزگاری سود بس��یار بالای آن، زبانزد رقبایش بود، در سه ماهه های 
اخیر حال و روز چندان مساعدی ندارد و کاهش سود 60 درصدی اش نسبت به سال 
گذشته باعث ایجاد شک و تردیدهایی در استراتژی کنونی این غول دنیای تکنولوژی 
شده است. با این شرایط، سامس��ونگ قبل از آنکه دیر شود دست به کار شده و رسما 

اعلام کرده که در سیاست های خود تجدیدنظر جدی خواهد کرد. 
این شرکت سال آینده گلکسی S6 را معرفی می کند و ش��نیده شده که سامسونگ 
تحت پروژه ای با نام رمز Project Zero تعریف جدیدی از طراحی پرچمداران اش 
 ،QHD ارایه می کند.  سام موبایل، وبسایت نزدیک به سامسونگ از وجود رزولوشن
 S6 اسنپ دراگون 810، رم سه گیگابایت و دوربین 16 یا 21 مگاپیکسلی در گلکسی

سخن به میان آورده است.

وان پلاس وان 2

مایکروسافت لومیا 2020 
)نسل بعدی لومیا 1020(

آمازون کیندل فایر 
)ادیشن 2015(

موتورولا موتو جی 
)ادیشن 2015(

Z4 سونی اکسپریا

مایکروسافت
 سرفیس پرو 4

Z4 سونی اکسپریا

ال جی جی 4

Mi5 شیائومی

ال جی جی 4

اچ تی سی وان )ام 9(

اپل آیپد پرو 
)مدل 12 اینچی(

سامسونگ 
S6 گلکسی

سال 2015 اگرچه از لحاظ بهبود قطعات سخت افزاری سالی پربار خواهد بود، اما پیش بینی شده که اس�مارت فون ها از لحاظ  نرم افزاری و طراحی ظاهری نیز با 
تغییرات عمده ای نسبت به سال قبل روبه رو شوند. موج جدید اسمارت فون های سال 2015 وعده ارایه سرعتی بالاتر، طراحی دل نشین تر، ثبت تصویر بهینه تر و 
باتری با عمر بیشتر را به طرفداران برند خود داده اند. سال آینده همچنین آغاز کوچ اندروید به اپلیکیشن های 64 بیتی است و کوالکام، بزرگ ترین تولیدکننده 
چیپست های دس�تگاه های اندرویدی نیز نوید معرفی انواع پردازنده های 64 بیتی برای بالارده ها و پایین رده های بازار را داده است. اما این ها تنها موارد کمی از 
گمانه زنی های موجود برای س�ال 2015 اس�ت و هنوز نمی توان به قطع در مورد تکنولوژی های جدید که نیاز آنها روز به روز بیشتر احساس می شود، گفت وگوی 

دقیقی داشت. اگر موافق باشید با هم نگاهی می اندازیم به گجت هایی که طرفدارانشان برای ورود آنها در سال 2015، دل در دل ندارند!
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دانـــــش

روزنامــه خــری، فرهنگــی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

محققان اصفهاني موفق به توليد داروي گياهي درمان پروستات به نام پروتكس از گياه نخل اره اي شدند.آخرین خبرها |

فراموش 
کنيد

کریس�تین بیل که قرار بود در نقش اس�تیو جابز، در فیلمی از زندگی نامه رییس فقید اپل به ایفای نقش بپردازد، 
گفته که برای این نقش مناسب نیست و به همین دلیل از پروژه کناره گیری خواهد کرد.حدود 18 روز پیش ایرون 
سورکین، نویس�نده این فیلم از موافقت بیل برای بازی در نقش استیو جابز خبر داد. سورکین در همان زمان گفته 
بود که تعداد دیالوگ های این فیلم بسیار زیادتر از حد معمول است، ولی مطمئن است که بیل از عهده آن برخواهد 
آمد. بیل عموما به پذیرفتن نقش های چالشی مشهور است و نپذیرفتن چنین نقشی از سوی وی سبب تعجب عده ای 

اهالی سینما شده است.

پیش از بیل، لئوناردو دیکاپریو دیگر بازیگر مش�هور هالیوودی نیز مذاکراتی را برای این نقش آغاز کرده بود که 
بعدها از پروژه کنار رفت.

دنی بویل فیلم ساز بریتانیایی همچنان به عنوان کارگردان این فیلم حضور خواهد داشت. برنامه تولید این فیلم که 
قرار بود در زمستان آغاز شود، احتمالا با کناره گیری بیل با تاخیر آغاز خواهد شد.از سث روگان به عنوان دیگر 
بازیگر فیلم یادشده که در نقش اس�تیو وزنیاک به بازی خواهد پرداخت. گزارش ش�ده که مت دیمن، بن افلک و 
بردلی کوپر که در گذشته برای این نقش مدنظر تیم تولید قرار داشتند، این هفته با دنی بویل دیدار خواهند داشت.

کریستين بيل از بازی در نقش استيو جابز انصراف داد

شروع پيش فروش قاتل پرچم داران لنوو یک فبلت 7 اینچی به بازار می فرستد! S6 شتاب عجيب سامسونگ در طراحی گلكسی

شاید در نتایج بنچمارک ها نام گوشی وان پلاس وان )OnePlusOne( را دیده باشید. قبل ها تنها راه خرید 
این گوشی قدرتمند از طریق دریافت دعوتنامه بود که باعث می شد خریداران مدت زمان زیادی در صف انتظار 

قرار گیرند. بنابر اعلام خود شرکت از این پس بدون نیاز به دعوتنامه می توان این گوشی را پیش خرید نمایند.
وان پلاس وان لقب قاتل پرچم داران را یدک می کش��د، چون دارای پردازنده اسنپدراگون 801 کوالکام چهار 
هسته ای با س��رعت 2.5 گیگاهرتز، صفحه نمایش 5.5 اینچی فول اچ دی با تراکم 401 پیکسل بر اینچ، 16 
گیگابایت حافظه داخلی و 3 گیگابایت رم، دوربین 13 مگاپیکسلی به همراه فلش دوتایی،باتری 3100 میلی 
آمپرساعتی است که این تنها بخشی از مشخصات فنی گوشی بوده و فقط با نیمی از قیمت دیگر پرچم داران به 
فروش می رسد.وان پلاس وان نوع 16 گیگابایتی 299 دلار و 32 گیگابایتی 349 دلار قیمت دارد. با وجود این 

ویژگی  ها شما وان پلاس وان را انتخاب می کنید یا برندهای دیگر با قیمت بالا را ترجیح می دهید؟

لنوو می خواهد با ارایه یک اس��مارت فون 7 اینچی تفاوت کم باقی مانده میان فبلت و تبلت را نیز از بین ببرد.  
لنوو قصد دارد مفهوم دیگری از اسمارت فون را ارایه کند. این شرکت اسمارت فون غول پیکر جدیدی را راهی 
TENAA، نهاد صدور تاییدیه دستگاه های ارتباط از راه دور چین کرده که شاید موارد مشابه بسیار کمی از 
 30TC2-A7 حیث تشابه سایز صفحه نمایش در بازار داشته باشد. اس��مارت فون جدید لنوو با شماره مدل
یک فبلت 7 اینچی اس��ت که در واقع گزینه ای مناس��ب برای افرادی خواهد بود که بین خرید یک اسمارت 
فون پایین رده و یا تبلت پایین رده مردد هس��تند. این فبلت دارای رزولوشنی 1024x600 پیکسل، پردازنده 
چهار هسته ای 1.3 گیگاهرتزی، یک گیگابایت رم و دو دوربین با رزولوشن طبیعتا پایین می باشد.در تاییدیه 
TENAA تنها به پشتیبانی از GSM اشاره شده، اما ممکن است 3G نیز توسط این اسمارت فون پشتیبانی 
شود. 30TC2-A7 به اندروید 4.4.2 مجهز است و از یک باتری بزرگ 3450 میلی آمپر ساعتی تغذیه می کند.

پروژه تولید گلکسی S6 در سامسونگ با نام Project Zero آغاز شده و شواهد نشان از طراحی ظاهری کاملا 
جدیدی نسبت به نسل های پیشین در گلکسی S6 دارد. سامس��ونگ در گذشته برای گلکسی S5 از نام رمز 
پروژه K و برای گلکسی نوت 4 از نام پروژه T استفاده کرده بود و نام گذاری جدید، برنامه خاص سامسونگ 
برای S6 را تایید می کند. سام موبایل گفته که توسعه این پروژه در مراحل نخستین خود قرار دارد، اما به اعتقاد 
فون آرنا چنین اتفاقی بعید است و احتمالا S6 باید در مراحل پایانی طراحی خود باشد. در عین حال، با فرض 
آغاز فروش در ماه مارس، تولید انبوه از ماه ژانویه استارت خواهد خورد و به همین دلیل زمان چندان زیادی 
برای طراحان سامسونگ باقی نمانده است. طراحی S5 در همان زمان معرفی با انتقادهای بسیاری از سوی 
طرفداران این برند مواجه شد و بعید به نظر می رسد، سامسونگ در نس��ل بعدی تنها بر روی افزایش قدرت 

پردازنده و یا رزولوشن این اسمارت فون تمرکز داشته باشد.

انتظار ها به س��رآمد و بالاخره مایکروس��افت به طور رس��می از گجت پوشیدنی 
خود رونمایی کرد. به نظر می رس��د این دس��ت بند همه رقبا را پشت سر خواهد 
 گذاشت. مایکروسافت  بند با 60 گرم وزن و بند پلاستیکی مخصوص عرضه خواهد 

شد.
 iOS این دست بند دارای قابلیت کار با سیستم عامل های ویندوز فون، اندروید و
را داشته و دارای چندین سنس��ور از جمله سنسور ضربان قلب، سنجش استرس، 
فرابنفش و الگوی خواب است. همچنین مایکروسافت بند قابلیت ثبت مسافت و 
مدت زمان طی شده، بدون نیاز به اتصال به یک گوشی هوشمند و انتقال اطلاعات 

آن به هر وسیله دیگر را دارد.

باریک ترین گوشی دنیا در راه است. شرکت تولید کننده چینی ویو )vivo( آماده 
معرفی گوشی هوش��مند فوق باریک خود می شود. ویو با انتش��ار تصاویر گوشی 
جدید خود با ضخامت باور نکردنی 0.14 اینچ��ی )3.8mm( همگان را متعجب 
 )7.6mm( 5 اپل که ضخامت 0.29 اینچیs کرد. این گوشی در مقایسه با آیفون
دارد، همانند کاغذ باریک دیده می ش��ود. تصاویری که از طریق وبلاگ اجتماعی 
Veibo منتشر شده اس��ت، جزییاتی به همراه ندارد، ولی سوالی که مطرح است 
اینکه آیا این گوشی نیز همانند آیفون خم می شود و یا باطری در این گوشی باریک 
چگونه عملکردی خواهد داشت؟ باید منتظر ماند تا دید ویو کی و با چه مشخصاتی 

این گوشی فوق باریک را عرضه خواهد کرد.

گفت و گوی  تيم کوک در کنفرانس WSJ.Dبا روزنامه وال استریت ژورنال

همکاری جالب علی بابا با اپل

چهره ها 
رـها  و خب

پایان
 کار  رقبا

تازه ترین خرها از موبایل 

اقتصاد و موبایل 

HTC سود 19 ميليون دلاری  
طبق یک خبر غیر رسمی اما مس��تند در اوایل این ماه، روند رو به رشد این شرکت در 
سه ماهه سوم س��ال 2014 ادامه دارد.طبق گزارش مالی HTC، این شرکت در سه 
ماهه سوم امسال، 19 میلیون دلار سود کرده است. همچنین در ادامه گزارش ها از افت 
مقطعی HTC One M8 و قرار گرفتن مجدد آن در رقابت فروش و س��ود رسانی به 
این شرکت صحبت شد، البته ارقام و آمار مشخصی از این روند در دست نیست.در سه 
ماه اخیر، HTC One M8 عامل اصلی فروش 92 میلیون دلاری این ش��رکت بوده. 
این شرکت با نگاهی ساده به سه ماه گذشته، امیدوار است تا پایان سال سود کلی خود 

را به 1.55 میلیارد دلار برساند.
  ضررهای بخش موبایل سونی 

ضررهای مداوم بخش موبایل سونی باعث ش��ده که مدیر این بخش از کار خود برکنار 
شود. این شرکت در سه ماهه گذش��ته متحمل ضرری 1.58 میلیارد دلاری در بخش 
موبایل شده که البته به واس��طه فروش بس��یار خوب PS4 تاثیر کمتری در مجموعه 
درآمدهای سونی داشته است.بدترین شرایط همچنان در بخش »موبایل« سونی حاکم 
است. این بخش برای مدت های طولانی اس��ت که با ضرردهی مواجه می شود و در سه 
ماهه گذشته نیز ضرری 1.58 میلیارد دلاری را به ثبت رسانده. سونی در اولین واکنش 
به این رویه، مدیر این بخش را تغییر داده است. هیروکی توتوکی از نائب رییسان ارشد 
مالی این شرکت جای کونیماسا سوزوکی مدیر کنونی »سونی موبایل« را از 16 نوامبر 
خواهد گرفت. سونی همچنین برنامه دارد که کارمندان این بخش را به میزان 15 درصد 

)یا حدود 1000 کارمند( کاهش دهد.
  کاهش شدید درآمد سامسونگ 

شرکت سامسونگ که با کاهش شدید درآمدها و سود مواجه شده، می خواهد تغییراتی 
بنیادی در بخش موبایل خود ایجاد کند.گزارش مالی سامس��ونگ برای سه ماهه سوم 
سال، دقیقا مشابه با پیش بینی های اولیه این غول کره ای است: 60 درصد سقوط در 
سود عملیاتی و 20 درصد کاهش درآمدها نس��بت به سال گذشته میلادی. به عبارت 
دیگر سامسونگ با تزریق پولی بیشتر برای تولید، درآمد کمتری را به ثبت رسانده است.

عمده دلیل این اتفاق به کاهش س��ود در بخش بس��یار مهم »موبایل« و عدم موفقیت 
در حفظ موقعیت و سهم خود در بازارهای رقابتی مانند چین می باشد. سامسونگ در 
سه ماهه قبل، جایگاه برتر خود در کشور چین را پس از چند سال حکمرانی به شرکت 

نوظهور شیائومی واگذار کرد. 
LG فروش 16.8 ميليون عددی  

ال جی اعلام کرد که در س��ه ماهه س��وم س��ال موفق به فروش 16.8 میلیون عددی 
اسمارت فون شده که رش��دی 39 درصدی نسبت به مدت مش��ابه سال گذشته و 16 
درصدی نسبت به سه ماهه قبل است. این سه ماهه بزرگ ترین موفقیت مالی ال جی 
در پنج س��ال اخیر بوده.عمده موفقیت این فروش به G3 پرچم دار کنونی این شرکت 
مربوط می شود که توانسته با ویژگی های عالی سخت افزاری همچنان تازگی اش را در 
بازار حفظ کند.ال جی گفته که در این سه ماهه 450 میلیون دلار سود ناخالص کسب 
کرده که دو برابر بیش از مدت مشابه س��ال گذشته است. در عین حال میزان سود این 
شرکت در بخش لوازم خانگی با کاهشی بسیار کم نسبت به زمان مشابه سال گذشته 

مواجه شده. 
GSMArenaمنبع

سوددهی و ضرردهی بزرگان
تیم کوک با شرکت در کنفرانس WSJ.D روزنامه وال استریت 

ژورنال به سوالات سردبیر این روزنامه پاسخ گفت.

  اپل پی یک موفقيت شگرف است. 
وی صحبت های خود را با Apple Pay سیس��تم پرداخت 
ش��رکت اپل آغاز ک��رد و آن را یک »موفقیت ش��گرف« در 
همان هفته نخس��ت رونمایی توصیف کرد. ب��ه گفته کوک 
در 72 ساعت نخس��تین راه اندازی این سیستم بیش از یک 
میلیون کارت اعتباری به این شبکه متصل شده که به ادعای 
وی » بیش از مجموع دیگر سرویس های پرداخت آمریکایی 
است.« در روزهای اخیر فروشگاه های زنجیره ای فروش دارو 
چون CVS و Rite Aid سیستم های NFC خود را از کار 
انداخته اند تا به نوعی به مقابله با سیستم اپل پی بپردازند. این 
شرکت ها به همراه شرکای دیگر خود درصدد ایجاد سیستم 
رقیبی برای اپل پی در آینده هستند. کوک چنین اقدامی را 
یک »کشمکش« از سوی این فروشندگان خوانده و خبر داده 
که آنها در نهایت به سیستم اپل پی بازخواهند گشت. کوک در 
ادامه گفته که اپل پی نخستین سیستم پرداخت موبایلی است 
که استفاده از آن آسان اس��ت و درعین حال با رعایت حریم 

خصوصی امنیت کاربران را نیز حفظ می کند. 

  همكاری با علی بابا یک اتفاق جالب 
شرکت علی بابا که به تازگی به بورس های آمریکا راه پیدا کرده، 
سبب پایه ریزی همکاری های گسترده ای در سیلیکون ولی 
ش��ده اس��ت. علی بابا سیس��تم پرداخت خاص خود را با نام 
»علی پی« در اختیار دارد. جک ما رییس علی بابا پیش تر اعلام 
کرده بود که تمایل دارد با اپل در صورت وجود شرایط مناسب، 

همکاری هایی را در این زمینه آغاز کند. کوک نیز با استقبال 
از این پیش��نهاد اگرچه این همکاری را نزدیک ندانسته، اما از 
تمایل جدی خود برای کار با ش��رکت های باهوش بازار خبر 

داده است.

  رویارویی iOS و اندروید
در بخش��ی دیگری از این مصاحبه بحث به س��مت رویارویی 
اندروید و iOS کشیده شد. از کوک سوال شد که آیا رویارویی 
اندروید و iOS مانند سرنوش��ت مک و پی سی خواهد بود که 

وی چنین مقایسه ای را صحیح ندانست. کوک اعتقاد دارد که 
در آن زمان نرم افزارهای زیادی برای مک وجود نداش��ت، اما 
چنین مشکلی متوجه iOS نیست. وی در همین باره گفت: 
» iOS هم اکن��ون 1.3 میلیون اپلیکیش��ن در اختیار دارد و 
 iOS به طور کلی توس��عه دهندگان ابتدا برنامه خود را برای
منتش��ر می کنند و س��پس به س��راغ ورژن اندروید می روند. 
ما سال گذش��ته 250 میلیون دس��تگاه iOS فروختیم؛ من 
 iOS چنین فروش��ی را یک کس��ب و کار با حجم ک��م برای 

نمی دانم.«

  اپل تی وی برای دهه هفتاد است 
کوک همچنین در این مصاحبه تجربه اس��تفاده از تلویزیون 
را به دهه هفتاد میلادی نس��بت داد و درعین حال از سیستم 
 HBO اس��تریمینگ آنلاین تلویزیون��ی که اخیرا توس��ط 
راه اندازی شد، تمجید کرد. وی در این باره نیز چون دفعات قبل 
جزییات زیادی از تلاش های شرکتش ارایه نکرد و تنها گفت: 

»فکر می کنم که محصول بزرگ تری می تواند تولید شود.«

  اپل واچ نياز به شارژ روزانه دارد
اپل واچ که از اوایل س��ال آینده وارد بازار می ش��ود، بخشی از 
پرسش و پاسخ مصاحبه روز دوشنبه وال استریت ژورنال را به 
خود اختصاص داد. تا امروز سوالاتی در مورد میزان عمر باتری 
اپل واچ وجود دارد. کوک در مراسم رونمایی گفته بود که اپل 
واچ به صورت روزانه نیاز به شارژ خواهد داشت. چنین گفته ای 
سبب شد که برای عده ای این سوال مطرح شود که آیا نیاز به 
ش��ارژ دو یا چندباره در طول روز دارد و یا شبی یک بار. کوک 
در پاس��خ گفت: » ما انتظار داریم که کاربران به میزانی از آن 
استفاده خواهند کرد که ناگزیر باید هر شب آن را شارژ کنند.«

  قطع توليد آیپاد کلاسيک
یکی از سوالات جالب مربوط به توقف تولید آیپادهای کلاسیک 
بود که کوک دلیل آن را بعد از تقریبا دو ماه از این اتفاق روشن 
کرد. به گفته وی اپل دیگر نمی توانسته قطعات مربوط به آیپاد 
را در کارخانه ها پیدا کند و بنابراین راهی غیر از قطع تولید آن 
وجود نداشته. هرچند به گفته کوک تعداد افرادی که خواهان 
این گجت قدیمی بوده اند، بس��یار کم اس��ت و اپل همواره به 

دنبال تولید محصولات جدید است.

 Oppo جنگ تولی��د باریک ترین اس��مارت فون ها ب��ا معرفی
 R5 وارد ف��از جدی��دی ش��د. ای��ن اس��مارت فون تنه��ا 4.85 
میلی متر ضخام��ت دارد و در حال حاضر عن��وان » باریک ترین 
 Gionee اسمارت فون دنیا« را به نام خود ثبت کرده است.به نظر
که پیش تر ب��ا Elife S5.1 رک��ورد باریک ترین اس��مارت فون 
تولیدی دنیا را در دست داش��ت، باید جایگاه خود را به محصول 
 N3 در کنار Oppo واگ��ذار کن��د. ش��رکت Oppo جدی��د
 مخصوص ثبت س��لفی از R5 نی��ز رونمایی کرده ک��ه با 4.85 

میلی متر باریک ترین اسمارت فون دنیا شناخته می شود. 

R5 علاوه بر بدنه بس��یار باریک از قطعات قدرتمندی در درون 
خود بهره می برد. این اس��مارت فون صفحه نمایشی 5.2 اینچی 
با رزولوش��ن فول اچ دی و از نوع AMOLED در اختیار دارد. 
پردازنده آن اسنپ دراگون 615 هشت هسته ای 64 بیتی است 
و دارای 2 گیگابایت رم، دوربین های 5 و 13 مگاپیکسلی و باتری 
2000 میلی آمپرساعتی می باش��د.وزن R5 با وجود تمامی این 
قطعات به 155 گرم می رسد. تنها یک مدل 16 گیگابایتی و بدون 
اسلات میکرو اس دی برای R5 عرضه شده و خبری از جک 3.5 
میلی متری هدفون نیز نیس��ت. اما به جای جک می توان از یک 

 O-Music آداپتور یو اس بی و یا بلوتوث استفاده کرد. )یک گیره
Bluetooth به همین منظور ارایه ش��ده( در حالی که بیش��تر 
اسمارت فون های باریک گرمای بس��یاری به سطح می رسانند، 
در R5 از یک ماده با قابلیت تغییر فاز برای کاهش دمای قطعات 
داخلی استفاده ش��ده اس��ت. در R5 مانند N3 سیستم عامل 
اندروید 4.4 با اینترفیس Color OS 2.0 نصب ش��ده و شارژر 
 همراه آن می توان��د تا بی��ش از 75 درصد بات��ری را در کمتر از 
نیم ساعت شارژ کند. Oppo R5 از ماه دسامبر و با قیمت 499 

دلار به بازار وارد می شود.

معرفی Oppo R5 باریک ترین اسمارت فون دنيا

جنگ اسمارت فون ها بالا گرفت 
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دان�����ش

فوربس هر س�ال از میان رهبران کش�ورها، مدیرعامل  کمپانی ها، س�رمایه داران، خیران و کارآفرینان که نقش پررنگی در 
 امورات جهان دارند، لیستی ۱۰۰ نفره را با عنوان 7۲ شخصیت قدرتمند جهان منتشر می کند. در لیست ۲۰۱۴، ولادیمیر پوتین، 
رییس جمهور روسیه در رتبه   نخست جا گرفته و بیل گیتس، موسس کمپانی مایکروسافت و ثروتمندترین فرد آمریکا، رتبه  هفتم را 
مال خود کرده است. در میان ۱۰ شخصیت قدرتمند جهان، می توان نام بنیانگذاران گوگل، لری پیج و سرگئی برین را نیز مشاهده 
کرد که به صورت مشترک در جایگاه نهم جا گرفته اند. از میان ۱۰شخصیت قدرتمند جهان، شش نفر در حوزه  سیاست، یک نفر در 
حوزه  مذهب، یک نفر در حوزه  سرمایه داری و دو نفر نیز در زمینه ی تکنولوژی حضور دارند. بیل گیتس که در حال حاضر به انجام 

کارهای بشردوستانه مشغول است، هر سال میلیاردها دلار را در چهار گوشه  جهان برای بهبود وضع زندگی مردم سرمایه گذاری 
می کند. بنیاد بیل و ملیندا گیتس، از سال ۲۰۰۰ تاکنون بیش از ۳۰ میلیارد دلار در زمینه ی اقدامات بشردوستانه سرمایه گذاری 
کرده اند. بنیاد گیتس درصدد ریشه کن ساختن مالاریا و بیماری فلج اطفال در سه کشور آفریقایی است. همچنین این بنیاد در ماه 
سپتامبر، مبلغ ۵۰ میلیون دلار را برای مبارزه با ابولا در آفریقای غربی سرمایه گذاری کرد. در ماه نوامبر، بیل گیتس خبر از صرف 
هزینه  ۵۰۰ میلیون دلاری برای مبارزه با مالاریا داد. در داخل خاک آمریکا نیز این بنیاد فعالیت هایی را برای گسترش آموزش 

انجام می دهد. برای مثال می توان به صرف هزینه  ۱.۳7 میلیارد دلاری برای بورسیه دانشجویان با استعداد اشاره کرد.

بیل گیتس،  هفتمین شخصیت قدرتمند جهان 

این موبایل هم سامسونگ است، هم سونی، و شاید هم آیفون  ارتباط بین دوربین و اینستاگرام میسر شد  تحول در روزنامه نگاری با اپل

گوشی موسوم بهMeizu MX4 Pro  با شعار برتر فکر کن در سالن تشریفات استادیوم ملی پکن با حضور 
 سازندگان برتر موبایل در چین رونمایی خواهد ش��د. این کمپانی رقیب بزرگ ترین کمپانی موبایل درچین 
- xiaomi- است.طراحی زیبا، قیمت پایین، دوربین بسیار خوب و مختصات فنی بالا دلایلی اصلی رو به رشد 
بودن این کمپانی در چین عنوان شده است.پردازنده گوشی MX4 Pro از نوع سامسونگ هشت هسته ای 
 Exynos 5430 با سه گیگ رم و نمایشگر QHD در سایز 5.5 اینچی است که در رده فبلت تعریف می شود.

دوربین این گوشی نیز سونی 20 مگاپیکسلی است که ویدیو را به صورت K4 ضبط می کند. دوربین دوم نیز 
4.8 مگاپیکسل تعریف شده است. همچنین وجود حسگر امنیتی اثر انگشت fingerprint نیز آن را به آیفون 
نزدیک می کند. اندروید 4.4.4، رزولوشن 2560 در 1536، گرافیک Mali-T628، حافظه داخلی 12 گیگ 

از دیگر ویژگی های این فبلت چینی است.

برای ارسال تصاویر از روی دوربین حرفه ای DSLR خود می توانید از رابط های سخت افزاری 600 دلاری موجود 
در بازار استفاده کنید، اما این نوع ابزارها ضمن گران بودن، شاید نیاز شما را برآورده نسازند. اما اخیراً وسیله ای 
جانبی به قیمت 125 دلار به نام Lumera راهی بازار شده تا تمام درخواست های یک عکاس حرفه ای را برآورده 
سازد. Lumera با اتصال به سه پایه دوربین و قرارگرفتن بین سه پایه و بدنه دوربین )درعکس مشخص است( 
 اتصال وای- فای و بلوتوث را همزمان برایتان فراهم می کن��د. از طریق دیگر با اتصال از طریق مینی یو اس بی 
و شناسایی اپلیکیشن مربوطه، تنها با فش��ار یک دکمه بعد از گرفتن عکس می توانید آن را به حساب کاربری 
خود در  شبکه های اجتماعی ارسال کنید. درواقع عکاس با تعریف حس��اب کاربری خود از طریق اپلیکیشن 
واسط، و اتصال دستگاه به دوربین، فضای آنلاین را ایجاد کرده و سپس به صورت دستی با فشار دکمه، عکس 

ذخیره شده از قبل را ارسال می کند.

کمپانی اپل، اختراعی را به ثبت رسانده است که می تواند نسل جدیدی از روزنامه و نشریات دیجیتالی را وارد بازار 
رسانه های قرن 21 کند. اداره ثبت اختراعات آمریکا 31 اختراع جدید اپل را منتشر کرده که یکی از آنها مربوط 
به » نمایشگرهای دوسویه دیجیتال انعطاف پذیر« اس��ت که از طریق MMS اطلاعات روی آن منتقل شده 
و قابل مشاهده است. بر این اساس اسناد چند رسانه ای و هر نوع محتوای دیجیتالی روی موبایل و... در فرمت 
MMS/ multimedia messaging service، از طریق شبکه بی سیم روی ابزار جدید منتقل می شود. 
ارتباطات بی سیم باعث شده تا دسترسی آسان به رس��انه های جمعی و اطلاعات چندرسانه ای از طریق تلفن 
همراه،تبلت و سایر ابزارهای مشابه فعال شود، اما محتوای مناسب و نمایش آن برای کاربر در بخش مجلات و 
نشریات آنلاین روی نمایشگر محبوب، از آرزوهای سازندگان این نوع ابزار و کاربران رسانه ای بوده است که این 

اختراع می تواند پاسخ گوی چنین نیازی باشد.

 گزارش تصویرییک گزارش خواندنی

  خبر خوش دیزنی 
برای داستان اسباب بازی 

شرکت دیزنی اعلام کرده که شماره چهارم داستان اسباب بازی  در حال 
تولید اس��ت و در ژوئن 2017 به پرده س��ینماها خواهد آمد. طرفداران 
داستان اسباب بازی  گمان می کردند که با شماره سوم این انیمیشن برای 
همیشه با وودی، باز و جسی خداحافظی می کنند، اما دیزنی رسما اعلام 
کرد که شماره چهارم این سری انیمیشن محبوب نیز تولید خواهد شد. 
دیزنی گفته که داستان اسباب بازی  4،توس��ط نخستین کارگردان این 
انیمیشن ها، جان لستر در حال تولید است و در این راه از کمک سه تن 
از مغزهای پیکسار، لی آنکریچ کارگردان داس��تان اسباب بازی  3، پیت 
داکتر کارگردان انیمیشن Up و اندروید استنتون کارگردان وال- ای و 

در جست وجوی نمو بهره خواهد برد. 

   در مورد این انیمیشن بیشتر بدانید 

این انیمیشن که بدون شک یکی دیگر از پرفروش ترین های این سری 
خواهد بود، در 16 ژوئن س��ال 2017 به پرده های س��ینما خواهد آمد.

نویسندگی انیمیش��ن به رش��یدا جونز بازیگر تلویزیون و سینما و ویل 
مک کارمک واگذار شده و گیلین ساسمن که تولید دو انیمیشن کوتاه 
داستان اس��باب بازی  را بر عهده داش��ته، وظیفه تهیه کنندگی شماره 

چهارم این انیمیشن را در اختیار خواهد داشت.
لستر درباره تولید این شماره از انیمیش��ن گفت: » داستان وودی، باز و 
اندی در داستان اسباب بازی  3 به حدی خوب تمام شد که تا مدت ها در 
مورد ساخت شماره چهارم این انیمیشن صحبتی نداشتیم. اما زمانی که 
اندرو، پیت، لی و من در مورد ایده تولید شماره جدید به نتیجه رسیدیم، 
دیگر نتوانستم در مورد آن فکر نکنم. می دانستم که باید این انیمیشن را 

بسازیم و می خواستم که خودم کارگردانی آن را بر عهده بگیرم.«
جان لستر، هم اکنون به عنوان مسوول بخش خلاقیت دیزنی و پیکسار 
مشغول به کار اس��ت و از عوامل اصلی تسلط انیمیشن های پیکسار در 

سینما شناخته می شود. 
کارگردانی شماره های یک و 2 داستان اسباب بازی  بر عهده لستر بوده 
است. پیکسار در سال گذشته و همزمان با هالووین نخستین ویژه برنامه 
تلویزیونی خود را در قالب انیمیشنی 20 دقیقه ای با محوریت داستان 
اسباب بازی  تولید کرد و امسال نیز با چنین انیمیشنی برای کریسمس به 
تلویزیون باز خواهد گشت. علاوه بر داستان اسباب بازی  4، انیمیشن های 
دیگری نیز از سوی پیکسار برای سال های آینده در نظر گرفته شده است. 

   آیا پیامتان خوانده شده؟
در حالی که اکثر کاربران واتس آپ گمان می کنند که علامت چک مارک 
دوتایی زیر پیام هایش��ان به معنای دیده شدن آنها توسط طرف مقابل 
است، این علامت تنها به معنای ارسال و دریافت پیام با موفقیت است. 

اما حالا واتس آپ این علامت را به گون��ه ای که در ابتدا گمان می رفت، 
تغییر داده است. بنابر پرسش و پاسخی که در وب سایت شرکت سازنده 
این اپلیکیش��ن آمده، کاربران بالاخره می توانند متوجه خوانده شدن 
پیامشان توسط طرف مقابل شوند. واتس آپ از امروز پس از دیده شدن 
پیام شما توسط گیرنده، چک مارک دوتایی آبی رنگی را در زیر پیام درج 

خواهد کرد.
   رایگان ماندن واتس آپ؟

پولی شدن سرویس های واتس آپ از بحث های داغ پس از خرید این 
شرکت توسط فیس بوک بوده. این بحث ها حتی گاه تبدیل به شایعاتی 
بی اساس و گسترش عجیب آن در این اپلیکیشن و اینترنت می شود. 
اما اگرچه این سرویس بالاخره پولی خواهد شد، این اتفاق حداقل در 
آینده ای نزدیک رخ نخواهد داد. شاید گفته های نایب رییس بخش 
توسعه کسب و کار واتس آپ می تواند درکی دقیق تر از پروسه پولی 

شدن این سرویس را ارایه کند. نیراج آرورا، اخیرا با حضور در هند به 
بعضی از پرس��ش های حول و حوش واتس آپ پاسخ گفت. به گفته 
آقای آرورا، پولی شدن واتس آپ در دست بررسی است و طی چند سال 
آینده رخ خواهد داد. با این حال وی در بخش دیگری از گفته های خود 
اشاره واضحی به عدم پولی شدن واتس آپ در کشورهای خاص دارد. 
آرورا تأیید کرده که این اپلیکیشن در کشورهای درحال توسعه )چون 

ایران( پولی نخواهد شد و در حالت سالی یک دلار باقی خواهد ماند.

   امکان گفت وگوی صوتی در آینده ای نزدیک
شایعه افزودن امکان گفت وگوی صوتی به واتس آپ برای چندین ماه 
است که در اینترنت دیده می شود. نخستین بار در ماه سپتامبر بود که 
منوی پاپ آپی لو رفته نشان می داد که امکان Voice Calling برای 
واتس آپ در نظر گرفته شده است. به تازگی یکی از منابع وب سایت 
فون آرنا نیز موفق به پیدا کردن آیکون های مربوط به این قابلیت در 
ورژن 2.11.426 فایل APK این اپلیکیشن شده است. این آیکون ها 
در این مرحله کاملا غیرفعال هس��تند، ولی می توان حضور آنها را به 

معنای افزودن این ویژگی در آینده ای نه چندان دور دانست.

امکاناتی جدید در اپلیکیشن واتس آپ 

گوگلی ها اینطور کار می کنند واتس آپ هم پیام خوانده شده 
را نشان می دهد

اپلیکیشن های گفت وگو و رد و بدل فایل از طریق تلفن همراه در سال های اخیر محبوبیت بسیار زیادی در سراسر دنیا و از جمله 
ایران کسب کرده اند. مهم ترین این اپلیکیشن ها واتس آپ است که توسعه دهندگان آن تاکنون قابلیت های بسیاری را برای 
آن طراحی کرده اند، اما الویت اصلی آنها ارایه با کیفیت سرویس بوده. شاید به همین دلیل باشد که تا امروز قابلیت گفت وگوی 
صوتی برای آن فعال نشده است. اما ظاهرا این قابلیت پردرخواست به زودی در دسترس کاربران این اپلیکیشن قرار می گیرد.

محققان، یک شیوه زندگی سالم به دور از استرس را ، راهی برای مقابله با حمله قلبی می شناسند.آخرین خبرها |

تبلتی 
با یک کیبورد 

دستکش های مخصوص 
صفحات لمسی

بعضی از گوشی ها مانند Galaxy Note 4 قابلیت کار با صفحه لمسی با دستکش های 
پارچه ای را دارند، اما اگر گوش��ی یا تبلت ش��ما چنین امکان را نداش��ته باشد، نیاز به 
دستکش های پشمی و نرم Timberland دارید که امکان کار با صفحات لمسی را به 
شما می دهد. در نگاهی دقیق تر به این محصول،  این دست کش ها در چهار رنگ  و چهار 
اندازه به قیمت حدودی 28$ به فروش می رس��د. قسمت انگشت اشاره این دست کش 
طوری طراحی شده است که انگشت دست شما تماس لازم را با سطح لمسی دستگاه، 
حتی در سردترین حالت زمستان هم برقرار کند. در حالی که مقدار زیادی از دستکش ها 
یک سد بین انگشتان شما و صفحه لمسی ایجاد می کنند، این دستکش های هوشمند 

حساسیت ویژه ای بین انگشتان شما و صفحه لمسی ایجاد می کند.

ش��رکت Dell تبلت ه��ای 10.8 اینچ��ی Pro 11 Venue خود را ب��ا وزنی کمتر و 
پردازنده ای مناسب تر به روزرسانی کرد. در این مدل پردازنده Core M دو گیگاهرتزی 
اینتل در نظر گرفته ش��ده اس��ت. این پردازنده به دس��تگاه ها اجازه می دهد که با وزنی 
پایین تر، ضخامتی کمتر و بدون فن تولید شوند. در این حالت تبلت ونیو 11 پرو جدید 
وزنی 735 گرمی و ضخامتی 1.06 سانتی متری خواهد داش��ت که رکورد خوبی برای 
 یک تبلت 11 اینچی اس��ت. از طرف دیگر عمر باتری نیز تا 10 ساعت افزایش می یابد. 
در عین حال اگر از کیبورد همراه این تبلت نیز اس��تفاده کنید، به مدد باتری قرارگرفته 
در آن تا 10 ساعت دیگر عمر باتری در دسترس ش��ما خواهد بود. ونیو 11 پرو به همراه 

کیبوردهای Slim سال گذشته دل با قیمت پایه 699 دلار عرضه می شود.
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دانـــــش

روزنامــه خــری، فرهنگــی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

انتقال فایل بین اپلی ها آسان شد 

از اینک�ه در جام جهان�ی قهرمان  ؟
شدی چه احساسی داری؟

خیلی خوشحال شدم. چون برای اولین بار بود که یک 
ایرانی در این مسابقات به مدال می رسید. همه خیلی 
تعجب کرده بودند و واقعا  از این مساله شگفت زده شده 
بودند. باید بگویم در کل ۲۷ کشور در این تورنمنت 
ش��رکت کرده بودند. حریفان��م در مرحله گروهی از 
کش��ورهای رومانی، س��وئد، ژاپن، آفریقای جنوبی، 
فرانسه و چند کش��ور دیگر بودند و در مرحله حذفی 
هم، با حریفانی از دانمارک، فرانس��ه و سوئد رقابت 

کردم و در فینال با گیمر اهل بریتانیا مسابقه دادم.

حریفان�ت از لحاظ س�نی در چه  ؟
سطحی بودند؟

بعضی از آنها ۲، ۳ سال از من بزرگ تر بودند و بعضی 
هم کوچک تر ولی بیشترش��ان با من هم سن بودند. 
در فینال مجبور بودم منچسترسیتی را بردارم، چون 
طبق قانون مس��ابقات باید چهار تیم را انتخاب کنی 
و فقط با همین چهار تیم بازی کن��ی و هر تیم را در 

مرحله حذفی فقط یک بار و در مرحله گروهی حداکثر 
دو بار می توان برداشت.  من در مرحله مقدماتی گیمر 
 اهل دانمارک را ۶ بر ۲، فرانس��ه را ۶ بر ۳ و س��وئد را 
۵ بر ۲ شکس��ت دادم، چون اول تیم هایی راکه با آنها 
بهتر بازی می کردم، انتخاب کردم. ولی در فینال تیم 
ضعیف ترم که منچسترس��یتی بود، باق��ی مانده بود 
و برای همی��ن یک بر صفر برنده ش��دم. برای حریف 
بریتانیایی ام هم بارسلونا مانده بود که با این تیم جلوی 

من بازی کرد.

جو مسابقات و تماشاگران چطور  ؟
بود؟

بازی برابر ش��رکت کننده فرانس��ه ک��ه میزبان این 
مسابقات بود، خیلی سخت بود و فکر می کنم نزدیک 
هزار یا دو هزار تماش��اگر در سالن حضور داشتند که 
حریف فرانسوی ام را به ش��دت تشویق می کردند. در 
همان بازی با گیمر فرانسه که توانستم او را شکست 
دهم، چون من خیلی خوب بازی کردم تماش��اگران 
 فرانس��وی بعد از پایان مس��ابقه ش��روع به تش��ویق 

من کردند. در بازی فینال برابر حریف بریتانیایی هم، 
مردم فرانسه بیشتر من را تشویق می کردند.

در مورد روند آماده سازی خودت  ؟
صحبت کن، شما هم تمرین و مربی و اردو 

دارید؟
بله مربی داریم، اما چون به او ویزا ندادند، نتوانس��ت 
همراهم به فرانسه بیاید و فقط یک سرپرست همراه 
من بود. قبل از مسابقات هم روزی پنج تا شش ساعت 
بازی می کردم تا آماده مس��ابقات شوم. من بیشتر با 
هم بازی های تیم بازی می کنم و دو تیم از اصفهان و 
شیراز هستیم که با شیرازی ها به صورت آنلاین بازی 

می کنیم و با اصفهانی ها هم حضوری.

ب�ه نظ�رت می ت�وان بازی ه�ای  ؟
الکترونیکی را جزو رشته های ورزشی به 

حساب آورد؟
بله، چون این بازی ها نیاز به استعداد و خلاقیت خیلی 
بالایی دارند؛ هم فکر شما را درگیر می کند و هم باید 

سرعت عکس العمل بالایی داشته باشی و از دستانت 
به خوبی اس��تفاده کنی. تحرک ذهنی و جسمی هم 
دارد و بنابراین می توان آنها را نوعی ورزش به حساب 
آورد. من تقریبا از سه سال پیش این تصمیم را گرفتم 
و در مسابقات داخل کشور شرکت کردم و امسال هم 

که به مسابقات جهانی فرانسه اعزام شدم.

شنیده ام عرب ها برای به خدمت  ؟
گرفتنت پیشنهادهایی به تو داده اند؟

بله از چند کشور عربی پیش��نهاد داشتم که همه را 
رد کردم و اجازه بدهید اس��م آنها را نب��رم. از لحاظ 
مالی و در مقایسه با ایران که هیچ پیشنهادی ندارم، 
پیشنهادهای بدی هم نبودند، اما قبول نکردم. حریف 
فینال من که اهل انگلستان بود فقط چهار اسپانسر 

در این مسابقات داشت.

صحبت پایانی؟  ؟
در آخر می خواهم این مدال را به رهبر معظم انقلاب 

و ملت نخبه پرور ایران تقدیم کنم.

زار
ت اف

سخ
ی 

 ها
ازه

ت

همگی می دانیم که محصولات اپل کیفیت ساخت 
بس��یار بالایی دارند و عملکرد آنها نی��ز مثال زدنی 
اس��ت. همیش��ه بهترین اپلیکیش��ن ها اول برای 
سیستم عامل iOS ساخته می ش��وند و بازی های 
س��اخته ش��ده برای این سیس��تم عامل نیز بسیار 
جذاب بوده و از کیفی��ت گرافیکی بالایی برخوردار 
هس��تند، بنابرای��ن می توان گفت ک��ه محصولات 
کمپانی اپل هیچ مش��کی ندارند. اما دارندگان این 
محصولات همیشه دوست دارند که مساله افزایش حافظه را به نوعی 
 حل ش��ود و کمپانی یا بر روی محصولات خود ش��یار کارت حافظه 
قرار دهد یا امکان بهره بری از OTG را فراهم س��ازد. بله دست است 
کمپانی pqi یک فلش مموری طراحی، تولی��د و به بازار عرضه کرده 
است که  س��ر آن پورت لایتنینگ و س��ر دیگر آن پورت USB قرار 
گرفته اس��ت. البته همین حالا هم روش هایی برای انتقال فایل بین 
دس��تگاه های اپل وجود دارد. اما همگی وقت گیر و دردسر زا هستند. 
اما این فلش مموری بالاخره مساله افزایش حافظه محصولات اپل را 
رفع کرده است و کار شما را بسیار راحت تر ساخته است. البته ناگفته 
نماند که این فلش مموری فقط با محصولاتی که دارای رابط لایتنینگ 
هستند سازگار است و طبق گفته کمپانی لیست محصولاتی که با این 

فلش مموری سازگار هستند، عبارت 
 Plus, ۶/۶ iPhone اس��ت از

 ۵c, iPad/۵s/۵ iPhone
 iPad ,4 Air, iPad

 mini I/II, iPod
touch ۵. استفاده 
از این فلش مموری 

برای محص��ولات اپل 
بسیار ساده است و اصلا 

لازم به جیل برک نیست، بلکه فقط کافیست پس از خرید این محصول، 
شما یک اپلیکیشن رایگان را با نام iStick دانلود و بر روی دستگاه خود 
نصب نمایید. برای راحتی بیشتر شما کمپانی pqi بر روی جعبه این 
محصول QR Code دانلود نرم افزار iStick را هم قرار داده اس��ت. 
بنابراین شما می توانید هر نوع فیلم، عکس یا فایلی را بر روی این فلش 
مموری بریزید و سپس به راحتی به دیگر دستگاه هایی که دارای رابط 
USB یا Lightning هس��تند منتقل نمایید. این فلش مموری در 
چهار حجم 8, 1۶, ۳۲ و ۶4 گیگابایت تولید شده است که فقط حجم 
1۶ گیگابایت آن در بازار موجود است. امیدواریم که در آینده نزدیک 

شاهد ورود حجم های دیگر این فلش مموری جذاب باشیم.

آخرین خبرها |
 قرص نانویی گوگل

 برای بیماری ها
جاه طلبی گوگل برای درمان بیماری های مرگبار ب��ا اعلام جزییات محصولی جدید از 
سوی بخش » اکس« این شرکت، جلوه دیگری به خود گرفت. اندرو کنراد، مدیر بخش 
علوم زیستی این کمپانی جزییات طرحی را اعلام کرده که در آن به کمک نانوتکنولوژی 
سرعت تشخیص بیماری ها افزایش خواهد یافت. در این پروژه از نانوذره هایی با قابلیت 
مغناطیسی بهره گرفته می ش��ود که با اتصال خود به مولکول های مشکوک و مشکل زا 
بیماری ها را شناس��ایی می کنند. طول این ذرات به یک ه��زارم طول گلبول های قرمز 
می رسد. یکی از ایده های مطرح شده جهت ورود آنها به بدن، تولید قرصی خوردنی حاوی 
این ذرات است. دستگاهی پوشیدنی نیز در این بین به فرد متصل می شود تا اطلاعات 

دریافتی از سلول ها را بررسی کند.

دانشمندان به ساخت دستگاهی نزدیک شده اند که می تواند به عنوان رمزگشای 
مغزی، افکار ناگفته ش��ما را بر روی کاغذ بیاورد. هدف اصل��ی محققان این پروژه 
امکان ارتباط با افرادی اس��ت که قدرت تکلم ندارند. در عین حال می توان از این 
تکنولوژی در کنترل اس��مارت فون، کامپیوتر و دیگر وس��یله ه��ای دیجیتالی با 
استفاده از قدرت ذهن نیز بهره برد. برایان پیسلی از دانشمندان این پروژه به نشریه 
نیوساینتیست گفته است: » هنگامی که متنی را در یک کتاب یا روزنامه مطالعه 
می کنید، صدایی را نیز در ذهن خود می ش��نوید. ما تلاش داریم که با رمزگشایی 
 فعالیت مرتبط با این ص��دا در مغز، اندام��ی مصنوعی برای افراد نات��وان از تکلم

 تولید کنیم.«

شرکت آمازون به تازگی نوعی اسپیکر هوشمند ساخته است که به صدای کاربران خود گوش می دهد

 با  مغزتان کامپیوترتان 
را کنترل کنید

قهرمان اصفهانی مسابقات فیفا ۲۰۱۵ جهان گفت: بازی برابر شرکت کننده فرانسه که میزبان 
این مسابقات بود، خیلی سخت بود و فکر می کنم نزدیک هزار یا دو هزار تماشاگر در سالن حضور 
داشتند که حریف فرانسوی ام را به شدت تشویق می کردند.به گزارش ایمنا، نوید برهانی گیمر 
۲۱ ساله اصفهانی و تنها نماینده کشورمان در مسابقات جام جهانی ورزش های الکترونیک که 
همه ساله در آبان ماه به میزبانی کشور فرانسه برگزار می شود، بود که در میان حیرت همگان با 
جام قهرمانی و جایزه چهار هزار دلاری این مسابقات به ایران بازگشت. برهانی اولین مدال آور 
تاریخ کشورمان در این مسابقات است که در فینال، حریف بریتانیایی خود را با نتیجه یک بر 

صفر شکست داد و قهرمان شد. 

قهرمان اصفهانی  مسابقات جهانی فیفا ۲۰۱۵ از خود می گوید 

  همه از قهرمانی من شگفت زده شده بودند 

دستگاه های بس��یاری در بازار هس��تند که قادرند سلامت شما را 
۲4 س��اعته کنترل می کنند، اما تیمی مهندس��ی در کشور تایلند 
می خواه��د همین الگ��و را برای خودروه��ا نیز پی��اده کند.  گجت 
پیشنهادی آنها » درایوبات« نام دارد و دانگلی است که به خودروی 
شما متصل می ش��ود و علایم حیاتی آن را به اس��مارت فون جهت 
کنترل بهتر ارس��ال می کند. این گج��ت در واق��ع از طریق پورت 
OBD-II به خودروها متصل می ش��ود که از سال 199۶ تاکنون 
برای تمام��ی خودروهای فروخته ش��ده در آمریکا نصب ش��ده. به 
محضی که این گجت به وسیله بلوتوث به اسمارت فون شما متصل 
ش��ود، می تواند اطلاعات مربوط به فاکتورهای مهم حیاتی خودرو 

چون موتور، جعبه دنده، ترمز، سیس��تم فرمان و کنترل چرخ ها را 
به اپلیکیش��ن اندرویدی ی��ا iOS منتقل کند. درایوب��ات علاوه بر 
هش��دارهای زودهنگامی که برای بررسی سلامت خودرو به راننده 
می دهد، هزینه س��وخت را از طریق معرفی بهترین مسیر ممکن تا 
مقصد نیز پایین می آورد. در کنار آن تکنیک هایی برای بهبود عادات 
رانندگی نیز به صاحب خودرو ارایه می ش��ود.کمپین اندیگوگو این 
گجت هم اکنون هدف اولیه خود که ۳۵ هزار دلار بوده را رد کرده و 
به ۵1 هزار دلار رسیده است، بنابراین تولید این گجت قطعی خواهد 
بود. درایوبات از فوریه ۲01۵ و با قیمت 119 دلار به پشتیبانان مالی 

آن ارسال خواهد شد.

     سلامت خودرو خود را بسنجید 
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خبــر اول

گروه
اقتصاد و

صنعت

   20 میلیاردری�ال ازاعتبارات ج�اری آب وفاضلاب نجف 
آبادبرای طرح های آبرسانی هزینه شد

مدیر آب و فاضلاب منطقه نجف آباد در گفتگو با  
خبرنگاران این شهرستان با اشاره به فعالیت های 
این اداره در دو بخش آب و فاضلاب گفت: وضعیت 
آب آشامیدنی در نجف آباد دچار یک حلقه مفقوده 
شده بود و در بخش��ی از مناطق با مشکل کم آبی 
روبرو بودیم که با مس��اعدت و دستور مدیر عامل 
محترم آب و فاضلاب اس��تان طرح های آبرسانی 
در این منطقه اجرایی شد. وی افزود: یکی از این پروژه ها اجرای لوله 
گذاری از پارک کوهس��تان تا میدان دانشجو به طول 2250 متر بود 
که با هزینه ای بالغ بر 5 میلیارد ریال از اعتبارات جاری آب و فاضلاب 
نجف آباد انجام شد. مهندس حس��ین مجیدی گفت: کمبود آب در 

دانشگاه آزاد اسلامی نجف آباد از دیگر مشکلاتی بود که با تغییر مسیر 
خط لوله دانش��گاه این مشکل برطرف ش��د، در خیابان های قدس، 
15 خرداد، محمد رسول الله، دلگشا ، دادگستری، فنی و حرفه ای و 
روستای جلال آباد نیز این مشکلاتی وجود داشت که طرحی آماده و 
اجرا و حدود یکماه قبل این خط انتقال آب وصل شد که مشکل آب 
در جنوب و جنوب غربی نجف آباد را برطرف کرد. وی اضافه کرد: با 
اجرای این طرح که بالانس شهری است آب از شمال نجف آباد تقسیم 
می شود و از این پس مشکل کمبود آب نخواهیم داشت. مدیر آب و 
فاضلاب منطقه نجف آباد به کمبود آب در تابستان امسال نیز اشاره 
ای کرد و گفت: در ماه مبارک رمضان مشکل جدی کمبود آب داشتیم 
که با اختصاص 100 لیتر سهمیه این مشکل در تابستان برطرف شد. 
حسین مجیدی در مورد اجرای خط برگشت و پمپاژ آب در گلدشت 
نیز گفت: این طرح در گلدش��ت اجرا ش��د و مش��کل کمبود آب در 
تابستان گذشته در گلدشت و ویلاشهر برطرف شد. وی افزود: برای 
اجرای این طرح از لوله های 300 میلی متری  آزبست به طول 3100 
متر استفاده شده و بالغ بر 3  میلیارد ریال نیز هزینه شده است. وی 
خاطر نشان کرد: در شهر جوزدان نیز با اجرای خط انتقال آب مشکل 
کمبود آب مرتفع  شود.  مهندس مجیدی از شهرداری های شهرستان 
نجف آباد تشکر کرد و گفت: با همکاری شهرداران شهرهای اطراف 
نجف آباد توانستیم طرح های آب رسانی به این مناطق را خوب اجرا 
کنیم.وی عنوان کرد: برای اجرای طرح های آبرسانی، اصلاح و توسعه 
شبکه در شهرستان نجف آباد علاوه بر کمک شهرداری ها بیش از 20 
میلیارد ریال از اعتبارات جاری اداره آب و فاضلاب نجف آباد هزینه 
ش��د که در این میان کمک های مدیر عامل آب و فاضلاب اس��تان 

بسیار موثر بود.

   آبرس�انی ب�ه نج�ف آبادازخ�ط انتق�ال آب کاش�ان 
7میلیارداعتبارمی خواهد

مدیر آب و فاضلاب نجف آباد از طرح انتقال آب به تیران و نجف آباد در 
آینده خبر داد و گفت: با اجرای طرح انتقال آب که از خط کاشان آب 
گرفته می شود آبرسانی به شهرستان های نجف آباد و تیران و کرون 
از این خط انجام می شود و دیگر نیازی به خط آب اصفهان نیست که 
برای اجرای آن بالغ بر 7 میلیارد تومان اعتبار نیاز اس��ت. وی افزود: 
شهرستان نجف آباد در حال حاضر حدود 90 هزار انشعاب دارد و در 
ثانیه 550 لیتر آب برداش��ت می کنیم که این انشعابات 11 هزار در 
گلدشت، 4 هزار کهریزسنگ، 2200 جوزدان، بالغ بر 5000 در دهق 
و علویجه اس��ت. مجیدی گفت: در 6 ماهه اول سالجاری 15 درصد 
رشد انشعاب داشته ایم. وی با اشاره به رعایت صرفه جویی در مصرف 
آب در نجف آباد گف��ت: مصرف آب در بین مردم کم ش��ده، مناطق 
صنعتی را کنترل کردیم، از شورای تامین و دادستان مجوز گرفتیم 
تا آب مشترکین پرمصرف را قطع کنیم و طرح قرعه کشی نیز برای 
تشویق مشترکین کم مصرف اجرا کردیم. وی از آزمایش بر روی آب 
آشامیدنی نیز سخن گفت و افزود: آزمایشات میکروبی هر 6 ماه یکبار 
روی آب انجام می شود و چاه های آب نیز هر ماه آزمایش می شوند. 
 534 ،PH وی گفت: در 6 ماهه اول سالجاری 1680 مورد آزمایش
مورد آزمایش میکروبی، 8390 مورد آزمایش کلرس��نجی و 8390 
موردآزمایش کدورت سنجی بر روی آب صورت گرفته است. مهندس 
مجیدی با اشاره به خطر کمبود آب گفت: این موضوع خیلی جدی 
مطرح است اما خوشبختانه در نجف آباد منابع ذخیره آب داریم ودر 
پدافند غیرعامل در مواقع بحرانی می توانیم تا 2 روز آب شهرستان را 
تامین کنیم. وی از اجرای سیستم تله متری در نجف آباد خبر داد و 
گفت: در این   سیستم که در استان کم نظیر است با نصب دوربین ها 
در آینده نزدیک می توانیم منابع و حجم آب را از راه دور کنترل کنیم 
و در این راستا بالغ بر 500 میلیون تومان هزینه شده است.مجیدی از 
آغاز عملیات اجرایی اداره آب و فاضلاب جوزدان در ماه گذشته خبر 
داد و گفت: با حضور جمعی از مسوولین ساختمان این اداره نیز کلنگ 
زنی شد، وی با اشاره به اجرای فعالیت هایی در راستای طرح تکریم 
ارباب رجوع گفت: در امور مشترکین دستگاه کارت خوان برای رفاه 
حال مردم نصب کردیم و کارت خوان سیار نیز برای مامورین که به 
درب منازل مردم مراجعه می کنند تهیه کردیم تا اگر کسی خواست 
همان موقع قبض خود را پرداخت کند بتواند به راحتی این کار را انجام 

دهد.  

  اجرای فاضلاب نجف آباد15سال مسکوت مانده بود
وی در ادامه به فعالیت های این اداره در بخش فاضلاب اش��اره کرد 
و گفت: اج��رای فاضلاب در شهرس��تان نجف آبادبه عن��وان یکی از 
دغدغه های مسوولین  در دولت های گذشته از 15 سال پیش تاکنون 
مطرح اما متاس��فانه به دلیل عدم تخصیص اعتبارات لازم مسکوت 
مانده بود. وی افزود: از سال 1378 تا 1391 ده میلیارد تومان اعتبار 

برای اجرای این طرح تخصیص یافت و در سالجاری نیز 3/5 میلیارد 
تومان برای آن اختصاص یافته که تاکن��ون 600 میلیون تومان آن 
جذب شده اس��ت. مدیر آب و فاضلاب نجف آباد گفت: برای اجرای 
فاضلاب نجف آباد براس��اس آخرین برآورده��ا 240 میلیارد تومان 
اعتبار نیاز است که قرار است 50 درصد این رقم را مردم و ما بقی آن 
از سوی دولت تامین شود. وی افزود: در این طرح 527 کیلومتر لوله 
گذاری می شود و قرار است در س��الجاری در فاز اول 150 کیلومتر 
آن را اجرا که 70 کیلو متر در منطقه سه شهرداری، 60 کیلومتر در 
منطقه 2 و 20 کیلومتر در منطقه 4 است و تا 5 سال آینده کل شبکه 
اجرا شود. وی خاطر نشان کرد: 70 درصد طرح خط انتقال فاضلاب 
در خیابان شیخ بهایی نجف آباد و  30 درصد آن نیز در بلوار آیت الله 
طالقانی در فاز اول، و در فاز دوم مناطق 2،4،5 و 1 و در فاز س��وم نیز 
شرق خیابان شیخ بهایی تا بلوار معلم و منطقه 6 نجف آباد اجرا می 
شود. وی در مورد فاضلاب ش��هرهای اطراف نجف آباد نیز گفت: در 
دهق و علویجه مشاور طراحی فاز صفر تا یک انتخاب تا طرح را آماده 
کند و تصفیه خانه ای مشترک نیز ایجاد شود که تا یکسال آینده این 
طرح عملیاتی می شود، در شهر جوزدان نیز رایزنی هایی شده و قرار 
شد به سمت تصفیه خانه مسکن مهر فولادشهر اجرا که مشاور طرح 
آن نیز انتخاب شده و چون تصفیه خانه آماده است زودتر عملیاتی می 
شود، در گلدشت و کهریزسنگ نیز قرار است به سمت تصفیه خانه 
شهر درچه اجرا شود و در ویلاشهر هم تا سه سال آینده اجرا خواهد 
شد. حسین مجیدی درباره تصفیه خانه فاضلاب نجف آباد نیز گفت: 
این تصفیه خانه با هزینه ای بالغ بر 110 میلیارد ریال ساخته شد که با 
حضور معاون وزیر و مدیر عامل شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور 
در سال جاری افتتاح شد. وی افزود: تصفیه خانه فاضلاب نجف آباد در 
3 فاز طراحی شد که فاز اول آن افتتاح، فاز دوم و سوم آن نیز در دست 
اجرا ست و جمعیتی بالغ بر 350 هزار نفر را پوشش می دهد.وی اضافه 
کرد: تاکنون 380 انشعاب فروخته ایم واز مردم نجف آباد که شبکه 
فاضلاب در کوچه هایشان اجرا شده تقاضا داریم با توجه به تمهیدات 
و تسهیلات در نظر گرفته شده نسبت به خرید انشعاب اقدام نمایند. 

   آغاز عملیات لوله گذاری خط انتقال فاضلاب نجف آباد
باحضور نماینده مردم نجف آباد در مجلس شورای اسلامی ، معاون 
استاندار وفرماندارویژه نجف آبادو مدیر عامل آبفای استان اصفهان 

عملیات اجرایی کلکتور فاضلاب یزدانش��هر به تصفیه خانه فاضلاب 
نجف آباد آغاز شد .مدیرعامل آبفای استان اصفهان همکاری و عزم 
جدی تمام مس��ئولان ش��هر نجف آباد را در اجرای این پروژه بسیار 
حائز اهمیت خواند و گفت : برخورداری از خدمات شبکه فاضلاب از 
مطالبات دیرینه مردم این شهرستان بوده است که متأسفانه به دلیل 
برخی از مش��کلات تاکنون ش��هر نجف آباد به طور کامل از خدمات 
ش��بکه فاضلاب بهره مند نگردیده است به طوریکه بیش از 10 سال 
است که مردم یزدانش��هر در انتظار اجرای ش��بکه فاضلاب هستند 
.مهندس هاشم امینی اعلام کرد : در حال حاضر قرارداد اجرای بیش از 
60 کیلومتر شبکه فاضلاب شهر نجف آباد منعقد شده و انعقاد قرارداد 
حدود 30 کیلومتر دیگرهم در دستور کار قرار گرفته است و انتظار می 
رود تا پایان سال جاری قرارداد اجرای بیش از یکصدکیلومتر شبکه 
فاضلاب در شهرستان نجف آباد منعقد ش��ود .وی با اشاره به اجرای 
عملیات اتصال کلکتور فاضلاب یزدانش��هر به تصفیه خانه فاضلاب 
نجف آباد اظهار داش��ت : پروژه اتصال کلکتور فاضلاب یزدانشهر به 
تصفیه خانه فاضلاب نجف آباد به طول هزار و 532 متر می باشد که 
هزینه ای بالغ بر 7 میلیارد ریال دربر دارد و بدنبال اجرای این عملیات 
بیش از 300 انش��عاب فاضلاب نصب و واگذاری می شود .همچنین 
ابوترابي نماینده مردم شهرستانهاي نجف آباد و تیران و کرون از پایان 
اجرای  عملیات قسمت اول لوله گذاري فاضلاب در  خیابان منتظري 
به طول 650مترمحدوده بلوار بهارستان تا خیابان شهدا بازدید کردند 
سپس ابوترابي طرح  اجراي شبکه فاضلاب نجف آباد را باعث توسعه 
این منطقه محروم دانس��ت  وگفت : تلاش هایي در دستور کار قرار 
گرفته تا از طریق مسئولین وزارت نیرو  قسمتی  از لوله ها مورد نیاز 
توسط کارخانه هاي  داخلی  تامین شود که امیدواریم این امر  محقق 
شود . در ادامه مجیدي مدیر آبفای نجف آباد در ارتباط با تسریع در  
اجراي عملیات  لوله گذاري شبکه فاضلاب همچنین مشکلات بوجود 
آمده پیرامون اجراي حفاري و تامین لوله هاي مورد نیاز توضیحاتی 
ارائه دادند.  وی افزود:  فاز اول عملیات لوله گذاری فاضلاب نجف آباد 
به طول 20 هزار متر با اقط��ار )200 -  250 -  300 -  400 -  500 
-  800 ( میلیمتري با  هزینه اي  بالغ بر 150 میلیارد ریال در دستور 
کار قرار گرفت  که  از  شرق به خیابان  شیخ بهایي جنوبي و از غرب به 
خیابان حکیم سنایي و از شمال  به خیابان شهدا و از جنوب  به خیابان 
بهارستان  منتهی می شود که مقرر گردید درطی  یکسال اجرا  شود .  

مدیر آب و فاضلاب منطقه نجف آباد:

اجرای فاضلاب نجف آباد پس از 15 سال عملیاتی شد
مشخصات تصفیه خانه فاضلاب نجف آباد 

فرایند تصفیه خانه فاضللاب: لاگن هوادهی 
با برگشت لجن

مساحت زمین: 50 هکتار 
تعلداد ایسلتگاه هلای پمپلاژ تصفیله خانه: 2 

ایستگاه 
هزینه انجام شده: 110 میلیارد ریال 

عباس
چیوائی
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50هزار بنگاه اقتصادی دراتاق بازرگانی ایران عضویت دارند جایگزینی »کارت انرژی«  به جای »یارانه نقدی« قوت گرفت
معاون استان های اتاق بازرگانی،صنایع،معادن و کشاورزی گفت: 
افزون بر 50 هزار بنگاه اقتص��ادی در اتاق بازرگانی ایران عضویت 
دارند. مظفرعلیخانی افزود: بیش��تر این بنگاه ه��ا در بخش های 
مختلف از جمله حوزه های تولیدی ش��امل معدن، کش��اورزی، 
صنعت و خدمات بازرگانی و تج��اری در زمینه واردات و صادرات 
فعال اند. وی با بیان اینکه اکنون 34 اتاق بازرگانی، صنایع، معادن، 
کشاورزی در مراکز استان های کشور فعالیت دارند، افزود: همه آنها 
از جمله 45 اتاق و شورای مشترک با کشورها، 300 تشکل ملی و 
استانی در حوزه های مختلف کاری و 12 تشکل بالادستی دیگر با 

مرکزیت اتاق ایران فعالیت می کنند.
دبیر کنفدراسیون صادرات اتاق بازرگانی ایران از عضویت در اتاق 
بازرگانی اکو، اتاق کش��ورهای اس��امی، ناظر اتاق اتحادیه اروپا، 
کشورهای حاشیه دریای خزر و تعداد دیگر از مجامع اقتصادی از 
جمله آنکتاد و گروه 77 را به عنوان بخشی دیگر از فعالیت های اتاق 

بازرگانی و صنایع و معادن ایران نام برد.
علیخانی خاطرنشان کرد که حضور و عضویت اتاق بازرگانی ایران 
در این تشکل ها با هدف توس��عه فعالیت ها و همچنین صیانت از 

منافع ملی کشور انجام می شود.

یک مقام مس��وول در وزارت نف��ت جزییات جدیدت��ری از طرح 
 مطالعاتی این وزارتخانه برای جایگزینی »کارت انرژی« به جای

» یارانه نقدی« اعام کرد.
نصرت الله س��یفی، موضوع طرح را اختصاص س��هم انرژی به هر 
ایرانی به ص��ورت اعتباری جه��ت پرداخت هزینه ه��ای انرژی 
ب��ا کارت اعتباری انرژی اع��ام کرد و گفت: این طرح در س��طح 
کان، در پی اج��رای قانون هدفمند کردن یاران��ه ها بدون ایجاد 
تغییری در قانون اس��ت تا از س��ویی زمینه را برای اجرای قانون 
اصاح الگوی مصرف نی��ز فراهم کرده و از س��وی دیگر، از تزریق 

بی��ش از حد نقدینگ��ی به جامع��ه جلوگیری کن��د.  مدیرعامل 
ش��رکت بهینه س��ازی مص��رف س��وخت با اع��ام اینک��ه طرح 
مطالعات��ی کارت انرژی، طرح جدیدی اس��ت که ب��ا هدف ایجاد 
 س��ازوکاری جدید برای پیش��برد بهتر اهداف قان��ون هدفمندی 
یارانه ها و زمینه س��ازی برای اجرای قانون اصاح الگوی مصرف 
در دست بررسی قرار دارد، تصریح کرد: مطابق قانون هدفمندی 
یارانه ها، باید 50 درصد از منابع ناشی از آزادسازی قیمت کالاهای 
مش��مول یارانه جهت رفاه مردم هزینه ش��ود، این در حالی است 

که تامین منابع طبق این سازوکار با مشکاتی مواجه شده است. 

خانه، ماشین و لوازم مورد نیاز انس��ان یا خانواده او که از درآمد سال 
خریده شده است، اگر در اثر ضرورت و یا به منظور تبدیل به جنس 

بهتر فروخته شود، از جهت خمس چه حکمی دارد؟ 

حضرت آیت الله خامنه ای: پول حاص�ل از فروش چیزی که 
مؤونه بوده، خمس ندارد.

اقتصاد و 
صن�عت

احـکام اقتصادی

سبک زنـدگی

باشگاه میلیاردرها

شاخصه های مطلوب 
نظم و انضباط اقتصادی 

سیدمهدی سلطانی: مهم ترین شاخصه های مطلوب نظم و انضباط 
اقتصادی را می توان چنین برشمرد: 

1- تقسیم صحیح وقت در عرصه فعالیت های اقتصادی 
2- تقسیم صحیح کار در عرصه فعالیت های اقتصادی 

3- گسترش اعتدال و میانه روی اقتصادی 
4- توجه دایمی به برآیندهای مادی و معنوی انضباط اقتصادی 

5- توجه به آثار مطلوب ارزش های اعتقادی و اخاق اس��امی در 
عرصه فعالیت های اقتصادی 

6- دوری از تاخیر و اهم��ال در بهره وری های اقتصادی ناش��ی از 
فعالیت های تولیدی و توزیعی

7- گس��ترش عدالت توزیعی در بهره مندی همه ی اقشار جامعه از 
منافع اقتصادی 

با فرارس��یدن فصل س��رما و بارش باران و برف 
مص��رف گاز طبیع��ی در ع��رض یک ش��ب در 
بیشتراستان های کشور از جمله استان اصفهان 

چند برابر افزایش پیدا کرد.
 طبیعی اس��ت که با از راه رس��یدن فصل سرما 
مص��رف گاز و برق افزایش پیدا م��ی کند؛اما به 
گفته اغلب کارشناسان گاهی افزایش بیش از حد مصرف ناشی از 
 رعایت نکردن مصرف بهینه و صرفه جویی است. مدیر عامل شرکت 
بهینه سازی مصرف س��وخت کش��ور در این خصوص گفت: برای 
جلوگیری از نفوذ س��رما باید راهکارهای دیگری به جز استفاده از 

وسایل گرمایشی نیز اندیشیده شود.

نصرت الله سیفی اظهار داشت: عایق سازی ساختمان ها، استفاده از 
پوشاک مخصوص فصل سرما در منزل از جمله راهکارها برای کمتر 

استفاده کردن از وسایل گرمایشی هستند.

   ایران؛ دومین کشور دارنده ذخایر گاز طبیعی در دنیا
وی ادامه داد: درست است که کش��ور ما از لحاظ داشتن ذخایر گاز 
بعد از روسیه، دومین کشور در دنیا محسوب می شود؛ اما اگر برای 
مصرف این نعمت طبیعی خدادادی  مدیریت نداشته باشیم و به فکر 
صرفه جویی نباشیم،درسال های آینده با مشکل کمبود گاز مواجه 

خواهیم شد.
مدیر عامل ش��رکت بهینه س��ازی مصرف سوخت کش��ورعنوان 

ک��رد: جه��ش چن��د براب��ری ناگهان��ی مص��رف گاز طبیعی در 
کش��ورهای دیگر به ش��دت کش��ور م��ا صورت 
نمی گیرد و مردم و مس��وولان باید در راس��تای 
کاهش مص��رف ب��ه فکر چ��اره اندیش��ی جدی 
 باشند. س��یفی افزود: متاس��فانه با وجود گذشت 
هش��ت ماه از س��ال جاری متولیان بهینه سازی 
مصرف گاز طبیعی کش��ور هیچ گون��ه اقدامی در 
راس��تای مدیریت و س��اماندهی مصرف انرژی و 
سوخت کشور نداش��ته اند؛ پس مسلم است که  با 
افزایش یک ش��به مصرف روبه رو خواهیم شد که 
این رخداد اصا مطلوب نیست. در استان اصفهان 
نیز هم زمان با فرا رس��یدن فصل س��رما و وزیدن 
بادهای سرد پاییزی و بارش باران مردم به استفاده 
از وسایل گرمایش��ی روی آورده اند؛ به نحوی که 
طی چند روز با افزایش ناگهانی مصرف گاز طبیعی 

روبه رو شدیم.
مدیرعامل شرکت گاز استان اصفهان در این خصوص گفت: شرکت 
گاز استان اصفهان در سه بخش صنعتی،تجاری و خانگی توزیع گاز 
طبیعی را برعه��ده دارد که طبق آمار بیش��ترین مصرف در بخش 

تولیدی و صنعتی صورت می گیرد.

   فرارسیدن زودهنگام سرما به نسبت سال های گذشته 
سعید مومنی اذعان داشت: استفاده از وس��ایل گرمایشی در سال 
جاری به علت فرا رس��یدن زود هنگام س��رما به نسبت سال های 
پیش در کشور زودترآغاز شد و در استان اصفهان هم نیز با افزایش 
یک باره گاز طبیعی مواجه شدیم. وی ادامه داد:در استان اصفهان 
سالانه حدود 16 میلیارد مترمکعب گاز طبیعی توزیع می شود که 
بیشترین مصرف در بخش صنعت استان صورت می گیرد و مصرف 
در بخش خانگی و من��ازل تقریبا کمی بیش��تر از نصف مصرف در 

بخش صنعت است.

 مدیرعامل شرکت گاز استان اصفهان اظهار داشت: خوشبختانه اغلب 
روستاهای استان نیز از نعمت گاز طبیعی برخوردارند 
و تمام تاش شرکت گاز اس��تان در سال های اخیر 
براین بوده است که تمام روستاهای استان را از نعمت 
گاز برخوردارکند و در این خصوص گام های موثری 

برداشته  است.
مومنی افزود: اس��تفاده صنایع و واحدهای تولیدی 
اس��تان از گاز طبیعی باعث شده اس��ت که اقتصاد 

استان پیشرفت چشمگیری داشته باشد .
وی تاکید کرد: اگر ش��هروندان اصفهان فقط کمی 
در مصرف گاز صرفه جویی کنن��د، می توانیم برای 
سوخت خودروها به طور کامل گاز را جایگزین بنزین 
کنیم که این اتفاق می تواند در کاهش آلودگی هوا 

سهم بسیار چشمگیری داشته باشد.

   لزوم آماده سازی منازل برای جلوگیری 
از نفوذ سرما

مدیرعامل شرکت گاز استان اصفهان بیان داشت: شهروندان گرامی 
باید برای مقابله با سرما عاوه بر استفاده از وسایل گرمایشی و مصرف 
گاز طبیعی از راهکارهای دیگری همچون آماده سازی منازل خود 
برای جلوگیری از نفوذ سرما به داخل استفاده کنند. مومنی اذعان 
داشت:با توجه به اینکه هوا در ماه های آینده سردتر می شود و امکان 
قطعی گاز برای ذخیره کردن بیشتر وجود ندارد ، همکاری شهروندان 
و و احدهای صنعتی و تجاری به منظور صرفه جویی با ش��رکت گاز 
استان بسیار ضروری به نظر می رسد. وی گاز را بزرگ ترین سرمایه 
خدادادی و ملی برشمرد و گفت:کشور ما تاکنون با مشکل کمبود گاز 
مواجه نبوده است، چرا که از لحاظ داشتن ذخایر گاز طبیعی دومین 
کشور در دنیا هستیم؛ اما صرفه جویی برای حفظ این نعمت بزرگ بر 
همه مردم و  مسوولان امری واجب است، چرا که اگر مدیریت مصرف 

نداشته باشیم بالطبع با کمبود آن روبه رو خواهیم شد.

لزوم حفظ ذخایر گاز طبیعی در کشور؛

صرفه جویی در مصرف گاز طبیعی یک وظیفه ملی است

مهناز
احمدی

مهارت هایی که برای مدیر شدن 
لازم دارید

ترجمه: امیرحسین واعظ: 1. عملکرد خود را تحلیل کنید. یکی از 
مولفه های مدیران خوب، توانایی بررسی مجدد تصمیماتی است که 
گرفته اند. با تحلیل شرایط و تصمیمی که گرفته شده، می توان نکات 

مثبت و منفی آن را دریافت و از آن درس گرفت.
 زمانی که این بررس��ی انجام ش��د، می توان آموخته های خود را در 

تصمیمات بعدی به کار گیرید.
 اش��تباه کردن و شکس��ت خوردن و حرکت رو به جلو، لازمه مدیر 
بودن است. بسیاری از این درس ها را می توان با کارمندان و شرکای 

تجاری در میان گذاشت.
2. فعال باشید نه منفعل. بسیاری از مدیریان موفق برای سناریوهای 
مختلف از قبل آماده هس��تند و می دانند در ش��رایط دشوار چگونه 
عمل کنند. آماده ب��ودن این اطمینان را به ش��ما می دهد که هرگز 
 در ش��رایطی قرار نمی گیرید که از قبل برای آن برنامه ریزی نکرده 
باشید. اگر رویکرد منفعانه داشته باشید با احساس خود شرکت را 
مدیریت می کنید. در همه شرایط نه تنها باید شرایط مناسب شرکت 
را در نظر بگیرید، بلکه باید بهتری��ن وضعیت را برای کارمندان مهیا 

کنید.
3. بدانید که »چرا« . اگر ش��ما دید ناقصی در مورد هدفتان داشته 
باشید، تعهد و تمرکز کافی نداشته و نمی توانید الهام بخش کسانی 
باشید که رهبری آنها را بر عهده دارید. رهبران بزرگ دید روشنی در 

مورد کاری که آغاز کرده اند دارند. 
4. انگیزه داشته باشید. اگر انگیزه قوی برای موفقیت نداشته باشید، داشتن 
انگیزه مدیریت کسانی که رهبری آنها را بر عهده دارید،سخت تر خواهد 
بود. هر چقدر بخواهید تاثیر بیشتری داشته باشید، انگیزی بیشتری نیز 

باید داشته باشید.
5. آماده انجام کارهایی باشید که دیگران نمی خواهند انجام دهند. 
مدیریان قوی می دانند که شکست خوردن یک گزینه نیست. حتی 
اگر همه چیز در حال فروپاش��ی باش��د، مدیران باید مقاومت کرده، 

برخیزند و شرکت خود را حفظ کنند.
Entrepreneur.com

با توجه به کاهش نرخ س��ود به 19.4 درصد و تورم نقطه به نقطه 
14.6 درصدی در پایان مهر و پیش بینی کاهش بیشتر این نرخ 
تا رقم 15 درصد، هم اکنون توجیه اقتصادی نرخ سود تسهیات 
و سپرده 22 درصد از بین رفته اس��ت.  نرخ سود بانکی در بخش 
سپرده و تسهیات در شرایطی سوم تیر 22 درصد )بالاترین نرخ 
سود در 30 سال گذشته( تعیین شد که نرخ تورم تیر ماه در خرداد 
ماه 27.7 درص��د و تورم نقطه به نقط��ه 14.6 درصد بود. رییس 

کل بانک مرکزی و تیم اقتصادی بان��ک مرکزی و وزارت اقتصاد 
در چند ماه اخیر از بررس��ی نرخ س��ود بانکی صحب��ت کرده اند. 
مدیرکل اقتصادی بانک مرکزی هم در یک نشست خبری یکی 
 از معیاری های اصلی بانک مرکزی برای تعیین نرخ سود را تورم 
مورد انتظار دانست. در همین باره وزیر اقتصاد در حاشیه جلسه 
شورای گفت وگوی دولت و بخش خصوصی، گفت: برآورد ما این 

است، نرخ تورم تا یک سال آینده از 15 درصد بیشتر نشود.

مدیرکل اس��تاندارد و تحقیقات صنعتی اس��تان اصفهان گفت: 
کیفیت یک مفهوم عام و نتیجه مطالبه بشر برای بالا بردن سطح 
کیفی زندگی است و تنها منحصر به محصولات مشمول استاندارد 
نمی شود. غامحسین شفیعی، اظهار کرد: سازمان ملی استاندارد 
متولی امر کیفیت در داخل کشور است و تاش دارد با نظارت بر 

استاندارد بودن کالاها و خدمات، مفهوم کیفیت را محقق سازد.
وی تاکید کرد: رعایت اس��تانداردها در محصول یا خدمات تنها 

به معنی رعایت حداقل کیفیت است.ش��فیعی خاطرنشان کرد: 
با افزایش کیفیت محصولات و خدمات، بالطبع س��هم ایران در 
بازارهای جهانی نیز افزایش می یاب��د و امکان رقابت محصولات 
با نمونه های خارجی بیشتر می ش��ود. شفیعی گفت: هم اکنون 
بیش از 100آزمایش��گاه همکار درون واحده��ای صنعتی و نیز 
به صورت مس��تقل به عنوان همکار و مورد تایی��د این اداره کل 

فعالیت می کنند.

معاون برنامه ریزی و امور اقتص��ادی وزیر نیرو گفت: هم اکنون 
صنعت برق به لحاظ تعدد تولید و فناوری ساخت مشکلی ندارد و 
تاش ما باید در زمینه به روز کردن دانش فنی برای تولید انرژی 

با بازده بالاتر و مصرف سوخت کمتر متمرکز شود.
علیرضا دایمی با اش��اره به برگ��زاری چهاردهمین نمایش��گاه 
بین المللی صنعت برق ایران، افزود: قدرت صنعت برق کش��ور 
در س��ال جاری در تامین برق پایدار و باکیفیت ب��ه ویژه در اوج 
مصرف تابستان 93 متبلور شد. وی ادامه داد: با توجه به افزایش 

هفت درصدی میزان مصرف برق با تاش گسترده کارکنان این 
صنعت، برق موردنیاز مردم و صنایع کشور در سال جاری بدون 
مشکل خاصی تامین شد. معاون وزیر نیرو صنعت برق کشور را 
قطب انرژی الکتریکی منطقه عنوان کرد و افزود: هم اکنون بیشتر 
کش��ورهای همس��ایه با ما مبادله انرژی دارند که این امر نشان 
دهنده موقعیت خاص ایران و توانایی و پتانسیل بالای این صنعت 
است.دایمی دو چالش کنونی صنعت برق را انباشت بدهی و تعرفه 

پایین این بخش عنوان کرد.

پایان توجیه اقتصادی نرخ سود 22 درصد بانکی

کیفیت منحصر به محصولات مشمول استاندارد نیست

تلاش برای تولید انرژی با بازده بالاتر و مصرف سوخت کمتر

معاون آب و آبفای وزیر نیرو با تاکید بر اینک��ه از این پس اجازه 
بارگذاری مصرف جدیدی در حوضه زاین��ده رود نخواهیم داد، 
گفت: اگر بارندگی در سال جاری مناس��ب و روان آب ها بیش از 
پیش بینی انجام شده باشد، در تابستان س��ال 94 نیز رهاسازی 
خواهیم داش��ت. رحیم میدانی با اش��اره به اینکه از ساعت 24 
نیمه شب دوش��نبه 12 آبان ماه آب از س��د زاینده رود به میزان 
۸0 مترمکعب در ثانیه رهاس��ازی شد، اظهار داش��ت: با توجه 

به بارش های اخیر و اش��باع شدن بس��تر رودخانه،آب با سرعت 
بیشتری به س��مت اصفهان جاری ش��د. وی افزود:اگر بارندگی   
مناسب باشد، در تابستان سال 94 هم رهاسازی خواهیم داشت. 
میدانی گفت: کار مشترک انجام شده در شورای هماهنگی این 
حوضه موجب شد شهریور امسال 417 میلیون مترمکعب آب در 
مخزن این سد ذخیره شود و به این ترتیب میزان آب قابل توجهی 

آب تحویل کشاورزان منطقه می شود. 

نماینده مردم کاشان و آران و بیدگل در مجلس شورای اسامی 
اظهار داشت: مشکات صنعت فرش باید قبل از رسیدن به مرحله 
بحران رفع شود. عباسعلی منصوری آرانی اظهار داشت: فعالیت 
شهرک های صنعتی و شرکت های فرش کاشان و آران و بیدگل 
موجب شده تا نرخ بیکاری این مناطق به نسبت کشور پایین تر 
باشد. وی به وجود برخی مشکات مالیاتی در حوزه های فعالیت 
صنعتگران اش��اره و تاکید کرد: بررسی مشکات بخش صنعت 

و صاحبان صنایع بایس��تی در اولویت نخست مسوولان اجرایی 
و نهادهای تصمیم گیرنده قرار گیرد.وی خاطرنش��ان کرد: هر 
آنچه  به کارآفرینی شهرستان خدشه وارد کند و باعث تعطیلی 
کارخانه های فرش شود، افزایش نرخ رکود و بیکاری را به دنبال 
 دارد. گفتنی اس��ت در این جلس��ه مش��کات صاحبان صنایع

 شهرک های صنعتی سلیمان صباحی و هال شهرستان آران و 
بیدگل مورد بررسی قرار گرفت. 

با تصویب مجمع عمومی عادی سالیانه صندوق توسعه بازار 
س��رمایه، مدیریت این صندوق که تا پی��ش از این برعهده 
شرکت تامین س��رمایه امین بود، به مرکز مالی ایران سپرده 

شد.
این تصمیم در جلس��ه اخیرمجمع س��الیانه صندوق توسعه 
بازار س��رمایه و ب��ا رای مثبت س��هام داران ای��ن صن�دوق، 

صورت گرفت. 
شرکت بورس اوراق بهادار تهران، ش��رکت فرابورس ایران، 

 ش��رکت بورس کالای ای��ران، ش��رکت بورس انرژی و ش��رکت 
س��پرده گذاری مرکزی اوراق بهادار و تسوی�ه وجوه، سهام داران 

مرکز مالی ایران هستند. 
 به اعتقاد اغلب کارشناسان، صندوق توس��عه بازار سرمایه،

 به عنوان یکی از نهادهای مالی مهم در بازار سرمایه، توانسته 
است، اقدامات گسترده و موثری به منظور حفظ نقدشوندگی 
سهام و ایجاد ثبات در بازار س��رمای�ه، به ویژه طی ماه های 

اخی�ر انجام ده�د.

تحویل بیش از 62۸ میلیون مترمکعب آب به کشاورزان اصفهان

مشکلات صنعت فرش باید قبل از ورود به بحران رفع شود

 واگذار ی مدیریت صندوق توسعه بازار سرمایه به مرکز مالی ایران

اگر شهروندان 
کمی در مصرف 

گاز صرفه جویی 
کنند،می توانیم 

برای سوخت 
خودروها به 

طور کامل گاز را 
جایگزین بنزین 

کنیم

خبــر

توسعه پرورش ماهیان تزیینی درشرایط 
کاهش منابع آب نیزمیسر است

مدیر امور آبزیان جهاد کشاورزی استان اصفهان گفت: توسعه مراکز 
پرورش ماهیان زینتی در شرایط محمدرضا عباسی اظهار کرد: استان 
اصفهان بزرگ ترین تولید کننده ماهیان زینتی با تولید 54 میلیون 
قطعه از 140 میلیون قطعه ماهی زینتی تولید ش��ده در کش��ور در 

سال گذشته است.
وی افزود: هم اکنون در 11 شهرس��تان اس��تان 500 تا 700 واحد 
آبزی پروری به پرورش ماهی زینتی اختصاص یافته که در شهرستان 

کاشان به تنهایی 50 درصد ماهی زینتی استان تولید می شود.
وی تاکید کرد: هم اینک از 100 گونه ماهی زینتی تولیدی در کشور، 
امکان تولید ۸0 گونه در اس��تان اصفهان وج��ود دارد و امور آبزیان 
جهاد کشاورزی اس��تان تاش دارد با برگزاری کاس ها و کارگاه و 
جشنواره های آموزشی ش��رایط پرورش گونه های وارداتی را نیز در 

استان فراهم کند.
عباسی تاکید کرد: افزایش گونه های تولیدی ماهیان زینتی، ارتقای کیفیت 
تولید و تولید صادرات محور از جمله اهداف امور آبزیان جهاد کشاورزی 

استان به شمار می رود.
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خانه، ماشین و لوازم مورد نیاز انس��ان یا خانواده او که از درآمد سال 
خریده شده است، اگر در اثر ضرورت و یا به منظور تبدیل به جنس 

بهتر فروخته شود، از جهت خمس چه حکمی دارد؟ 

حضرت آیت الله خامنه ای: پول حاص�ل از فروش چیزی که 
موونه بوده، خمس ندارد.

اقتصاد و 
صن�عت

?

/

?

?

/

/

?

/

احـکام اقتصادی

سبک زنـدگی

اخبــار

شاخصه های مطلوب نظم و انضباط 
اقتصادی 

س�یدمهدی س�لطانی: مهم ترین ش��اخصه های مطلوب نظم و 
انضباط اقتصادی را می توان چنین برشمرد: 

1- تقسیم صحیح وقت در عرصه فعالیت های اقتصادی 
2- تقسیم صحیح کار در عرصه فعالیت های اقتصادی 

3- گسترش اعتدال و میانه روی اقتصادی 
4- توجه دایمی به برآیندهای مادی و معنوی انضباط اقتصادی 

5- توجه به آثار مطلوب ارزش های اعتقادی و اخاق اس��امی در 
عرصه فعالیت های اقتصادی 

6- دوری از تاخیر و اهم��ال در بهره وری های اقتصادی ناش��ی از 
فعالیت های تولیدی و توزیعی

7- گس��ترش عدالت توزیعی در بهره مندی همه ی اقشار جامعه از 
منافع اقتصادی 

???

?

?

نفیسه
زمانی نژاد

مهارت هایی که برای مدیر شدن 
لازم دارید

ترجمه: امیرحسین واعظ
1. عملکرد خود را تحلیل کنید. یکی از مولفه های مدیران خوب، توانایی 
بررسی مجدد تصمیماتی است که گرفته اند. با تحلیل شرایط و تصمیمی 
که گرفته شده، می توان نکات مثبت و منفی آن را دریافت و از آن درس 
گرفت. زمانی که این بررسی انجام شد، می توان آموخته های خود را در 
تصمیمات بعدی به کار گیرید. اشتباه کردن و شکست خوردن و حرکت 
رو به جلو، لازمه مدیر بودن است. بس��یاری از این درس ها را می توان با 

کارمندان و شرکای تجاری در میان گذاشت.
2. فعال باش��ید نه منفعل. بس��یاری از مدیریان موفق برای سناریوهای 
مختلف از قبل آماده هستند و می دانند در ش��رایط دشوار چگونه عمل 
کنند. آماده بودن این اطمینان را به شما می دهد که هرگز در شرایطی 
قرار نمی گیرید که از قبل برای آن برنامه ریزی نکرده باشید. اگر رویکرد 
منفعانه داشته باشید با احساس خود ش��رکت را مدیریت می کنید. در 
همه شرایط نه تنها باید شرایط مناسب شرکت را در نظر بگیرید بلکه باید 

بهترین وضعیت را برای کارمندان مهیا کنید.
3. بدانید که "چرا" . اگر شما دید ناقصی در مورد هدفتان داشته باشید، 
تعهد و تمرکز کافی نداش��ته و نمی توانید الهام بخش کسانی باشید که 
رهبری آنها را بر عهده دارید. رهبران بزرگ دید روش��نی در مورد کاری 

که آغاز کرده اند دارند. 
4. انگیزه داشته باشید. اگر انگیزه قوی برای موفقیت نداشته باشید، داشتن 
انگیزه مدیریت کسانی که رهبری آنها را بر عهده دارید سخت تر خواهد 
بود.هر جقدر بخواهید تاثیر بیشتری داشته باشید ، انگیزی بیشتری نیز 

باید داشته باشید.
5. آماده انجام کارهایی باش��ید که دیگران نمی خواهن��د انجام دهند. 
مدیریان قوی می دانند که شکست خوردن یک گزینه نیست. حتی اگر 
همه چیز در حال فروپاشی باشد، مدیران باید مقاومت کرده، برخیزند و 

شرکت خود را حفظ کنند.
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خبــر اول

اطلاعیه منطقه پانزده شهرداری اصفهان )خوراسگان(

روابط عمومی منطقه 15 شهرداری اصفهان )خوراسگان(

نظر به اینکه زمین دیوارکشی متعلق به آقای رضا شجاعی منش و ورثه مرحوم فاطمه فخاری زاده به نشانی خیابان جی غربی، 
خیابان مسجد علی شمالی به شماره پلاک ثبتی 9443 واقع در بخش 5 ثبت اصفهان در مسیر طرح عمرانی خیابان مسجد علی 
شمالی )شهدای ستار( قرار گرفته و با توجه به عدم توافق و در اجرای ماده 8 لایحه قانونی نحوه خرید و تملک اراضی و املاک 
برای اجرای برنامه های عمومی، عمرانی و نظامی دولت و پس از انجام تش��ریفات قانونی طی س��ند شماره 131311 مورخ 
93/8/10 در دفتر اسناد رسمی شماره 21 توسط نماینده محترم قضایی به شهرداری انتقال رسمی گردیده، لذا بدینوسیله 
به شما ابلاغ می گردد حداکثر ظرف مدت یکماه پس از رویت این ابلاغیه نس��بت به تخلیه و تحویل سالم پلاک در مسیر به 

شهرداری اقدام نمایید. .
 بدیهی است در صورت عدم تحویل برابر مقررات اقدام خواهد شد.



دستورهای دین،عامل جهت گیری
 به سوی عالم غیب

فاطمه ش�فیعی: حضرت علی)ع( در نصایح و دس��تورالعمل های 
خود در نامه 31 به فرزندشان امام حسن)ع( فرازی مهم را در تحلیل 
جایگاه رزق در زندگی انسان گشودند که بصیرت های بسیاری برای 
 نجات از حیله های ش��یطان و قدم در س��لوک الی الله در آن نهفته

 است.
امام م��ی فرماین��د: ای فرزندم!بدان ک��ه رزق دو رزق اس��ت:رزقی 
که تو به دنبال آن هس��تی و رزقی که آن به دنبال توس��ت،که رزق 
 نوع دوم طوری اس��ت که اگر هم به س��وی آن نروی او به س��وی تو 
 می آید.چه زشت است فروتنی به هنگام نیاز و ستم کاری به هنگام 

بی نیازی.
دنیای تو برای تو همان قدر اس��ت که قیامتت را اصلاح کند و اگر به 
جهت آنچه از دس��تت رفته نگران و ناراحت هستی،پس نگران باش 
برای همه آنچه در دس��ت نداری. بعد آنکه حض��رت امیرالمومنین 
 به فرزندش��ان توصیه کردن��د، از عوامل��ی که ت��و را گرفتار خودت 
می کند، بر  حذر باش؛ می فرمایند:یکی از عوامل گرفتاری انس��ان 
به خودش و غفلت از خدا،نگرانی از رزق اس��ت و در این فراز به این 

نکته می پردازند.
 روح انس��ان در ذات خود توان ارتباط با عالم غیب را داراست، چون 
جنسش مجرد اس��ت، به اصطلاح)روح انسان فعال است نه منفعل(

یعنی به راحتی اس��تعداد ارتباط با عالم غیب در آن هست، مشکل 
انسان گرایش ها و توجهاتش به عالم مادون است که مانع این ارتباط 

شده است.
هر اندازه روح اسیر حرص ها،غضب ها و شهوات شد به همان اندازه 
ارتباطش با عالم غیب بریده می شود.درس��ت است که جنس روح 
جنس ارتباط با عالم غیب است، ولی جهتش اگر جهت ارتباط با عالم 
غیب نباشد از ارتباط با عالم غیب محروم می شود.تمام دستورهای 
دین آن است که این جهت گیری را اصلاح کند. به مرد می گوید به 
نامحرم نگاه نکن، چون همین که روح در جهت غیرحق اسیر شد، از 
حق محروم می شود. مطمئن باشید اگر روح انسان ارتباط های دروغینش 
را قطع کرد، دیگر برای اتصال به حق هیچ انرژی نمی خواهد،خودش 
وصل است. دستورهای دین برای آزادی روح از ارتباطات دروغ است. 
اگر کسی بتواند خودش را از چنگال خشونت های بی جا آزاد کند، اگر 
انسان کینه ها را از قلب بزداید،اگر با ظلم هایی که می کند روحش 
را لگدمال نکند، از روحی برخوردار اس��ت که به خودی خود به عالم 
معنویت وصل است.مگر ش��ما چگونه آزاد می شوید؟اگر جدال ها و 
رقابت ها و تکبرها روح آدم را اشغال نکند، آدم آزاد می شود، اگر انصراف 
از گناه راه و رسم انسان شود، انسان آزاد می شود. اگر به دستورهایی که 
حضرت به فرزندشان می دهند عمل کنیم و از این طریق دیدگاهمان 
را تصحیح نماییم، به خود واقعیمان دس��ت خواهی��م یافت. آن گاه 

خدای خود را روبه روی خود می یابیم.
اینکه حضرت می فرمایند:» جرعه خشم،شیرین ترین جرعه است 
در نوشیدن از نظر نتیجه« چه قدر آدم ها را نجات می دهد!چه بسیار 
انسان ها که اسیر این خشم ها هس��تند و لذا زیر فشار این خشم ها 

هلاک شده اند.

در س��ال های اخیر به خصوص دو یا سه سال 
 گذش��ته، ب��ه وضوح می ت��وان عم��ق فاجعه 
زیس��ت محیطی اتفاق افت��اده در اصفهان را 
مشاهده کرد. افزایش روزهایی که نفس کشیدن 
در اصفهان ب��ه خفقانی بزرگ مانند می ش��ود، 
به همراه تنگی نفس و رش��د آمار مرگ و میر به 
علت آلودگی های زیس��ت محیطی، اصفهان را آزرده است. آمار 
دقیقی از میزان مرگ و میر به علت آلودگی های زیست محیطی 

در دست نیست. 
تنها آمار قابل ملاحظه دو سال قبل توسط سایت عصر ایران منتشر 
شد که بر اساس آن سالانه بیش از پنج هزار نفر در تهران به دلیل 
آلودگی مرگبار هوا جان خود را از دس��ت می دهند، این درحالی 

است که آلودگی هوا تنها به شهر تهران محدود نمی شود. 
براس��اس آمارها رقم مرگ و میر آلودگی به دلیل آلودگی هوا در 
شهر مشهد بیش از سه هزار و 300نفر می رسد و در اصفهان بیش 
از سه هزار نفر در سال اس��ت. این آمار در حالی اعلام می شود که 
سال گذشته وضعیت آلودگی هوا دراصفهان بحرانی تر ازپایتخت 

اعلام شد.
آمار دیگر قابل اعتن��ا دراین حوزه توس��ط مدیرکل دفت��ر آمار و 
اطلاعات جمعیتی و مهاجرت س��ازمان ثبت احوال کش��ور اعلام 
ش��د که مطابق آن درس��ال 92 اس��تان ه��ای تهران،اصفهان و 
 فارس رک��ورددار ثبت فوت به عل��ت بیماری ه��ای قلبی عروقی 
بوده اند. به گفته محزون، بیماری های دستگاه تنفسی بیشترین 
 س��هم علل فوت را در اس��تان های تهران، خراسان رضوی داشته 

است.

   نقشه جدید برای اصفهان
دی ماه سال گذش��ته مس��وولان ذی ربط اصفهانی خبر تصویب 
طرح جامع کاهش آلودگی کلانشهر اصفهان درقالب38 برنامه و 
طرح در هشت محور را اطلاع رسانی کردند. این طرح کل قوانین 
 موجود در مجلس، هیات وزیران و قوانین چشم انداز توسعه و برنامه

20 ساله توس��عه و تحول و کل الزامات قانونی موجود و موردنیاز 
به عنوان پشتوانه اجرایی و عملیاتی و قانونی طرح جمع بندی شد. 
وظایف و تکالیف سازمان های مختلف دولتی و دیگر سازمان هایی 
که به نوعی در کاهش آلودگی هوا نقش و وظیفه دارند نیز ضمیمه 

شد و بدین ترتیب  چارچوب عملکرد هر سازمان مشخص گردید.
برای ارزیابی عملکرد و پیش��رفت این طرح جامع دو س��ال زمان 
ابتدایی مشخص ش��ده که باید هم��ه ادارات و س��ازمان ها در این 

 مدت، عملکردها و گزارش کار خود در قبال انجام وظایف محوله را 
تحویل دهند. م��دت اجرای این ط��رح جامع تا پایان س��ال 94 

ذکرشده است. 
س��ال گذش��ته مدیر کل وقت اداره کل حفاظت محیط زیس��ت 
 اصفهان اعلام نمود که تا س��ال 94آس��مان آبی ب��ه اصفهان باز 

می گردد.
از آن زمان حدود 10 ماه گذشته است و به گفته استاندار اصفهان، 
امسال به دنبال اجراي تنها سه برنامه از 38 برنامه کاهش آلودگي 
هواي اصفهان، 178 روز هواي سالم را در این استان شاهد بودیم 
و این در حالي است که 32 روز هواي ناسالم به هشت روز کاهش 
یافته اس��ت که انتظار مي رود با ادامه توزیع بنزین پاک یورو 4 و 
همچنین اجراي 35 برنامه مابقي مانده از برنامه کاهش آلودگي هوا 
در اصفهان تا پایان سال شاهد تعداد روزهاي بیشتري با هواي سالم 

در این استان باشیم. 
اما در حالی از کاهش تعداد روزهای ناس��الم صحبت می شود که 
سرمای هوا پیش روست و از ابتدای هفته جاری با افت درجه هوا 
به زیر صفر، آلاینده ها به آسمان اصفهان بازگشته اند. مطابق آنچه 
اداره کل هواشناسی استان منتشر نموده، با توجه به استقرارتوده 
هواي سرد در س��طح زمین و پایداري نس��بي در لایه هاي میاني 
جو،ش��رایط براي افزایش غلظ��ت آلاینده هاي جوي  درس��اعات 
 اولیه روز درکلانشهر اصفهان وش��هرک هاي صنعتي استان مهیا 

مي باشد. 
با توجه به وزش بادی ملایم که در ساعات انتهایی روز در اصفهان 

مشاهده می شود، طبیعی است که فعلا از اینورژن خبری نباشد.

   ماجرای طرح جامع
بابک صادقیان، مدیر آزمایشگاه اداره کل حفاظت محیط زیست 
اصفهان که به نوعی سال گذشته مسوول بررسی و گزارش عملکرد 
دس��تگاه های دخیل در» طرح جامع کاهش آلودگی کلانش��هر 
اصفهان شد، به فارس گفته است که دستگاه های اجرایی مختلف 
که موظف ش��دند، برنامه اجرایی ارایه کنند، برنامه ها را به صورت 

توصیفی ارایه کردند،نه روی یک شاخص مشخص اجرایی. 
از دیگر نکاتی که ما بر روی آن تاکید داریم این است که هر طرح 
قابلیت این را داشته باشد که هر بخش آن مورد ارزیابی قرار بگیرد 
که باوجود کلی گویی های توصیفی در برخ��ی طرح ها این امکان 

ضعیف می شود.«
مدیر ای��ن اداره کل نیزدر آخرین نشس��ت خبری خود در س��ال 
 جاری، به طورضمنی عدم رضایت خود را در عملکرد دستگاه های 

یاد شده ارایه داد.
او اما به تازگی از موفقیت جلس��ات برگزار ش��ده 

سخن گفته است. 
ظهرابی اعلام می کند که از بهمن س��ال گذشته 
تا کنون 50جلس��ه کاری با دستگاه های مختلف 
پیرامون ط��رح ی��اد ش��ده در محیط زیس��ت و 
استانداری اصفهان برگزار شده که موفقیت خوبی 

به شمار می آید.
و شاید به همین دلیل است که تنها سه بند از طرح 

یاد شده به مرحله اجرا در آمده است.

   ماجرای یورو4و مازوت
توقف مصرف م��ازوت در نیروگاه ه��ای اصفهان 
و توزیع بنزین به اصطلاح یورو4در س��طح ش��هر 
موفقیت هایی بوده که به گفته مسوولان توانسته از 

وخامت اوضاع هوای اصفهان بکاهد.
ب��ه گفت��ه ظهراب��ی 65 درصد م��ازوت مصرف��ی در کش��ور در 
 اصفهان برای تولید برق استفاده می ش��د که با توقیف واحدهای 
مازوت سوز نیروگاه های اصفهان از یک بی عدالتی زیست محیطی 

جلوگیری شد. 
این مقام مسوول درباره وضعیت این دو نیروگاه در زمستان سال 
جاری، می گوید:» در تابس��تان س��ال جاری و در زمان اوج پیک 
مصرف برق، نیروگاه اصفهان به دلیل کمبود آب تقریبا غیر فعال 
بود و اتفاقی ازنظر کمبود برق در کشور نیفتاد. در عین حال نقش 
این نیروگاه در تولید برق کشور نباید باعث شود که سلامتی مردم 

اصفهان دچار مشکل شود.«
او تاکید می کند به علت آن که  همه نیروگاه های موجود در کشور 
ممکن است در زمس��تان س��ال جاری به لحاظ کمبود گاز دچار 

مشکل شوند، از این رو قرار شد از مازوت استفاده کنند.
 شاید به صورت محدود اصفهان نیز برای چند روز از مازوت استفاده 

کند.
البته  به این شرط  که وزارت نیرو با شفافیت اعلام کند که فعالیت 

کدام نیروگاه ها در کشور متوقف شده است.
 بعد دیگر کاهش آلودگی هوای اصفهان، توزیع بنزینی اس��ت که 

هرچند پاک است، اما یورو4نیست. 
ظهرابی می گوید:» پالایشگاه اصفهان توان تولید سوخت یورو4 
را نداشت، اما با پیگیری های استاندار اصفهان، با تخصیص بنزین 
سوپر وارداتی به این پالایش��گاه علی رغم نبود امکانات لازم، این 

امکان فراهم شد.« 
ب��ه گفت��ه او درح��ال حاض��ر گازوییل تولی��دی در پالایش��گاه 
اصفهان70ppmآلودگی دارد و این در حالی اس��ت که گازوییل 

توزیع شده در سایرشهرها5تا7هزارppmآلایندگی دارد.
به گفته محمد علی رش��ادی، عضو انجمن صنف��ی جایگاه داران 
س��وخت اس��تان اصفهان ،تعداد جایگاه های عرضه س��وخت در 
استان اصفهان 220 جایگاه است  که از این تعداد حدود یک صد 
جایگاه در ش��هر اصفهان قرار دارد و 33واح��د آن در حال توزیع 

بنزین پاک است.
رش��ادی تاکید می کند  که با توزیع این بنزین در اصفهان نه تنها 
وضعیت آلودگی هوا بهبود یافته که نرخ تبخیر کاهش و بی کیفیتی 

بنزین نیز برطرف شده است.
عضو انجمن صنفی جایگاه داران سوخت اس��تان اصفهان درباره 
بنزین توزیع ش��ده در جایگاه های ش��هر می گوید:» این بنزین 
ترکیبی از بنزین معمولی با بنزین سوپر است که کیفیتی مطلوب 
دارد و با همان قیمت مصوب بنزین معمولی در حال توزیع است.« 
بنابراین بنزینی که در اصفهان توزیع می شود ممکن است بنزین 

مرغوبی باشد، اما یورو4نیست. 

گواه این مدعی سخنان مدیر عامل پالایشگاه نفت اصفهان است.
وی دراین خصوص به ایسنا می گوید:» می توانیم 
بنزین پاک بسیار نزدیک به یورو 4 را که پالایشگاه 

تولید می کند، توزیع کنیم. 
برای تبدیل بنزین پاک به ی��ورو 4، تنها در بخش 

آرماتیک مشکل داریم.« 
به گفته چاووشی بنزین یورو 4 تولیدی در اصفهان 
ازترکیبات زیر تشکیل شده است:» اوکتان بنزین 
تولیدی در اصفهان 91-92 اس��ت. میزان گوگرد 
موجود در بنزین اصفهان 20ppm ، بنزن هش��ت 
دهم، آرماتیک زیر 30 درصد و اولفینی یک درصد 

است.«
 البته تا کنون فرمول بنزین یورو4 اعلام نش��ده تا 

بتوان این اعداد را با آن مقایسه کرد.
رسول زرگرپور، اس��تاندار اصفهان نیز در خصوص 
توزیع بنزین و گازوییل یورو 4، بیش از ای��ن اعلام کرده بود که با 
پیگیري هاي صورت گرفته و ی��ک کار نرم افزاري خلاقانه تولید و 
توزیع بنزین پاک، یعني بنزیني با کیفیت بین یورو سه و یورو 4 در 

پالایشگاه اصفهان آغاز شد. 
تا قبل از موضوع بنزین پاک، از سی ان جی به عنوان سوخت پاک 

یاد می شد.
اما به سبب قیمت مناسب و جایگاه های کم، صفوف طولانی بیرون 

از جایگاه های گاز، سوژه همیشگی رسانه ها بود.
امروز اما اوضاع فرق کرده، چرا که به گفته رش��ادی با گران شدن 
قیمت سی ان جی و نزدیک شدن نرخ آن به بنزین، صفوف گاز نیز 

کاهش یافته است.
در حال حاضر قیمت هر1.35مترمکعب سی ان جی که معادل یک 
لیتر بنزین محسوب می شود، 600تومان است و بنابراین طبیعی 

است که رانندگان، بنزین را ترجیح دهند.

   بی برنامگی
درصدی از آلودگی هوای اصفهان ناشی از تردد خودروهاست که 

حتی مشخص نیست یورو چند هستند! 
آلایندگی موتورسیکلت ها و ناوگان حمل و نقل عمومی شهر که 

اصلا جای اما و اگر ندارد.
 هرچند مشکل بزرگ مازوت نیروگاه ها حل شده است، اما معضل 
ذوب آهن و سایر صنایع آلاینده کوچک و بزرگ حل نشده است 
و امروز معضل کاهش درجه دما به آن اضافه می شود تا همچنان 
سایه اینورژن بر اصفهان باقی بماند. به همه این مسایل باید پاره ای 

از بی بر نامگی ها را نیز افزود.
صادقیان در گفت وگو با ف��ارس تاکید می کند ک��ه آلودگی هوا 
به خصوص در شش ماهه دوم س��ال، اصفهان را با شرایط ویژه ای 
همراه می کند که غلب��ه بر آن نیاز به یک برنام��ه مدیریت بحران 
دارد.البته کمیته آلودگی هوا را قانون گذار تعریف کرده است که در 

شرایطی که اینورژن اتفاق می افتد، این کمیته تشکیل می شود. 
صادقیان تاکید می کند  در مباحث��ی مثل تعطیلی مدارس هنوز 

قوانین مشخص و حساب شده ای وجود ندارد.
منظور آن که هنوز مشخص نیست چه مدارسی، تحت چه شرایطی 
از آلودگی باید تعطیل ش��ود یا چه زمانی دقیقا باید هشدار برای 

خروج سالمندان و بیماران از شهر صادر شود!
آیا وظیفه این کمیته فقط تعطیلی مدارس است یا باید بر مسائل 
دیگری مثل زوج و ف��رد ترافیکی، کاهش مناب��ع آلاینده ثابت یا 
استفاده از خودروی عمومی و عدم اس��تفاده از وسیله شخصی و 

تک سرنشین نیز مصوبه داشته باشد.
 باید این مباحث به جایی برس��د تا دقیقا برای هر شرایطی برنامه 

دقیق داشته باشیم.
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اجتماعــی صبــح ایــران 

هزینه های ناباروری هنوز گران است
بررسی ها نشان می دهد که اغلب زوجین نابارور بعد از اینکه مراحل 
ابتدایی درمان را آغاز می کنند، به دلیل ش��رایط روحی و روانی و 
مس��ائل مالی و اقتصادی به ناچار از ادامه روند درمان مایوس شده 

و کنار می کشند.
مطابق تحقیقات انجام ش��ده، ناباروری به عنوان یکی از پنج علت 
اصلی طلاق در میان زوج های جوان کش��ور است. پیشرفت های 
چشمگیر متخصصان و جامعه پزشکی کش��ور در سال های اخیر، 
ایران را در ردیف 10 کش��ور برتر دنیا در زمین��ه درمان ناباروری و 
سلول های بنیادی قرار داده است. ایران در زمینه تشخیص و درمان 

ناباروری هم زمان با علم دنیا جلو می رود و مشکلی از بابت درمان 
این نازایی در کشور وجود ندارد.

با این حال نرخ ناباروری در ایران حدود15درصد است و آمارهای 
ارایه شده نشان می دهد که سالانه نیز حدود 15 درصد به جمعیت 
زوج های نابارور کش��ور اضافه می ش��ود. با وجود تمامی امکانات، 
تجهیزات، دانش و تخصص چشمگیر متخصصان ایرانی  نمی توان 
از تمامی ظرفیت ها برای درمان ناباروری به طور کامل استفاده کرد 
چرا که بسیاری از زوج ها به دلیل مسائل فرهنگی و یا مشکلات مالی 
به پزشکان معالج و مراکز درمانی مراجعه نمی کنند. این در حالی 

است که بسیاری از مشکلات روحی، روانی و افسردگی های زنان و 
مردان نابارور، ریشه در بیماری آنها دارد.

نایب رییس شورای عالی نظام پزشکی معتقد است که هم اکنون 
بیش از 90 درصد زوج های نابارور در کشور می توانند با روش های 
درمانی مختلف بچه  دار شوند، اما به دلیل برخی مشکلات فرهنگی 
و اقتصادی و عدم حمایت بیمه ها از نعمت فرزند بی بهره می مانند.

به تازگی تنها حدود15درصد از داروها و خدمات درمانی نازایی بیمه 
شده است، اما با این وجود هنوز هم این خدمات آن قدر گران و دور 

از دسترس هست که قابل استفاده برای همه اقشار جامعه نباشد.

به طور حتم اگر خدمات درمان ناباروری در کشورمان تحت پوشش 
بیمه قرار بگیرد، از تعداد زوج های نابارور کاسته خواهد شد.

به گفته متخصصان، تنها 15 درصد زوج های جوان که تازه تشکیل 
زندگی داده اند، دچار نازایی هس��تند که از این میزان نیز فقط 20 
درصد مجبورند برای درمان ناباروری هزینه های سنگین پرداخت 
کنند. اما با توجه به اینکه داروها و وس��ایلی که اس��تفاده می شود 
گران اس��ت و تمامی این هزینه ها را زوجین باید پرداخت کنند، 
این موضوع تا حدودی در مراجعه به مراک��ز درمان ناباروری تاثیر 

می گذارد.

بازگشت آسمان خاکستری به اصفهان

نفس کشیدن سخت شد
یادداشـت

لیلی
زواره ای

 صادقیان تاکید 
می کند که  در 
مباحثی مثل 

تعطیلی مدارس 
هنوز قوانین 

مشخص و 
حساب شده ای 

وجود ندارد

10

سه شنبه   20 آبان  1393 

شماره 2231 | 12  صفحه

جـــامعه
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اجتماعــی صبــح ایــران 

هزینه های ناباروری هنوز گران است
بررسی ها نشان می دهد که اغلب زوجین نابارور بعد از اینکه مراحل 
ابتدایی درمان را آغاز می کنند، به دلیل ش��رایط روحی و روانی و 
مس��ائل مالی و اقتصادی به ناچار از ادامه روند درمان مایوس شده 

و کنار می کشند.
مطابق تحقیقات انجام ش��ده، ناباروری به عنوان یکی از پنج علت 
اصلی طلاق در میان زوج های جوان کش��ور است. پیشرفت های 
چشمگیر متخصصان و جامعه پزشکی کش��ور در سال های اخیر، 
ایران را در ردیف ۱۰ کش��ور برتر دنیا در زمین��ه درمان ناباروری و 
سلول های بنیادی قرار داده است. ایران در زمینه تشخیص و درمان 

ناباروری هم زمان با علم دنیا جلو می رود و مشکلی از بابت درمان 
این نازایی در کشور وجود ندارد.

با این حال نرخ ناباروری در ایران حدود۱5درصد است و آمارهای 
ارایه شده نشان می دهد که سالانه نیز حدود ۱5 درصد به جمعیت 
زوج های نابارور کش��ور اضافه می ش��ود. با وجود تمامی امکانات، 
تجهیزات، دانش و تخصص چشمگیر متخصصان ایرانی  نمی توان 
از تمامی ظرفیت ها برای درمان ناباروری به طور کامل استفاده کرد 
چرا که بسیاری از زوج ها به دلیل مسائل فرهنگی و یا مشکلات مالی 
به پزشکان معالج و مراکز درمانی مراجعه نمی کنند. این در حالی 

است که بسیاری از مشکلات روحی، روانی و افسردگی های زنان و 
مردان نابارور، ریشه در بیماری آنها دارد.

نایب رییس شورای عالی نظام پزشکی معتقد است که هم اکنون 
بیش از ۹۰ درصد زوج های نابارور در کشور می توانند با روش های 
درمانی مختلف بچه  دار شوند اما به دلیل برخی مشکلات فرهنگی 
و اقتصادی و عدم حمایت بیمه ها از نعمت فرزند بی بهره می مانند.

به تازگی تنها حدود۱5درصد از داروها و خدمات درمانی نازایی بیمه 
شده است اما با این وجود هنوز هم این خدمات آنقدر گران و دور از 
دسترس هست که قابل استفاده برای همه اقشار جامعه نباشد.به 

طور حتم اگر خدمات درمان ناباروری در کشورمان تحت پوشش 
بیمه قرار بگیرد، از تعداد زوجهای نابارور کاسته خواهد شد.

به گفته متخصصان، تنها ۱5 درصد زوجهای جوان که تازه تشکیل 
زندگی داده اند، دچار نازایی هس��تند که از این میزان نیز فقط ۲۰ 
درصد مجبورند برای درمان ناباروری هزینه های سنگین پرداخت 
کنند. اما با توجه به اینکه داروها و وس��ایلی که اس��تفاده می شود 
گران اس��ت و تمامی این هزینه ها را زوجین باید پرداخت کنند، 
این موضوع تا حدودی در مراجعه به مراک��ز درمان ناباروری تاثیر 

گذار است.

بازگشت آسمان خاکستری به اصفهان

نفس کشیدن سخت شد
یادداشـت

لیلی
زواره ای

 صادقیان تاکید 
میکند که  در 
مباحثی مثل 

تعطیلی مدارس 
هنوز قوانین 

مشخص و 
حساب شده ای 

وجود ندارد

آگهی مناقصه عمومی آگهی مناقصه عمومی 

سازمان زیباسازی شهرداری اصفهانسازمان زیباسازی شهرداری اصفهان

سازمان زیباسازی شهرداری اصفهان در نظر دارد نسبت به واگذاری عملیات نورپردازی فضای سبز میدان کهندژ از 
طریق منا قصه اقدام نماید بدینوسیله از اشخاص حقوقی واجد شرایط جهت شرکت در مناقصه دعوت به عمل می آید. 

تذکرات: 
1-مدت زمان انجام کار: شروع عملیات از تاریخ 93/9/20 به مدت 90 روز  می باشد. 

2-شرایط متقاضی: اشخاص حقوقی واجد شرایط و دارای حداقل انجام یک قرارداد کار مشابه تا سقف حداقل قرارداد 
500/000/000 ریال داشته باشد. 

3-محل دریافت اسناد و قبول پیشنهادها: واریز مبلغ 200/000 ریال  700787728131 به نام سازمان زیباسازی 
شهر اصفهان نزد بانک شهر و ارایه فیش واریزی به واحد امور مالی سازمان زیباسازی واقع در خیابان کاوه جنب ایستگاه 

آتش نشانی کوچه شهید جوراب دوز
4-مهلت ارسال اسناد: از تاریخ 93/8/20 تا پایان وقت اداری 93/8/30 زمان تحویل اسناد به متقاضیان و از تاریخ 

93/8/25 تا پایان وقت اداری 93/9/5 مهلت برگرداندن اسناد می باشد. 
5-زمان بازگشایی اسناد: تا یک هفته پس از آخرین روز مهلت برگردان اسناد می باشد.

6-هزینه چاپ آگهی به عهده برنده مناقصه می باشد. 
بدیهی است شرکت در مناقصه و ارایه پیشنهاد به منزله قبول شروط تکالیف مقرر در اسناد مناقصه بوده و سازمان  در 
رد یا قبول پیشنهادها مختار است ش��رکت کنندگان باید مدارک، سوابق اجرایی، اساسنامه و آگهی آخرین تغییرات 

شرکت را پس از امضاء، مهر نموده و در پاکت های لاک و مهر شده الف و ب تحویل نمایند. 

سازمان زیباسازی شهرداری اصفهان در نظر دارد نسبت به واگذاری عملیات نورپردازی پل شهید شاهمرادی از طریق  
مناقصه اقدام نماید بدینوسیله از اشخاص حقوقی واجد شرایط جهت شرکت در مناقصه دعوت به عمل می آید. 

تذکرات: 
1-مدت زمان انجام کار: شروع عملیات از تاریخ 93/9/20 به مدت 90 روز می باشد. 

2-ش��رایط متقاضی: اش��خاص حقوق��ی واج��د ش��رایط و دارای حداق��ل انجام یک ق��رارداد کار مش��ابه ت��ا مبلغ 
1/000/000/000 ریال داشته باشد. 

3-محل دریافت اسناد و قبول پیشنهادها: واریز مبلغ 300/000 ریال 700787728131 به نام سازمان زیباسازی 
شهر اصفهان نزد بانک شهر و ارایه فیش واریزی به واحد امور مالی سازمان زیباسازی واقع در خیابان کاوه جنب ایستگاه 

آتش نشانی کوچه شهید جوراب دوز
4-مهلت ارسال اسناد: از تاریخ 93/8/20 تا پایان وقت اداری 93/8/30 زمان تحویل اسناد به متقاضیان و از تاریخ 

93/8/25 تا پایان وقت اداری 93/9/5 مهلت برگرداندن اسناد می باشد. 
5-زمان بازگشایی اسناد: تا یک هفته پس از آخرین روز مهلت برگردان اسناد می باشد.

6-هزینه چاپ آگهی به عهده برنده مناقصه می باشد. 
بدیهی است شرکت در مناقصه و ارایه پیشنهاد به منزله قبول شروط تکالیف مقرر در اسناد مناقصه بوده و سازمان  در 
رد یا قبول پیشنهادها مختار است ش��رکت کنندگان باید مدارک، سوابق اجرایی، اساسنامه و آگهی آخرین تغییرات 

شرکت را پس از امضاء، مهر نموده و در پاکت های لاک و مهر شده الف و ب تحویل نمایند. 

نوبت اولنوبت اول



 مسوولان سپاهان به ديدار 
گودرزي، كفاشيان و تاج رفتند

هيات مديره باشگاه سپاهان ديروز به ديدار وزير ورزش و جوانان،کفاشيان 
و تاج رفتند. منوچهر نيک فر رييس هيات مديره، حسين کفعمی نايب 
رييس، محمدرضا عطائی عضو هيات مديره و مهرزاد خليليان مديرعامل 
و عضو هيات مديره باش��گاه فولاد مبارکه س��پاهان ديروز در سه برنامه 
جداگانه ديدارهايی را با گودرزی وزير ورزش و جوانان، علی کفاش��يان 
رييس فدراسيون فوتبال و مهدی تاج رييس سازمان ليگ فوتبال کشور 

داشتند.

 زلاتكو كرانچار در
 قطر سرمربي اميدها مي شود

حبيب کاشاني مدير تيم ملي فوتبال اميد از ادامه مذاکرات با زلاتكو کرانچار 
براي قبول هدايت اين تيم در اردوي قطر خبر داد.

به نظر می رس��د زلاتكو کرانچار گزينه نهايی س��رمربيگری در تيم اميد 
خواهد بود. کاش��انی در گفت وگو با برنامه» زاويه« اعلام کرد: مذاکرات 
مقدماتی با کرانچار انجام ش��ده و اين مربی کروات به قطر می آيد تا بعد 
 از توافق کار تي��م اميد را زير نظر بگيرد. بليت کرانچار تهيه ش��ده و او به 
 ملی پوش��ان اميد می پيوندد. اين درحالی اس��ت که هومن افاضلی فعلًا 

به عنوان سرمربی )تا زمان توافق با گزينه اصلی( انتخاب شده است.

 شجاع خليل زاده از سه شنبه 
در تمرين تراكتورسازي

بعد از حضور سينا عشوري در تمرين تراکتورسازان، از روز سه شنبه شجاع 
خليل زاده نيز به تمرينات تراکتور اضافه خواهد شد.

شجاع خليل زاده، دومين سرباز بازيكن تراکتورسازان روز سه شنبه به اين 
تيم ملحق خواهد شد. اين بازيكن که فصل گذشته به سپاهان پيوسته بود 
در فصل گذشته در ۲۶ ديدار ۹۰ دقيقه بازی کرد و در اين فصل نيز قبل 
 از محروميت در ۹ ديدار به طور کامل به ميدان رفته است و با حضور وی 

در تراکتور مشكلات خط دفاعی اين تيم قابل حل خواهد بود.

طروسيان: گيتي پسند با گذشت زمان 
شرايطش بهتر مي شود

سرمربي تيم فوتبال گيتي پسند گفت: بازی بسيار سختی را پشت 
 سر گذاش��تيم، تيم حريف بازی درگيرانه و فيزيكی را انجام داد، اما 
ما در کل خوب بوديم و شايسته پيروزي بوديم. واهيک طروسيان در 
ارتباط با ديدار تيمش مقابل نفت و گاز گچساران و کسب سه امتياز 
بازی گفت: تيم ما در هر بازی بدون نگاه به جدول و جايگاه حريفان 
پا به ميدان می گذارد و هر بازی برای ما شرايط خاص خودش را دارد. 
در هر بازی شاگردان من برای کسب سه امتياز به ميدان می روند و 
مطمئن هستم با گذشت زمان شرايطمان بهتر از اين خواهد شد. وي 
ادامه داد: بازی بسيار سختی را پشت سر گذاشتيم، تيم حريف بازی 
درگيرانه و فيزيكی را انجام داد. نيمه اول ما بهتر از حريف کار کرديم و 
موقعيت های خوبی را بر روی دروازه آنها ايجادکرديم و حتی توانستيم 
يک گل را هم به ثمر برسانيم. طروسيان افزود: اما در نيمه دوم طبيعی 
بود، حريف برای جبران به ميدان بيايد ک��ه ما با انجام چند تعويض 
نبض بازی را در دست گرفتيم و خدا را ش��كر در لحظات پايانی گل 
دوم را هم وارد دروازه حريف کرديم، درکل تيم ما خوب بازی کرد و 

شايسته پيروزی بوديم.

بنگر در فدراسيون فوتبال حاضر شد
مدافع تيم فوتبال پرس��پوليس براي ش��كايت از باشگاه سپاهان در 
فدراسيون فوتبال حاضر شد. محسن بنگر ظهر ديروز در فدراسيون 
فوتبال حاضر شد. اين بازيكن در صحبت با خبرنگاران در مورد دليل 
حضورش در فدراسيون فوتبال گفت: سپاهانی ها به من فحش دادند 
و به خاطر آن شكايت هم کردند. من هم برای شكايت از سپاهان در 

کميته انضباطی حاضر شدم.

3 لژيونر به اردو آمدند، اما تمرين نكردند
کريم انصاری فرد، رضا قوچان نژاد و جواد نكونام س��ه لژيونر فوتبال 
کش��ورمان بودند که بامداد ديروز به تهران رسيدند و به اردوی تيم 
ملی اضافه شدند.البته اين سه بازيكن به دليل خستگی سفر با اجازه 
کادرفنی ب��ه تمرين نپرداختن��د. نكونام و انصاری فرد از اس��پانيا و 

قوچان نژاد هم از کويت به کشورمان آمدند.

 كدسربازي عشوري وخليل زاده 
براي تراكتورصادرشد

کد س��ربازي س��ينا عش��وري و ش��جاع خليل زاده ب��راي تي��م فوتبال 
تراکتورسازي تبريز صادر شد. بعد از مشكل کارت پايان خدمت برخی از 
بازيكنان فوتبال ايران، سينا عشوری و شجاع خليل زاده که اين مشكل را 
داشتند، قرار شد به يكی از تيم های نظامی فوتبال ايران منتقل شوند. در 
همين راستا، کد سربازی اين دو بازيكن از سوی ستاد کل نيروهای مسلح 
برای تراکتورسازی صادر شده و آنها به زودی به تراکتورسازی می پيوندند. 
اين بازيكنان در تبريز حض��ور دارند. آنها عصر ديروز با رس��ول خطيبی 

جلسه ای برگزار کرده و زمان حضورشان در تمرين مشخص می شود.

رسول خوروش:

بايد با نويدكيا صحبت كنم 
تيم سردار باخت

پيروزی نايمخن با حضور جهانبخش
سرپرست تيم فوتبال سپاهان گفت: بازيكنان نيمكت نشين زير 
فشار هس��تند و نبايد خيلی زود در مورد آنها تصميم گيری کرد. 
رسول خوروش در رابطه با برنامه تيمش در تعطيلات دو هفته ای 
ليگ اظهار داش��ت: از فردا تمريناتمان را ادام��ه می دهيم و فعلًا 
هيچ برنامه اردو يا بازی تدارکاتی ت��ا پايان نيم فصل نداريم. تمام 
تمرکزمان روی بازی با سايپاست تا ان شاالله نيم فصل به پايان برسد 
و آن زمان در مورد اردو و يا بازی تدارکاتی برنامه ريزی می کنيم.

وی در مورد تصميم گيری باش��گاه و کادرفنی در خصوص نقل و 

انتقالات نيم فصل تصريح کرد: ما يک بازی ديگر داريم و بعد از آن 
در خصوص تمام اتفاقات نيم فصل نخست تصميم گيری می کنيم. 
فرکی هم اکن��ون در تهران اس��ت و برای تمرينات ب��ه اصفهان 
بازمی گردد، اما فعلًا برنامه ما تا نيم فصل مش��خص است. بعد از 
برگزاری بازی با س��ايپا فرکی و خليليان جلسه برگزار می کنند و 
در مورد بازيكنان خارج شده و جديد تصميم گيری خواهند کرد.

سرپرست سپاهان گفت: او جوان است و يک مصاحبه انجام داده 
است. به هر حال بازيكنان نيمكت نشين زير فشار هستند.

تيم عليرضا جهانبخش برد، اما تيم سردار آزمون باخت.  صدرنشين 
ليگ دسته دو هلند موفق شد در هفته س��يزدهم اين رقابت ها با 

نتيجه دو بر يک ونلو را شكست دهد. 
در اين ديدار عليرضا جهانبخش بازی موثری را به نمايش گذاشت 
و زمينه ساز پيروزی تيمش ش��د و در دقيقه 8۹ زمين مسابقه را 
ترک کرد.گل های نايمخن را آنتونی ليمبومبه در دقايق 3۲ و 87 
به ثمر رساند و تک گل ونلو توسط گاس جوپن در دقيقه 5۹ به ثمر 
 رس��يد. نايمخن با 34 امتياز از 13 بازی در صدر جدول قرار دارد. 

به اين ترتيب ياران جهانبخش موقعيت خ��ود را در صدر جدول 
حفظ کردند تا ش��انس بالايی برای بازگش��ت به ليگ برتر هلند 
داشته باشند. اما بازيكن سابق سپاهان با شكست زمين مسابقه را 
ترک کرد. هفته سيزدهم ليگ برتر روسيه با برگزاری چند ديدار 
ادامه يافت که در يكی از ديدارهای برگزار شده روبين کازان مهمان 
کراسنودار بود و با نتيجه دو بر صفر مقابل اين تيم شكست خورد. 
در اين بازی که س��ردار آزمون در دقيقه ۶3 به جای اوزدوئف در 

ترکيب روبين کازان قرار گرفت.
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اخبار کوتاه

علی کفاشيان درباره انتخاب و برکناری نلو وينگادا در تيم المپيک 
اظهار داشت: با توجه به اهميت حياتی تيم المپيک، مربی را آورديم 
که رزومه چهارم کردن تيم در المپيک را داش��ت و از کارنامه قوی 
برخوردار بود؛ ضمن اينكه تيمی که به بازی های آس��يايی برد تيم 
خودش نبود. وی در عين حال متذکر ش��د: کميت��ه فنی ما به اين 
نتيجه رسيد که اين مربی توانايی کافی را ندارد و پس از هشت ماه 
وينگادا را تغيير داديم.کفاشيان ادامه داد: تمامی اعضای کميته فنی 
و توسعه نظرشان اين بود که اين مربی برود. ريسک تيم المپيک هم 
برای ما بالا بود و مانند رده نوجوانان و جوانان نبود که بگوييم يكی، دو 
سال ديگر هم فرصت خواهيم داشت و به همين دليل هم وينگادا را 
برکنار کرديم. رييس فدراسيون فوتبال گفت: به دليل نتايج ، تيم زير 
۲۲ سال در مسابقات عمان در سيد دو انتخابی المپيک قرار گرفتيم. 
اين مسابقات دو سال يكبار است که ما هم درخواست ميزبانی آن را 
داده ايم.کفاشيان که در برنامه تلويزيونی زاويه شبكه تهران حاضر 
شده بود، خاطرنشان کرد: تيم اميد را هميشه تيم دسته دوم ديديم. 
همين دوره هم تيم های ما در ليگ بازيكنانش��ان را در اختيار قرار 
ندادند.وی متذکر ش��د: در بازی های آس��يايی هم امكان استفاده 

بيشتر از دو بازيكن وجود نداشت؛ ضمن اينكه بازيكنان لژيونر مانند 
جهانبخش و آزمون ه��م نبودند. رييس فدراس��يون فوتبال اظهار 
داش��ت: البته برخی اوقات هم مش��كلات مديريتی وجود داشته، 
مانند انتخابی المپيک لندن و مش��كلات بازی با عراق، که به دليل 
 مشكلات مديريتی رخ داد.کفاشيان در خصوص حس افرادی چون

 ا مير عابدينی در مورد برکناری اش گفت: حسم را بايد خودم پيش بينی 
کنم و اکنون چنين نظری ندارم. حسم می گويد که پنج،شش سال 

ديگر در فدراسيون فوتبال هستم.
وی اف��زود: ما بايد کار کارشناس��ی انج��ام دهي��م و نتيجه ملاک 
کارشناسی نيست. ايران زمانی در رده پنجم رنكينگ آسيا بود، اما 
اکنون در رده اول است. آيا تيم های پايه ژاپن خوب کار نمی کنند؟ ما 
بيشترين هزينه را برای فوتبال پايه کرديم.  در نوجوانان مقابل کره 
شمالی که يک تيم سربازی اس��ت، بازی کرديم، در پنالتی باختيم 

و کره شمالی قهرمان شد.کفاش��يان ادامه داد: جوانان ما قطری که 
قهرمان آس��يا ش��د را ۲۰ روز قبل از مس��ابقات برده بود و وقتی در 
 اولين بازی، در حالی که پيش بوديم برابر تايلند شكس��ت می خوريم 
نش��ان دهنده مش��كل مديريت فنی اس��ت و نباي��د آن را تقصير 
فدراس��يون بيندازيم. يا ميانماری که در رده اميد مقابلش شكست 

خورديم به جمع چهار تيم پايانی بازی های آسيايی رسيد.
رييس فدراسيون فوتبال در مورد اينكه تيم المپيک چگونه توانايی 
 راهيابی به المپي��ک را دارد، تصريح کرد: مديريت باش��گاه ها اصلا 
بر روی تيم های پايه نيست و آنها حاضر هستند هزينه زيادی بر روی 
تيم اصلی انجام دهد، اما زورش می آيد که در رده پايه هزينه کند. 
ضمن اينكه فوتبال ما مصالح و ابزارهايی که کشورهای ديگر آسيايی 
دارند را ما نداريم.کفاشيان در مورد اينكه رؤسای قبلی فدراسيون 
فوتبال چگونه بدون مصالح کار می کردند و س��اختمان فدراسيون 

همچنان برای دوران دادکان اس��ت، اظهار داش��ت: آنها چه کاری 
کردند که ما نكرديم؟ ما هم دو هتل، يک کلينيک ورزش��ی، زمين 
چمن مصنوعی و زمين فوتبال ساحلی ساختيم. همچنين آکادمی 
درست کرديم که فيلم و عكس قبل از ساخت آن موجود و وضعيت 
فعلی آن هم موجود است. ما فدراسيون را معلق و با بدهی سنگين 
تحويل گرفتيم، اما اکنون بدهی نداريم. ضمن اينكه پول مربوط به 

جام جهانی را هم هنوز دريافت نكرديم.

آيا زلات زير بار خواهد رفت؟

كفاشيان: كرانچار بايد خود را با كي روش وفق دهد

فدراس��يون جهانی واليبال در اقدامی عجيب ميزبانی مس��ابقات 
نوجوانان جهان را از ايران گرفت و به آرژانتين داد تا محدوديت حضور 
بانوان در سالن های ورزشی بار ديگر دست مايه ای برای قربانی شدن 

ورزش ايران شود. 
چندی پيش با رايزنی مسئولان فدراسيون واليبال ايران در کنگره 
جهانی، ميزبانی س��ه رويداد بين المللی در ورزش به ايران رسيد. 
مقرر شد ايران در سال ۲۰15 ميزبان مس��ابقات جام باشگاه های 
آسيا، قهرمانی مردان آسيا و قهرمانی نوجوانان جهان باشد. اين خبر 

انعكاس گسترده ای در رسانه های داخلی و خارجی داشت. ميزبانی 
در سه رويداد بين المللی در يک رشته ورزشی اتفاق مهم و بی سابقه ای 

بود که نشان از توسعه يافتگی ايران در اين حوزه داشت. 
به اعتقاد بسياری ميزبانی مسابقات قهرمانی نوجوان جهان به نوعی 
مهم ترين رويداد پي��ش روی ورزش ايران نيز به ش��مار می رفت. 
 زيرا تيم های ورزش��ی مختلف از پنج قاره جهان بايد به ايران سفر 
می کردند. اين موضوع می توانست فرصتی برای نشان دادن فرهنگ 
ايران باش��د. در فضايی که برخی رس��انه های استكبار می کوشند 
تا تصويری نادرس��ت از ش��رايط داخلی ايران به نماي��ش بگذارند، 
ميزبانی يک رويداد مهم جهانی می توانست فرصتی باشد تا مردم 
کشورهای ديگر فضای مناسبات فرهنگی، اجتماعی ايران را لمس 
کند. همچنين به طور کلی توس��عه بحث زيرس��اخت ها و پويايی 
اجتماعی و اقتصادی شهر ميزبان از ديگر دستاوردهای ميزبانی ها 

ورزشی به شمار می رود. در حالی که هنوز خوشحالی جامعه ورزشی 
و علاقه مندان واليبال از اين اتفاق های خوب تمام نشده بود، ناگهان 
خبری همه را غافلگير کرد. فدراس��يون جهانی در اقدامی عجيب 
رای کنگره را برای اعطای ميزبانی به ايران شكس��ت و اين امتياز را 
به کشور آرژانتين داد. اتفاقی که حتی مسوولان فدراسيون واليبال 
ايران را هم غافلگير کرد. با توجه به تجهيز سخت افزار برای برگزاری 
مس��ابقات و کارنامه مثبت ايران در برنامه ريزی نرم افزاری، دليل 
اين موضوع انتقادهای قبلی مسوولان جهانی نسبت به محدوديت 
حضور خانم ها در سالن های واليبال عنوان شد. ناظران بين المللی 
به ويژه ناظر رسمی فدراسيون جهانی واليبال شديداً با ممنوعيت 
حضور خانم ها در سالن های ورزشی مخالفت کرده و اعلام می کردند 
که طبق قوانين فدراسيون جهانی واليبال سالن های ورزشی واليبال 
بايد خانوادگی باش��د. هر چند بارها کارشناسان ورزشی از تشديد 

محروميت های حضور خانم ها در س��الن های واليبال ايران انتقاد 
کرده و خواستار حل اين موضوع بودند، متاسفانه مسوولان به جای 
حل اين موضوع روی آن سرپوش گذاشتند. در نهايت امروز ميزبانی 
مس��ابقات واليبال نوجوانان جهان از ايران گرفته شد، اما برخی از 
مسوولان فدراسيون نس��بت به از دس��ت دادن ميزبانی مسابقات 
قهرمانی آس��يا هم ابراز نگرانی کرده ان��د. در چنين فضايی به نظر 
می رس��د واليبال ايران به عنوان ويترين موفقيت های ورزشی در 
چند سال گذشته آسيب ببيند. موضوع مديريت سالن های ورزشی 
دس��تمايه ای برای ايجاد جدل و منازعات لابی خارجی عليه ايران 
شده است. موضوعی که به راحتی و با تشكيل چند جلسه در سطح 
 مسوولان بلند پايه چند وزارت خانه و نهاد ذی ربط قابل حل است 
به دليل بی تفاوتی ها به چالش��ی بزرگ برای توس��عه بين المللی 

واليبال و ديپلماسی ورزشی ايران بدل شده است. 

نگذاريد واليبال آسيب ببيند 

بهانه واهی يا ايرادی اساسی 

فصل جديد مسابقات ليگ برتر بسكتبال از روز گذشته در شرايطی 
 اس��تارت خورد که همانند فصل های گذشته ش��روع اين ليگ از 

يک ليگ حرفه ای حكايت ندارد.
در فصل گذش��ته اين مس��ابقات 1۲ تيم حضور داشتند که دو 
هفته اول ليگ با غيبت چند تيم همراه بود و تا پايان نيم فصل 
شرايط نيمه حرفه ای ادامه داش��ت و عملا کيفيت واقعی ليگ 
را تا پايان نيم فصل ش��اهد نبوديم، اين جريان برای ليگ فصل 
جديد نيز يكبار ديگر تكرار شد، البته با اين تفاوت که تعداد تيم های 
ش��رکت کننده نسبت به س��ال های گذش��ته با کاهش نسبی 

مواجه شده است.

    جمع تازه وارد ها، جمع است
از زمانی که اولين جلس��ه هماهنگی ليگ برت��ر کليد خورد، تا 
به يک هفته مان��ده به آغاز ليگ، تعداد تيم ه��ای ليگ برتر در 
نوسان بود، اما در نهايت حضور ۹ تيم نهايی شد تا زوج نبودن تعداد 

تيم های شرکت کننده، باعث به وجود آمدن قرعه استراحت برای 
تيم های حاضر شود.

درجلسات هماهنگی ليگ، خبری از نماينده تيم های اصفهانی 
نبود و دريک هفته مانده به ليگ، زمينه حضور يک تيم اصفهانی 

البته با اسپانسر غير اصفهانی فراهم شد.
تيم افرا نيز با وج��ود اعلام آمادگ��ی يک هفته مان��ده به ليگ، 
انصراف داد. تيم های پتروشيمی بندرامام، مهرام تهران، دانشگاه 
آزاد، شهرداری گرگان، هفت الماس قزوين، صنايع پتروشيمی 
 تيم هايی هس��تند که فصل گذش��ته نيز در ليگ ب��وده اند، اما 
تيم های نفت، ثامن مش��هد و پمينا اصفهان تيم های تازه وارد 

ليگ هستند.
بس��كتبال ايران داعيه آقايی در بسكتبال آس��يا را دارد تا جايی که 
دربازی های آسيايی اينچوان، عنوان نايب قهرمانی اين تيم نتيجه 
نه چندان مناسبی به شمارمی رفت و انتقاداتی به عملكرد اين تيم 
مطرح شد، اما درسطح ليگ و باشگاهی بسكتبال کشورمان نتوانسته 

هم سطح ملی پيش برود.
غيرحرفه ای بودن ليگ برتر بسكتبال را می توان 
در غيبت بی دليل تيم ه��ا و انصراف يكباره اين 
تيم ها قلمداد کرد و درطول سال های گذشته 
بارها کارشناسان ورزشی از فدراسيون بسكتبال 
خواستار تدوين قوانين مدونی در اين خصوص 
ش��ده اند که البته تاکنون اين اتف��اق رخ نداده 

است. 
البته مسوولان فدراسيون بسكتبال نيز همواره 
توجيه عدم استقبال اسپانسرها را دليلی عنوان 
کرده اند که اجازه برنام��ه ريزی مدون را به اين 
فدراسيون نمی دهد؛زيرا اسپانسرها الزامی برای 
حضور در ليگ اين رشته را ندارند و همين مساله 
موجب شده تا يک تيم يک هفته مانده به ليگ، 

قيد تيمداری را بزند.
از طرف ديگر، جل��ب نظر اسپانس��رها موجب 
ش��ده تا حت��ی اگ��ر اسپانس��ری در دقيقه نود 

نيز اع��لام آمادگی ک��رد، فدراس��يون مخالفتی ب��ا حضور وی 
نخواهد داش��ت و حتی در مواردی برنامه ليگ را به خواس��ت 
اسپانسرها تغيير داده است؛ زيرا به تعبير فدراسيون زمانی که 
يک اسپانسر حاضر با هزينه کرد چند ميلياردی وارد ليگ برتر 
بسكتبال می شود، اگر شرايط برای تيمداری وی فراهم نشود، 
قاعدتا قيد تيم��داری را خواهد زد، البته در اي��ن مورد بايد در 
 مواردی حق را به فدراسيون داد؛ زيرا اگر فدراسيون تصميم به 
س��خت گيری بگيرد، اسپانس��رها کناره گيری کرده و در اين 
ميان شهر يا استانی که اسپانسر را از دست داده است، معترض 

فدراسيون می شود.

    تيمی  برای صرف حضور
در نشس��ت خبری اخير مدي��ر کل ورزش و جوانان 
اس��تان اصفهان، عدم تيمداری در بس��كتبال برای 
استان اصفهان که ريشه دار ترين تيم های باشگاهی 
بسكتبال را داشته است، يكی از موارد ضعف ورزش 

ديار زاينده رود تلقی می شد.
اما در ش��رايطی که تص��ور بر تيم نداش��تن اصفهان 
بود، زمينه حضور ي��ک تيم اصفهانی در مس��ابقات 
فصل جديد فراهم ش��د که نتيجه رايزنی های هيات 

بسكتبال و حمايت فدراسيون بسكتبال بود.
تيم پمينا، تيم ت��ازه وارد ليگ برت��ری اصفهان 
است که بيش��تر به نظر می رسد حضور در ليگ، 
مهم ترين اولويت اين تيم به ش��مار می رود و به 
گفته محس��ن صادق زاده، بازيكنان بومی جذب 

اين تيم شده اند.
پمينا، فرصت زيادی برای آمادگی پيش رو دارد 
و از شانس خوب اين تيم، سالن بسكتبال قزوين 
آماده نبود و ب��ازی هفته اول به تاخير افتاد تاش��اگردان صادق 
زاده فرصت بيش��تری برای آماده سازی پيش رو داشته باشند، 
اما با اين حال اين تيم احتمالا تا پايان نيم فصل نخست درگير 

هماهنگی بازيكنان اين تيم خواهد شد.
حضور محسن صادق زاده و منوچهر شب انگيز  در کار مربيگری 
و سرپرستی تيم پمينا، موجب شده تا اين تيم به نوعی شباهت 
زيادی  با تيم ماهان س��ه فصل قبل داشته باش��د، البته با اين 
تفاوت که خبری از س��تاره های سرشناس نيس��ت و اين تيم 
حداقل دغدغه ای باب��ت مدعی بودن و انتظ��ار نتيجه گرفتن 

ندارد.

لیگ  برتر  بسکتبال در حد یک کشور المپیکی نیست
اصفهان با تيم تازه واردش آمد

مسوولان 
فدراسيون 

بسكتبال نيز 
همواره توجيه 
عدم استقبال 

اسپانسرها را دليلی 
عنوان كرده اند كه 
اجازه برنامه ريزی 

نمی دهد
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روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماع��ی صب��ح ای��ران 

یکشنبه  17فروردین 1393 

شماره 2056 | 12  صفحه  

ورزش

سرمقــاله سرمقــاله

اطلاعیه منطقه سه شهرداری اصفهان

روابط عمومی منطقه 3 شهرداری اصفهان

نظر به اینکه حق کسب و پیشه و س��رقفلی یکباب مغازه به پلاک ثبتی 3001 بخش 3 ثبت اصفهان متعلق به آقای ورثه عباس 
فتوت )سیامک، سعید، سعیده، سهیلا همگی فتوت و خانم پزشکی( واقع در خیابان علامه مجلسی-کوچه کمرزرین در مسیر طرح 
عمرانی میدان امام علی )ع( قرار دارد و هیات کارشناسان رسمی دادگستری ضمن بازدید از محل نسبت به ارزیابی آن اقدام و 
نظریه مورخ 93/5/19 را صادر نموده اند، لذا با توجه به ضرورت اجرای طرح و برابر  ماده 8 لایحه قانونی نحوه خرید و تملک 
اراضی و املاک برای اجرای طرح های  عمومی، عمرانی و نظامی دولت مصوب 1358/11/17، بدینوسیله به نامبرده بالا و کلیه 
مدعیان احتمالی ابلاغ می گردد  حداکثر ظرف مدت یکماه پس از نشر این آگهی جهت انجام معامله طبق نظریه کارشناسی به 

شهرداری منطقه سه واقع در خیابان کمال مراجعه نمایید. بدیهی است در صورت عدم مراجعه برابر مقررات اقدام خواهد شد.

نوبت اول



با مطالعه کتاب خون درمانی به 
درمان بیماری هایتان کمک کنید

خون درمان��ی در زمان کنونی یک��ی از راه های ضروری 
در م��داوای بیماری های صعب العلاج اس��ت که هر روز 
اهمیت آن و نقشی که در درمان بیماری ها دارد آشکارتر 

می شود.
یکی دیگر ناز تایج درخشان خون درمانی تأمین سلامتی 
و نشاط و تضمین طول عمر توأم با س��لامتی و زیبایی 

ظاهری در صورت و سرتاسر بدن است. 
خون درمانی که عنوان کتابی از انتشارات طب سنتی و 
به قلم سید محمد موس��وی، محقق و عضو هیات جامع 
طب ایرانی اسلامی است، به بررسی درمان با استفاده از 

زالو و حجامت و نیز فصد پرداخته است.
این اث��ر بس��یار ارزش��مند50 صفح��ه ای ک��ه جذابیت 
و کارب��ردی ب��ودن آن منجر ب��ه چاپ چهارم آن توس��ط 
انتشارات کانون پژوهش شده است، در حال حاضر در بازار 
 به بهای 2200  تومان در دسترس علاقه مندان قرار گرفته 

است. 
نویسنده که در این کتاب به توضیح حجامت، شناخت زالو 
و نحوه کاربرد و نیز رگ زدن )فصد( پرداخته است، معتقد 
اس��ت که انواع حجامت  می تواند از بیماری ها پیشگیری 
 کند و ب��زاق دهان زالو ه��ر نازیبای��ی را در ظاهر و باطن 
افراد از بین می برد و فصد نیز قادر اس��ت ریشه بیماری ها 

را بخشکاند.
به گفته ای��ن نویس��نده، معم��ولاً خون انس��ان دچار 
آلودگی های��ی می ش��ود ک��ه در رگ راکد مان��ده و یا 
حرکتي کُند دارد و رس��وبات در آن بس��یار زیاد است 
و حتی تعداد ای��ن آلودگی ها در بدن ما ب��ه ده ها مورد 
مي رسد. طب گیاهي 
ایران بر اس��اس راه 
گش��ایي هاي ائم��ه 
معصومین)ع( اقدام 
به شناسایي این نقاط 
کرده و در آنجا با زدن 
رگ ی��ا  انداختن زالو 
و بادکش، خون هاي 
گندی��ده و غلیظ و پر 
از رس��وبات را تخلیه 

مي کند.

سمعکی برای کاهش وزن
امروز اضاف��ه وزن در تم��ام دنیا به عن��وان یک معضل 
شناخته شده است و بس��یاری از فراد را گریبانگیر خود 
کرده است. به همین منظور از سویی کارشناسان تغذیه با 
تاکید و توصیه های بسیار به مردم گوشزدهایی می کنند، 
از سویی دیگر محققان و پژوهش��گران درگوشه و کنار 
جهان در پی یافتن و ارایه راه  حل ه��ای گوناگون برای 

وزن ایده آل برای عموم هستند.
این بار دانش��مندان دانش��گاه آلاباما با استفاده از نوعی 
حس��گر که اطراف گوش پوش��یده می ش��ود، به دنبال 
رهگیری خودکار میزان غذای  مصرف شده توسط افراد 
هس��تند. جالب اس��ت بدانید دوربین هایی ک��ه در این 
ابزار کار گذاشته شده اند، تصاویر غذا را هنگام ورود آن 
به دهان تهی��ه می کنند تا محتوای کال��ری آنها و دیگر 

اطلاعات غذایی شان را تعیین کنند.
علاوه بر رهگیری آس��ان می��زان غ��ذای مصرفی، این 
حسگر دقت بیشتری در مقایس��ه با سامانه های دستی 

حاضر دارد.
 AIM سیستم مزبور که »مانیتور خوردن خودکار« یا
نام دارد، پتانسیل ارتقای کاهش وزن را دارد و به پزشکان 
در شناسایی الگوهای خوردن بیماران دارای اضافه وزن 

کمک می کند.
حسگر ابداعی با نظارت بر ارتعاشات آرواره عمل می کند 
که این ارتعاش��ات هنگام جویدن غذا ایجاد می ش��وند. 
سامانه ابداعی به اندازه ای پیش��رفته است که می تواند 
حرکات دیگر مانن��د غذاخوردن و خمیازه کش��یدن را 
فیلتر کند. در ای��ن جا تصاویر غذا و نوش��یدنی با نوعی 
پای��گاه داده آنلای��ن و همچنین فهرس��تی از اطلاعات 

غذایی مقایسه می شود.
 چون این ابزار پوشیدنی اس��ت، می تواند به عنوان یک گام

 شمار یا رهگیری کننده فعالیت جسمانی برای مقایسه 
س��طوح فعالیت بدنی با جذب کالری عمل کند. اضافه 
وزن در اث��ر فراوانی انرژی جذب ش��ده در مقابل انرژی 

مصرف شده ایجاد می شود.
حس��گر جدید می تواند داده ه��ای عینی ارای��ه دهد و 
به درک بهت��ر مصرف غذای مرتبط ب��ا چاقی و اختلال 

خوردن کمک کند.
کارآیی این س��امانه به اثبات رسیده اس��ت اما مطالعه 

بیشتری برای به  روز  رسانی آن باید صورت گیرد.

ش��اد زیس��تن تکنیکی اس��ت که به راحتی می ت��وان آن را 
آموخت. ساناز رشیدی کارشناس مرکز بهداشت شماره2 در 
این باره به ارایه راهکارهایی پرداخته اس��ت که به آن اشاره 

می شود:
    شاد زیستن یک تصمیم اس��ت. خیلي ها چنان زندگي 
مي کنند که گویي یک روز در مس��یر عمر، عاقبت به شادي 
خواهند رسید مثل کسي که به ایستگاهي مي رسد و مي گوید: 

بالاخره به اینجا رسیدم.
   رم��ز ش��ادي و تکامل در فعالیت اس��ت. اص��ل فعالیت 
بي وقفه، ما را پیوس��ته ب��ه خروج از حاشیه نش��یني ترغیب 

مي کند.
    انسان هاي خوشبخت و ش��اد تغییر را مي پذیرند و آن 
را به فال نیک مي گیرند، آنها مي گویند: چرا باید بخواهم که 

پنج سال آینده ام، درست همانند پنج سال گذشته ام باشد؟
   افکاري ش��اد و س��الم داش��ته باش��ید، خود را سلامت 
تصورکنید و سلامتي را حق انساني و شایسته خود بدانید از 
همه مهم تر با خود ملایم باشید از همین جا و همین لحظه 
خود را بپذیرید و دوس��ت بدارید و به خ��ود تلقین کنید که 
حتي تا این لحظه هم به بهترین طریق ممکن زندگي کرده ام.

   سعادت یا عدم سعادت نتیجه تفکر ماست ذهن انسان و 
نظام باورهاي او تعیین کننده کیفیت زندگي او هستند ذهن 
بس��ته به ش��یوه اي که براي تربیت آن اتخاذ مي کنیم، ما را 

ثروتمند یا فقیر نگه مي دارند.
   فقر، نتیجه تفکر فقیرانه است اگر ثروت مي خواهید نوع 

تفکر خود را عوض کنیم.
   لازمه شاد زیستن جست و جوي زیبایي ها وخوبي هاست 
یکي زیبایي منظره را مي بیند، دیگري کثیفي پنجره را، این 

شما هس��تید که انتخاب مي کنید چه چیزي را ببینید و به 
چه چیز بیندیشید. قلم و رنگ در اختیار شماست بهشت را 

نقاشي کنید و بعد وارد آن شوید.
   مي توانیم براي شاد زیستن کودکان را سرمشق خود قرار 
دهیم کودک به طور طبیعي و بدون احساس خجالت تقریبا 
به همه چیز مي خندد گویي مي داند که یک خنده سیر او را 

سالم و متوازن نگه مي دارد. 
   وقتي به ثمرات ش��یرین این تجارب تلخ واقف مي شویم 

آسان تر مي توانیم با آنها کنار بیاییم.
   یکي از بزرگ ترین مسوولیت هاي ما در مقابل دیگران آن 
است که از زندگي لذت ببریم؛ زیرا با شاد بودن احساس بهتر 
و کارایي بیشتر خواهیم داشت و دیگران نیز از مصاحبت با ما 

احساس رضایت و خرسندي خواهند کرد.
   ما براي یادگیري به دنیا آمده ایم و جهان معلم ماس��ت. 

وقتي در درسي مردود مي شویم باید دوباره ثبت نام کنیم! 
   زندگي مثل یک نردبان است. براي صعود به پله بالاتر باید 

پله اي را که درآنیم محکم کنیم. 
   از هر جا ک��ه مي توانید آغاز کنید. ب��راي هرکاري که در 
پیش روي ش��ما قرار مي گیرد، حد اکثر توان خ��ود را به کار 
بگیرید و مطمئن باش��ید که فرصت ها و موقعیت ها ش��ما را 
پیدا خواهند کرد. هر پله آغازي است براي رسیدن به پله دیگر.

   وقتي به مشکلات وسختي ها هجوم مي بریم درمی یابیم 
که این مشکلات آنقدر هم مصیبت بار نیستند.  

   همیش��ه و در همه حال از آنچه که دارید لذت ببرید. تا 
این لحظه هر چقدر هم از زیبایي ها لذت برده باش��ید امروز 
مي توانید تصمیم بگیرید که بیش��تر لذت ببرید امروز زمان 

انتخاب است امروز و هر روز .

دانستنی

رازهایی برای شاد زیستن

ایمنا:  ؟؟؟؟/

مهم ترین لحظات یک روز چه موقع است؟ 
ش��اید 20 دقیقه ای باشد که شما در حال 

برنامه ریزی هستید.
در این زمان در حال فکر کردن و برنامه ریزی 
هستید. ممکن اس��ت عبارت برنامه ریزی 
برای عده ای عبارت وحش��تناکی باشد اما 
نگران نباشید. در مورد نوش��تن یک طرح تجاری یا تعیین 

اهداف سالانه صحبت نمی کنیم.
تنها در م��ورد اختصاص 20 دقیقه ب��رای اولویت بندی و 

سازمان دهی کارهای روزانه حرف می زنیم.
20 دقیق��ه ای که امروز ص��رف می کنید م��ی تواند فردا 
ساعت ها زمان برای شما در بر داشته باشد و از این طریق 

یک روز خوب را به یک روز عالی تبدیل کنید.
می دانیم مهم ترین منبعی که همه در اختیار داریم زمان 
 اس��ت. بنابراین از هدر دادن زمان ب��ر روی فعالیت های 

بی ثمر خودداری کنید. 
معمولا مردم می گویند اگر در یک روز زمان بیشتری در 
اختیار داشتند فعالیت های بیشتری انجام می دادند اما به 
نظر شما نمی توان از زمان تماش��ای تلویزیون یا صحبت 
طولانی با فروش��نده ای که قصد دارد چیزی را به ش��ما 
بفروشد که به آن نیاز ندارید، چشم پوشی کرد؟ این بدان 
معنی اس��ت که باید از زمان خود در برابر کارهای بیهوده 

محافظت کنید. 
باید به بعضی ها بدون اینکه در مورد احساس آنها فکر کنید 
» نه« بگویید و بدانید که گفتن نه به ش��ما اجازه می دهد 

فردا به کارهای مهم تر» بله« بگویید. 
یکی از کارآفرین��ان موفق برنامه روزانه خ��ود را این طور 

توصیف می کند. 
نوشتن هشت هدف برای انجام دادن در آن روز. اگر نتوان 
به همه این اهداف دس��ت یافت نشان دهنده آن است که 

چیزی را اشتباه انجام دادم.
شش مورد از این اهداف را در مورد کار و حرفه و دو مورد 

در مورد کارهای شخصی تعیین می کنم. 
کارهای شخصی هم ش��بیه ورزش یا سپری کردن شب با 

خانواده است. 
صبح روز بعد اهداف انجام ش��ده را چک م��ی کنم، نحوه 
انجام آنها را بررسی می کنم و اهداف جدیدی را برای آن 

روز تعیین می کنم. 
در انتهای هفته برنام��ه را برعکس می کنم. به این صورت 
 که دو هدف کاری و شش هدف شخصی تعیین می کنم. 

در این حالت می توانم از آخر هفته خودم لذت ببرم.
پای بندی به این 20 دقیقه ) ش��اید هم کمتر( در هر روز  
برای تعیین اه��داف می تواند در انتها منجر به پیش��رفت 

شغلی، رضایت از زندگی و بهبود شرایط جسمی شود.
این تمرین و اختصاص هش��ت فعالیت در ه��ر روز باعث 
 ش��ده اس��ت که » جان مایر« صاحب یک شرکت بزرگ 

شود. 
ولی ممکن اس��ت هر کس نحوه خاصی برای برنامه ریزی 

داشته باشد. 
 فقط به یاد داشته باشید که بعد از انجام دادن کارها برنامه ریزی

 نکنید. 
فرقی ندارد صبح ها قبل از ش��روع روز یا ش��ب ها هنگام 
خواب برنامه ریزی کنید. اما حتما برای روزی که در پیش 

دارید، برنامه داشته باشید. 

مهارتدانستنی ها

این 20 دقیقه را جدی بگیرید 

ایمنا: پاییز ناژوان

نمایش »پالتو« به کارگردان��ي لیلا پرویزي در تالار 
هنر اصفهان ب��ه روي صحنه م��ي رود. این نمایش 
 اثر تولیدي تالار هنر اصفهان است و به نویسندگي 
دین��و بوتزات��ي و کارگرداني لیلا پروی��زي از 19 تا 
۳0 آبان ماه در تالار هنر اصفهان بر صحنه مي رود. 
»پالتو« روایتگر مادري است که چشم به راه بازگشت 
پسر سربازش از جنگ است؛ در حالي که به او اعلام 
کرده اند که فرزندش در جنگ کش��ته و مفقودالاثر 

شده اس��ت؛ اما مادر این را نمي پذیرد، تا روزي که 
پس��رش به خانه بر مي گردد ... این نمایش به مدت 
50 دقیقه ساعت 19در سالن اصلي تالار هنر اصفهان 
به نمایش گذاشته مي شود. علاقه مندان جهت دیدن 
این نمایش در تالار هنر واق��ع در میدان لاله جنب 
فروش��گاه رفاه حضور یابند و جهت کسب اطلاعات 
بیشتر به س��ایت www.arthall.ir مراجعه و یا با 

شماره ۳5۶۶0۸۸1 تماس حاصل نمایند.

طرحی با عنوان » رو به دریا « در فرهنگسرای باران، 
وابس��ته به س��ازمان فرهنگی تفریحی ش��هرداری 

اصفهان درحال برگزاری است.
این طرح فرهنگی در قالب سلسله جلسات متعدد و 
با هدف آموزش صحیح مس��ائل و نکات تربیتی ویژه 
دختران نوجوان برگزار می شود. موضوعاتی همچون 
کرامت انس��انی، پذیرش جنس��یت، بلوغ جسمانی، 
ارتباط صحی��ح و کارامد با خانواده و خ��دا و خود در 

این جلسات ارایه  ش��ده و در کنار آن نیز برنامه های 
فرهنگی تفریحی و همایش های ماهیانه و جلس��ات 
آموزشی اجرا می گردد.  اس��اتیدی همچون قربانی و 
احمدی مسوولیت انجام سخنرانی ها و مشاوره های 
لازم را در این جلس��ات بر عهده دارند.گفتنی است؛ 
جلسات آموزش��ی روبه دریا ویژه دختران 1۳ تا 15 
سال، روزهای پنجشنبه هر هفته از  ساعت 15 تا 1۸ 

بعدازظهر در فرهنگسرای باران برگزار می شود.

نمایشگاهی از مجموعه  آثار تصویرسازی  لیلا صباغی  
در نگارخانه کوثر اصفهان در حال برگزاری است.

این هنرمند با بیان این مطلب گفت: در این نمایشگاه 
1۸ اثر تصویرس��ازی و نقاش��ی در معرض تماشای 

علاقه مندان قرار گرفته است. 
وی که تجربه های هنری مختلفی همچون طراحی 
گرافیکی، موسیقی و بازیگری تاتر را در کارنامه خود 
دارد در ادامه افزود: این آثار با موضوع عش��ایر ایران 

کار شده است.
صباغ��ی در رابطه ب��ا تکنیک خلق این آث��ار افزود: 
کارها با تکنیک آبرنگ و اکرلیک طراحی ش��ده اند. 
ضمن اینکه برخ��ی از آثار نیز ب��ا تکنیک دیجیتال 
نیز طراحی ش��ده اند. گفتنی اس��ت؛ علاقه مندان 
می توانند جهت بازدید از این نمایشگاه، از 1۷ لغایت 
22 آبان ماه به نگارخانه کوثر واقع در میدان امام )ره( 

مراجعه نمایند.

وی��ژه برنامه ای ب��ا عنوان » ت��اب فراق« از س��وی 
فرهنگس��رای آیه، وابس��ته به س��ازمان فرهنگی 

تفریحی شهرداری اصفهان برگزار می شود.
این برنامه امروز 20 آبان ماه مقارن با هفتمین روز از 
شهادت سید و سالار شهیدان، امام حسین )ع( است 

و به همین مناسبت برگزار می شود. 
» تاب فراق« ش��امل بخش های مختلفی همچون 
قرائت دسته جمعی زیارت عاشورا، سخنرانی حجت 

الاس��لام توکلی پیرامون مباحث عاشورایی و پرده 
خوانی است. همچنین مسابقه  کتابخوانی به صورت 
 پرسش و پاسخ و براساس کتاب» شعارهای عاشورا«

که توسط حجت الاسلام نیلی پور تالیف شده است، 
از دیگر بخش های این ویژه برنامه خواهد بود. 

گفتنی اس��ت؛ ویژه برنامه »تاب فراق«روز 20 آبان 
ماه از ساعت 15 تا 1۷ در مسجد امام علی )ع( واقع 

در خیابان آتشگاه برگزار خواهد شد.

از 19 تا 30 آبان ماه بر صحنه می رود:

»پالتو« در تالار هنر اصفهان 
در فرهنگسرای باران:

دختران ، دریایی می شوند 

در نگارخانه کوثر اصفهان برپاست؛

عشایر در قاب های تصویر سازی
ویژه ایام محرم:

مراسم سوگواری » تاب فراق « برگزار می شود

تکنولوژیکافه کتاب

یحیی یثربی، پژوهشگر فلسفه و عرفان:  امروز در جامعه 
ما که نظام آن بر اس��اس قرآن و آموزه های اهل بیت )ع( استوار 
شده است، همه چیزمان طبقاتی شده است و در همه  طبقاتمان، 
یک رقابت و چش��م و هم چش��می در جه��ت افزون خواهی و 
برتری طلبی، آش��کارا دیده می ش��ود! از مناطق مسکونی مان 
گرفته تا گورس��تان هایمان و از هم��ه  این ه��ا دردآورتر اینکه 
آموزشمان نیز طبقاتی شده اس��ت!  مدارس دولتی به طبقه ای 
 تعلق دارند و مدارس خصوصی و غیرانتفاعی به طبقه ای دیگر!

 از مهد کودک و پیش دبس��تانی تا ابتدایی و دبیرستان، در همه 
مقاطع، سایه  شوم این تبعیض را مشاهده می کنیم.

سعید اوحدی، رییس سازمان حج و زیارت: اخیرا سیستم 
هوشمندی راه اندازی شده است که از 21 آبان ماه این سیستم 
نام نویسی عمره گزاران برای انتخاب کاروان، باز خواهد شد و 
قیمت های نهایی عمره نیز  همان روز اعلام می شود. نرخ عمره 
جدید افزایش جزیی خواهد داشت که دلیل آن افزایش قیمت 
برخی اقامتگاه های زائران در عربستان اس��ت. زائرانی که در 
اولویت یک تا ۳50 هس��تند می توانند از روز چهارشنبه 21 
آبان ماه برای انتخاب کاروان و زمان اعزام نام نویسی کنند که 
پس از انتخاب کاروان ۷2 ساعت به آنها فرصت داده می شود تا 

نسبت به پرداخت هزینه ها اقدام کنند.

ضرغامی، مدیرکل ارش�اد اس�تان تهران: متأسفانه 
هنوز آمار دقیق و جامعی از سرانه مطالعه در کشور وجود 
ندارد و تمام آمارهایی که تاکنون اعلام شده است،  بخشی 
از جامعه را در نظر گرفت��ه و قابلیت تعمیم به کل جامعه و 

حتی منطقه ای به منطقه دیگر را ندارد.
در واقع ما هنوز نتوانسته ایم در کشور مطالعه ای کامل و جامع 
درباره سرانه مطالعه ارایه دهیم،  یک مطالعه ای سال ۷4 آغاز 
ش��د که تا س��ال ۸2 نیز به طول انجامید و درباره مصرف 
کالای فرهنگی و هنری در خانوارده به تحقیق می پرداخت 

که به سرانجام نرسید.

آماری از سرانه مطالعه کشور نداریم اعلام قیمت عمره   از  21 آبانآموزش طبقاتی، ناگوارترین تبعیض جامعه

عکس روز

امیرحسین
 واعظ

جشنواره » ترش و شیرین« با محوریت تهیه انواع 
مربا و ترشیجات ویژه عموم در باغ بانوان پردیس 
برگزار و درآمد حاصل  از آن به افراد تحت پوشش 
بهزیستی اختصاص داده شد. این  جشنواره با هدف 
اس��تفاده صحیح از وقت و زمان و صرفه جویی در 
زندگی و استفاده از تجربیات یکدیگر به خصوص 
 بزرگترها برگ��زار گردید. در این جش��نواره انواع 
مرباهای جدید ش��امل مربای گ��ردو وهندوانه و 
 ترشیجاتی همچون ترش��ی لیته،مخلوط،موسیر 
 و ... از سوی خانم ها امانی و س��امانی داوری شد. 

همچنین خان��م »نوریان« به عنوان کارش��ناس 
بهداش��ت در این برنام��ه حضور یافت��ه و به بیان 
اصول  بهداش��تی در تهیه مواد مربا و ترش��ی در 

انواع مختلف پرداخت. در پایان شرکت کنندگان 
ترشی ها و مرباهای خود را در معرض فروش قرار 
داده و درآمد حاصل از  آن را به افراد تحت پوشش 
بهزیس��تی و معلولان اختصاص دادند. این برنامه 
که هفتم آبان ماه س��اعت ۸:۳0 صب��ح در محل 
باغ پردیس برگزار ش��د، تعداد 12 برنده به همراه 
 داشت و به تمامی ش��رکت کنندگان نیز به رسم 
یادبود هدی��ه ای اهدا گردید. جش��نواره آموزش 
تزئینات سفره آرایی ش��ب یلدا نیز در حال برنامه 
ریزی بوده ک��ه زمان  برگ��زاری آن متعاقباً اعلام 
خواهد ش��د. علاقه مندان جهت کسب اطلاعات 
بیشتر می توانند با ش��ماره ۳۷۷۶5۷۶0 تماس 

حاصل نمایند. 

» گلخانه کوچک من« در مجموعه فرهنگی باغ غدیر جشنواره » ترش و شیرین« در باغ پردیس برگزار شد

برنام��ه ای ب��ا عن��وان » گلخانه کوچ��ک من« با 
محوریت آشنایی با گیاهان و گل های آپارتمانی در 
مجموعه فرهنگی باغ غدیر در  حال برگزاری است. 

این  برنامه در مدت شش جلسه به صورت هفتگی 
در محل مجموعه فرهنگی ب��اغ غدیر ویژه عموم 

اجرا می شود. 
 تاکنون دو جلسه از این برنامه با حضورآقای برخوردار

به عنوان کارشناس برنامه با  موضوع آموزش چند نمونه 
 گل و گی��اه و از آن جمله گیاهان پیازی برگزار ش��ده

 است. 
علاقه مندان برای ش��رکت در این برنام��ه می توانند 
روزهای پنجشنبه از ساعت 10 صبح در محل  مجموعه 
فرهنگی باغ غدیر واقع درخیابان علامه امینی حضور 
یابند.  همچنین در این مجموعه اردوهای درون شهری 
و برون ش��هری با هماهنگی های ص��ورت گرفته با 
 شرکت های تور گردش��گری برگزار می شود.  جهت 
کسب اطلاعات بیشتر با شماره ۳2۶1۶010 تماس 

حاصل کنند. 

روزنامه خبری
 فرهنگی اجتماعی صبح ایران 
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